
  

 

 
ΕΛΛΗΝIΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤIΑ 

ΔΗΜΟΣ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
ΔΗΜΟΤIΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛIΟ 

 

 

       ΔΗΜΟΤIΚΗ ΠΕΡIΟΔΟΣ 

        2011 - 2014 

 

 

 

 

 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ 

 

 ΔΗΜΟΤIΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛIΟΥ 

 

 
 ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η         22.2.2012 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                     

 

ΗΧΟΓΡΑΦΗΣΕIΣ - ΑΠΟΜΑΓΝΗΤΟΦΩΝΗΣΕIΣ ΠΡΑΚΤIΚΩΝ 

ΗΛΕΚΤΡΟΝIΚΗ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣIΑ ΚΕIΜΕΝΩΝ 

ΦΑΝΕΡΩΜΕΝΗΣ 4    15561  ΧΟΛΑΡΓΟΣ 

ΤΗΛ. 2106548568 - 2106548667 

FAX  2106533534 

Ε.Π.Ε. 
 





  

 

 

ΕΛΛΗΝIΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤIΑ 

ΔΗΜΟΣ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
ΔΗΜΟΤIΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛIΟ 

 

 

       ΔΗΜΟΤIΚΗ ΠΕΡIΟΔΟΣ 

        2011 - 2014 

 

 

 

 

 

 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ 

 

 ΔΗΜΟΤIΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛIΟΥ 

 

 
 ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η         22.2.2012 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ΗΧΟΓΡΑΦΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΗΧΟΛΗΠΤΗ: Φούρναρη Μ.  

ΗΛΕΚΤΡΟΝIΚΗ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣIΑ ΚΕIΜΕΝΟΥ ΑΠΟ: Λαζάρου Μαρία 

ΠΑΡΑΒΟΛΗ - ΕΛΕΓΧΟΣ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΚΕIΜΕΝΟΥ ΑΠΟ: Βαράνο Γιάννη 

ΦΩΤΟΕΚΤΥΠΩΣΗ:  Ε.Π.Ε.                                



 

 



 Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 

 Σ υ ν ε δ ρ ί α σ η      4η 

 Της 22ας Φεβρουαρίου 2012 

 Ημέρα Τετάρτη και ώρα 19:00 

 

 

 ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΚΟΡΤΖΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΠΑΣΠΥΡΟΥ ΑΓΓΕΛΟΣ 

 ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΝΑΣΟΣ 

 

 

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

    Αρβανίτη Κατερίνα 

    Βάσσιος Βασίλης 

    Βλάχος Χρήστος 

    Γεωργακάκη Ροϊδή 

    Ιωαννίδης Γιώργος 

    Καραλή Σοφία 

    Κοντογιώργος Ανδρέας 

    Κοροβέσης Τάκης 

    Κωνταντινίδου Παναγιώτα 

    Μαραγκός Ιωάννης 

    Μπούκας Βασίλης 

    Μωυσίδης Αντώνης 

    Ντάλλας Νικόλαος 

    Παπασπύρου Αγγελος 

    Πολυχρονίδη Αλεξάνδρα 

    Ράικου Ζωή 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
 

6 

    Σούγελας Νίκος 
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Κ.Ε.Δ.Ε.Α. 
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3. Εγκριση ή μη περί αποζημιώσεων οργάνων Διοίκησης 

ΚΕΔΕΑ. 

4. Λήψη απόφασης και ψήφιση πίστωσης για εκδήλωση 

Καθαρής Δευτέρας. 

5. Ψήφιση πίστωσης για την διοργάνωση κύκλου διαλέξεων 

για την ελληνική κοινωνία. 

6. Πρόταση πολιτιστικής επιτροπής σχετικά με την 

παρουσίαση βιβλίων. 

7. Αντικατάσταση μέλους της διαχειριστικής επιτροπής του 

Κέντρου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης Αργυρούπολης. 

8. Αντικατάσταση μέλους από την επιτροπή παραλαβής 

έργων. 

9. Αποδοχή και κατανομή ποσού 5.184,00 ευρώ στους 

σχολ. τροχονόμους από τους Κ.Α.Π. για την υλοποίηση 

του Προγ/τος στον εθελοντή Σχολ. Τροχονόμο για την 

περίοδο Σεπτεμβρίου έως και Δεκεμβρίου 2011 και 

κατανομή στη Σχολ. Επιτροπή Πρωτ/θμιας Εκπαίδευσης 

Δήμου Ελλ. 

10. Ορισμός ενός Δημοτικού Συμβούλου και ενός 

αναπληρωματικού για την συγκρότηση επιτροπής 

επίλυσης φορολογικών διαφορών έτους 2012. 

11. Λήψη απόφασης για την μεταφορά των λαϊκών αγορών. 

12. Εγκριση 2ου Α.Π.Ε. (τακτοποιητικού) του έργου 

"Ανάπλαση πεζοδρομίων σε οδούς Δήμου Ελληνικού 

'ΘΗΣΕΑΣ'". 

13. Ειδικό σχολείο εκπαίδευσης και θεραπευτικής αγωγής 

ΑμεΑ Ο Καλός Σαμαρείτης. 

14. 1) Εγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής 

2) Εγκριση 3ου και τελικού τακτοποιητικού πίνακα του 

έργου "Γενική επισκευή και συντήρηση σχολικών και 
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δημοτικών κτιρίων 2005". 

15. Μεταβολές σχολικών μονάδων Α/Βάθμιας και Β/Βάθμιας 

Εκπαίδευσης σχολ. έτους 2012-2013. 

16. Γνωμοδότηση για το νέο Ρυθμιστικό Σχέδιο Αθήνας. 

17. Εγκριση δαπάνης και ανάληψη υποχρέωσης για 

προμήθεια ενημερωτικού εντύπου. 

18. Τροποποίηση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2012 

(για πρόσληψη προσωπικού). 

124 

 

27, 124 

124 

 

126 

 

127 

 

 

 

 

ΖΩΓΟΠΟΥΛΟΣ: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, καθυστέρησε ο αντιπρόεδρος 

λόγω ταξιδίου εκτός Αθηνών και γι'αυτό ζητώ συγγνώμη.  

 Παρόντες είναι: 

Η κα Αρβανίτη Κατερίνα 

ο κ. Βλάχος Χρήστος 

η κα Γεωργακάκη η Αντιδήμαρχος η Ροϊδή 

ο κ. Ιωαννίδης ο Γιώργος 

ο κ. Κοροβέσης ο Αντιδήμαρχος 

η κα Κωνσταντινίδου η Παναγιώτα 

ο κ. Μαραγκός Ιωάννης 

ο κ. Μπούκας Βασίλης 

ο κ. Μωυσίδης ο κ. Καθηγητής μας 

ο κ. Δάρας Νικόλαος 

ο κ. Παπασπύρου ο πρόεδρός μας 

η δεσποινίδα Πολυχρονίδη Αλεξάνδρα 

η κα Καραλή Σοφία 

ο κ. Κωνσταντάτος ο Γιάννης ο αρχηγός της παράταξής μας 
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ο κ. Ζωγόπουλος ο ομιλών 

ο κ. Θεοδώρου Ευάγγελος 

η κα Φουσκίδου Βασιλική 

ο κ. Πασβαντίδης ο πρόεδρος της παράταξης 

ο κ. Εφραιμίδης ο πρώην Δήμαρχος του Ελληνικού, καλός άνθρωπος 

ο κ. Μιμηγιάννης ο Χρήστος 

και ο κ. Λιάππης.  

 Λέω και κανένα αστείο για να περνάει η ζωή μας γιατί τα βάσανα είναι 

πολλά. Καλησπέρα κυρίες και κύριοι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κύριοι συνάδελφοι, όπως διαπιστώνεται υπάρχει απαρτία 

στο Δημοτικό Συμβούλιο, μπορεί να αρχίσει η συνεδρίαση. Θα παρακαλέσω και 

οι κάτοικοι να κάνουν ησυχία και οι Δημοτικοί Σύμβουλοι προπαντός.  

 Εάν υπάρχουν κάτοικοι πριν από την ημερησία διάταξη για να βάλουνε 

θέματα, αν υπάρχουνε κάτοικοι. Ορίστε περάστε κύριε, περάστε. Εδώ, εδώ, 

εδώ, πέστε το όνομά σας.  

ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: Παπαγεωργίου Ιωάννης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, λέγετε κ. Παπαγεωργίου.  

ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: Θέλω να βάλω ένα θέμα εν σχέσει με τη λαϊκή στην 

Αθανασίου Διάκου. Λοιπόν, είχαμε μια συγκέντρωση πριν ένα μήνα, ήρθαν οι 

κάτοικοι εδώ πέρα...  

.......: Το 'χουμε θέμα κύριε.  

ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: Α, το 'χετε θέμα, θα μιλήσω μετά δηλαδή.  

.......: Καθίστε να το συζητήσουμε, πολύ ωραία. Αλλος κάτοικος; 

 Ο κ. Ράικος, αξιόλογος άνθρωπος και καλός. Περάστε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ράικος. 
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ΡΑΙΚΟΣ: Κυρίες και κύριοι καλησπέρα σας. Είναι ένα θέμα το οποίο έχω 

ξαναθέσει πέρσι. Αφορά τη ρύθμιση της κυκλοφορίας επί της οδού Τύχης, είναι 

ένας δρόμος στα σύνορα Αργυρούπολης-Ελληνικού. Αυτή τη στιγμή η 

κυκλοφορία που γίνεται είναι άνοδος και κάθοδος. Πριν θρηνήσουμε θύματα -

μακριά βέβαια, ο μη γένοιτο που λένε- έτσι και ή συγκρούσεις ή οτιδήποτε άλλο, 

πρέπει να κοιτάξετε το θέμα αυτό γιατί δημιουργούνται πάρα πολλά 

προβλήματα. Τίποτα άλλο, ευχαριστώ.  

ΖΩΓΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ. Ράικο. 

 Είναι κοντά μας ο πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Αργυρούπολης και 

η κα Αδαμίδου, καλησπέρα κα Αδαμίδου, πού είναι; Καλός άνθρωπος, 

καλησπέρα καλή μου. Α, καλησπέρα, καλησπέρα και ο κ. Κοντογιώργος, καλώς 

τον κ. Ανδρέα, καλός άνθρωπος. Κανείς δεν είναι κακός στο Δημοτικό Συμβούλιο 

κ. Κωνσταντάτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κύριοι συνάδελφοι, να κάνω μερικές ανακοινώσεις πριν 

μπούμε στα θέματα και πριν. Και βεβαίως, βεβαίως θα πω πώς θα 

ακολουθήσουμε και ποια διαδικασία θα ακολουθήσουμε.  

 Προηγουμένως να κάνω τις εξής ανακοινώσεις.  

 Είχε ζητηθεί από το Δημοτικό Συμβούλιο  στην προηγούμενη συνεδρίαση 

να προσκομιστούν στοιχεία σχετικά με το προσωπικό που απασχολείται στο 

Δήμο και έχω λοιπόν εδώ τα στοιχεία.  

 Λέω λοιπόν ότι μέχρι 31/12/2010 όταν παρέλαβε η παρούσα Δημοτική 

Αρχή, το προσωπικό αποτελούνταν από 625 άτομα, μόνιμο προσωπικό 328, 

αορίστου χρόνου 114, ορισμένου χρόνου 148 και μίσθωση έργου, με μίσθωση 

έργου 35, ήταν 625.  
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 Στις 31/12/2011 το μόνιμο προσωπικό είναι 283 άτομα, αορίστου χρόνου 

137, ορισμένου χρόνου 99, με ασφαλιστικά μέτρα 51, με εντέλλεσθαι 

πληρώνονται 13, σύνολο δηλαδή 163, με μίσθωση έργου 2, σύνολο 585.  

 Αρα λοιπόν σε σχέση με 31/12/10 έχουμε μείωση κατά 40 άτομα. Δεν 

αναφέρω αυτούς που ήρθαν από την Πολεοδομία 36 άτομα που δεν 

πληρώνονται από το Δήμο και καθαρίστριες 18 από το Υπουργείο Παιδείας άλλες 

18, δηλαδή 54 άτομα προστέθηκαν στο Δήμο, αλλά το προσωπικό της 

Πολεοδομίας δεν πληρώνεται από το Δήμο. Αρα λοιπόν, ουσιαστικά έχουμε 

μείωση σε σχέση με  31/12/2010 40 άτομα, ήτανε 625, είναι 585.  

 Και επειδή ζητήσατε συγκεκριμένα ποιοι είναι ορισμένου χρόνου, ποιοι 

είναι με ασφαλιστικά μέτρα, το επαναλαμβάνω. Ορισμένου χρόνου είναι 99, με 

ασφαλιστικά μέτρα πληρώνονται και δουλεύουνε 51 και με εντέλλεσθαι 13. 

Αυτά.  

 Το δεύτερο θέμα. Είχε ζητηθεί απ'το Δημοτικό Συμβούλιο και 

συγκεκριμένα από τον κ. Πασβαντίδη να γίνει μία συνάντηση με τον κ. 

Πλουμίδη. Ο κ. Πλουμίδης μας έστειλε μία επιστολή και δεν δέχτηκε να 

συναντηθεί μαζί μας, συγκεκριμένα γράφει τα εξής. Λυπάμαι αλλά δεν μπορώ να 

μην διαμαρτυρηθώ για τη συμπεριφορά σας απέναντί μου, δηλαδή ουσιαστικά 

του γραφείου προσωπικού -σ'αυτή αναφέρεται την κα Μαθιουδάκη, αυτή τον 

κάλεσε δηλαδή- αλλά και να αρνηθώ οποιαδήποτε συνάντηση μαζί σας σε χώρο 

και μάλιστα εκτός εργασιακού μου χώρου και ωραρίου εργασίας κάτω απ'αυτές 

τις προϋποθέσεις και συνθήκες.  

 Εχει βέβαια και μια εισαγωγή που λέει: Μετά την ανήκουστη και 

πρωτοφανή ενέργειά σας να αλλάξετε παράνομα στις 21 Δεκεμβρίου 2011 τα 

απογραφικά μου στοιχεία με βάση δεδομένων μισθοδοτουμένων από το 

Ελληνικό Δημόσιο, το Υπουργείο Εσωτερικών και Οικονομικών, μου 

κοινοποιήσατε με διαδικασία που θυμίζει δικαστικό επιμελητή στο χώρο 
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εργασίας μου το Σάββατο 18 Φεβρουαρίου 2012 έγγραφό μας με απαίτηση 

υπογραφής μου ως προς την επίδοσή του, χωρίς να αναφέρεστε από ποιες 

διατάξεις νόμου προβλέται η πρόσκλησή μου. -δηλαδή έπρεπε να του φέρουμε 

και το νόμο με τον οποίο τον προσκαλέσαμε να 'ρθεί να συζητήσει με τον 

πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου και με τη διευθύντρια προσωπικού- Και 

δεύτερον το θέμα για το οποίο θα πρέπει να συζητήσω μαζί σας. -ούτε αυτό του 

το ανακοινώσαμε, ήθελε και το θέμα.  

 Λοιπόν, αυτά για ενημέρωση, τίποτα άλλο. Τον κάλεσε η κα Μακριδάκη. 

Ναι, για να συζητήσει μαζί μου και με την κα Μαθιουδάκη.  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία, πολύ ωραία και μάλιστα... Εντάξει, έχετε την άποψή 

σας, εγώ λέω τι συνέβη, ναι, εντάξει, ναι να διαμαρτυρηθείτε. Ορίστε.  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα στην κα Μαθιουδάκη, να καλέσετε τον κ. Πλουμίδη, είναι 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, είναι μάλλον παράκληση του Δημοτικού 

Συμβουλίου να καλέσετε τον κ. Πλουμίδη. Η κα Μαθιουδάκη δεν ξέρω ακριβώς 

πώς το είπε και στο τηλέφωνο και τι του έγραψε, δεν ξέρω, εγώ πήρα την 

απάντηση απ'την κα Μαθιουδάκη. Θα το ελέγξω αν αναφέρεται μέσα, θα το 

ελέγξω και θα τον καλέσω και εγώ ο ίδιος, εντάξει, θα τον καλέσω και εγώ ο 

ίδιος.  

ΖΩΓΟΠΟΥΛΟΣ: Προσήλθε ο κ. Σπυρόπουλος και ο κ. Βάσσιος. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάντως, ούτως ή άλλως θεωρώ ότι η συμπεριφορά του αυτή δεν 

είναι σωστή. Ορίστε, ναι να πείτε μετά, να τελειώσω τις ανακοινώσεις κ. 

Σπυρόπουλε, να τελειώσω τις ανακοινώσεις; 

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Πάνω σε αυτό, επειδή μιλήσανε και οι συνάδελφοι, αλλιώς 

δεν έχει νόημα, αν θέλετε να μιλήσω στο τέλος... 
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 Την Παρασκευή πήγε το έγγραφο αυτό στο Ωδείο, την Παρασκευή πήγε 

και τον καλούσε για Δευτέρα πρωί, είναι έτσι ή δεν είναι; Πρώτον.  

 Δεύτερον, δεν τον κάλεσε ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου όπως 

εμείς είχαμε πει στο Δημοτικό Συμβούλιο, τον κάλεσε η κα Μαθιουδάκη και τον 

καλεί, ένα υπάλληλο του Ωδείου εγγράφως και του ζητάει μάλιστα να υπογράψει 

και το χαρτί παραλαβής της πρόσκλησης. Εσείς το θεωρείτε αυτό το πράγμα μία 

διαδικασία, χωρίς να ξέρει γιατί τον καλεί; 

ΖΩΓΟΠΟΥΛΟΣ: Προσήλθε η κα Ράικου. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα διαβάσω και μερικές άλλες ανακοινώσεις.  

 Λοιπόν, μια αίτηση της κας Φουσκίδου Βασιλείας για, που λέει ότι 

παρακαλώ να εγκατασταθεί από το συμβούλιο της ένταξης μεταναστών. 

 Από το σύλλογο "Προασπίζω" αυτό τον εθελοντικό σύλλογο πολιτών, έχω 

μια επιστολή που εκφράζουν τη χαρά τους για την, γιατί έχουν ενταχθεί στις 

επιτροπές εθελοντές και αλληλεγγύης του Δήμου. 

 Και επίσης μία επιστολή από τον Ιορδανίδη Συμεών που λέει ότι παρ'όλο 

που βρίσκεται σε άδεια, είναι στη διάθεση της Υπηρεσίας ανά πάσα στιγμή αν 

τον χρειαστεί. 

 Και επίσης από τον σύλλογο εθελοντών "Προασπίζω" ένα ευχαριστήριο 

και στον Δήμαρχο και στο Δημοτικό Συμβούλιο για την παραχώρηση που του 

κάναμε για να λειτουργήσουν σε γραφεία του Δήμου. Και επίσης αναφέρουν ότι 

είναι κοντά στο Δήμο για να αποτραπεί η μετατροπή της έκτασης του 

Αεροδρομίου του Ελληνικού σε χώρο οικοδομών.  

 Αυτές τις ανακοινώσεις είχα να κάνω.  

 Και τώρα όσον αφορά την ημερησία διάταξη για να προχωρήσουμε, έχω 

κάποια έκτακτα θέματα να τα πω και αυτά για να τα 'χετε υπόψη σας.  
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 Είναι τροποποιήσεις του προϋπολογισμού του 2012.  

 Και επίσης έγκριση δαπάνης και ανάληψη υποχρέωσης για δαπάνες 

εκδήλωσης και δενδροφύτευσης στο Ελληνικό, με συνολικό, με ένα συνολικό 

κόστος 1.698,00 ευρώ.  

 Και επίσης για, με βάση το νόμο περί αυθαιρέτων, τον 414, πρέπει να 

εκδοθεί ένα παράβολο πληρωμών, έτσι, για να αλλάξει χρήση του Carrefour, 

του κτιρίου που στεγάζεται το Carrefour και το ισόγειο τα γραφεία στην οδό 

Τριπόλεως, να εγκρίνουμε και αυτό το ποσό για να πληρωθεί.  

 Οχι, δεν σας το στείλαμε αυτό, είναι πολύ έκτακτο γιατί έληγε η 

προθεσμία, διαπιστώσαμε ότι έληγε η προθεσμία τις τελευταίες μέρες. Βέβαια 

μπορεί να πάρει παράταση, αλλά εν πάση περιπτώσει, το θέμα είναι εξαιρετικά 

σοβαρό.  

 Τώρα πώς θα προχωρήσουμε στη διαδικασία. Επειδή υπάρχουν εδώ 

κάποιοι κάτοικοι κυρίως εκπαιδευτικοί που σχετίζονται με το θέμα 15 σχολικές 

μεταβολές, μεταβολές σχολικών μονάδων, να προηγηθεί αυτό το θέμα και μετά 

να προχωρήσουμε στα άλλα. Προ ημερησίας θα το πούμε, ναι, λέω τη 

διαδικασία, ναι και για τις λαϊκές, ναι που είναι για τις λαϊκές.  

 Αν συμφωνείτε να προχωρήσουμε αυτά τα θέματα για να μην περιμένουν 

οι κάτοικοι εδώ και μετά προ ημερησίας διατάξεως να πούμε; Εντάξει, όπως 

θέλετε, προ ημερησίας διατάξεως.  

 Εχουμε και ένα σοβαρό θέμα που αφορά το Ελληνικό μετά τις τελευταίες 

εξελίξεις και υπάρχει ένα ψήφισμα που σας έχουμε στείλει και πρέπει να 

προηγηθεί, γιατί όταν καθόμαστε στο τέλος να συζητήσουμε τα ψηφίσματα έχει 

αδειάσει η μισή αίθουσα. Να συζητήσουμε και αυτό το θέμα πριν, το θέμα του 

αεροδρομίου και το ψήφισμα.  

 Λοιπόν, να περάσουμε στην προ ημερησίας διατάξεως συζήτηση.  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η 22 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2012  
 

  15 

 Ο κ. Κωνσταντάτος. Ο κ. Πασβαντίδης.  

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Κύριε πρόεδρε, θα ήθελα να εκφράσω καταρχήν τη λύπη την 

προσωπική μου και της παράταξής μου έστω και λίγο καθυστερημένα, διότι 

έκλεισε η εφημερίδα Επίκαιρα του Δήμου μας. Για εμάς που υπηρετούμε τη 

δημόσια ζωή στην πόλη το κλείσιμο αυτής της εφημερίδας ήταν ένα πολύ 

θλιβερό γεγονός, γιατί η εφημερίδα Επίκαιρα ήταν ένα κομμάτι της ιστορίας της 

πόλης μας, μπορώ να πω ένα κομμάτι της ψυχής της πόλης μας. Η ελπίδα μου 

είναι ότι επειδή οι εφημερίδες δεν είναι σαν τους ανθρώπους, όταν πεθαίνουν 

δεν ξανανασταίνονται ποτέ, ότι θα έρθει κάποια μέρα που υπό καλύτερες 

συνθήκες η εφημερίδα Επίκαιρα θα επανακυκλοφορήσει στην πόλη μας 

ενημερώνοντας τους πολίτες.  

 Το δεύτερο που θέλω να πω. Κύριε πρόεδρε, σέβομαι απολύτως όλες και 

όλους τους συναδέλφους μας που στο Δημοτικό Συμβούλιο τους έστειλε ο λαός 

μας με την ψήφο και την εμπιστοσύνη του. Και σέβομαι επίσης και το 

αναφαίρετο δικαίωμα της Διοίκησης να τοποθετεί τους Συμβούλους της σε 

διάφορες επιτροπές και νομίζω αυτό δεν είναι μόνο λεκτικό, το έχω καταδείξει 

και στην πράξη. Αλλά υπάρχει όμως μία βασική προϋπόθεση αυτού του 

σεβασμού, ότι θα είναι αμοιβαίος, ότι και τα μέλη, ορισμένα από τα μέλη της 

παράταξης του κ. Δημάρχου θα σέβονται επίσης τους εκπροσώπους της 

παράταξής μας. Λυπάμαι που λείπει ο κ. Τρίκας σήμερα και δεν είναι εδώ, 

γι'αυτό και δεν θα συνεχίσω, θα τον περιμένω πότε θα 'ρθεί, γιατί θέλω να τα 

λέω ενώπιος ενωπίω και όχι να λείπει, αλλά η συμπεριφορά του που δυστυχώς 

είναι κατ'επανάληψη στον εκπρόσωπο της παράταξής μας τον κ. Παπαδημητρίου 

στην Πολιτιστική Επιτροπή, μια συμπεριφορά η οποία φτάνει ακόμα και στα 

ακραία όρια της καθύβρισης, ότι αυτή δεν μπορεί να συνεχιστεί. Αλλά σταματώ 

εδώ κ. πρόεδρε, διότι δεν θέλω απόντος του κ. Τρίκα να συνεχίσω.  
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 Το άλλο που θέλω να πω εν συντομία είναι το εξής. Στο Μίκης 

Θεοδωράκης έγινε μία πολιτική κηδεία. Δεν θέλησα δημοσίως να ασχοληθώ με 

το θέμα αυτό και όταν ρωτήθηκα από μία τοπική εφημερίδα να κάνω κάποιο 

σχολιασμό, είπα ουδέν σχόλιον. Ομως κ. πρόεδρε, το έκανα αυτό διότι εκτός 

από τη δημόσια αντιπαράθεση των παρατάξεων στο επίκεντρο αυτής της 

διαμάχης θα ευρίσκετο ένας νεκρός και γι'αυτό δεν το έκανα. Και μάλιστα ως 

πληροφορήθηκα από τον πρόεδρο του Περιφερειακού Συμβουλίου Αττικής ο 

οποίος ήρθε από το Περιστέρι για να παραστεί στην κηδεία, ότι επρόκειτο και 

για ένα καπετάνιο αγωνιστή της Ελληνικής Αντίστασης.  

 Ομως κ. πρόεδρε, αυτό που θέλω να πω είναι το εξής, έγινε ό,τι έγινε 

υπό το κράτος ίσως και μιας απόφασης που πάρθηκε πάρα πολύ γρήγορα και 

υπό πίεση, παρακαλώ όμως τη Διοίκηση αυτό το πράγμα να έγινε για πρώτη και 

για τελευταία φορά. Για εμάς το Μίκης Θεοδωράκης, για εμάς που παλέψαμε να 

το φτιάξουμε και που όταν φτιάχτηκε ήμουνα και γενικός γραμματέας στο 

Δήμο, γι'αυτό λέω που το φτιάξαμε, είναι ένας χώρος στον οποίο δεν ταιριάζουν 

ούτε νεκρώσιμα στεφάνια ούτε φέρετρα ούτε κηδείες, υπάρχουν άλλοι χώροι ή 

αν δεν υπάρχουνε, να φτιαχτούν για να γίνεται και σεβαστό  το αίτημα είτε του 

νεκρού είτε της οικογένειάς του να θέλει πολιτική κηδεία, κάτι που το 

σεβόμαστε απολύτως, αλλά όχι όμως στο Μίκης Θεοδωράκης. Ευχαριστώ κ. 

πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Κωνσταντάτος. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Κύριε πρόεδρε, ευχαριστώ. Θα 'μαι και εγώ σύντομος, 

άλλωστε με κάλυψε ο κ. Πασβαντίδης, τα ίδια θέματα ήθελα να θίξω. Αλλά όσον 

αφορά, είναι δεν είναι ο κ. Τρίκας εδώ δεν με αφορά, η συνεδρίαση έχει 

ξεκινήσει και καθένας να είναι στην ώρα του, στη θέση του. Δεν μπορούμε να 

έχουμε μία πολιτιστική επιτροπή η οποία λειτουργεί εδώ και χρόνια στην 

Αργυρούπολη και στο Ελληνικό ανάλογα, αλλά μιλάω για την Αργυρούπολη που 
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την ξέρω, με ένα επίπεδο ανθρώπων που είχαν πραγματικά τον πολιτισμό πάνω 

από παρατάξεις, πρόσωπα και λειτουργούσε πάντοτε σας μιλάω ειλικρινά με μια 

ποιότητα. Σκεφτείτε ότι εγώ ήμουνα πρόεδρος του Πολιτιστικού Οργανισμού και 

ο κ. Ιωαννίδης που ήταν από άλλο ιδεολογικό και κομματικό χώρο ήταν 

υπεύθυνος στο Ωδείο, γιατί δεν υπήρχε στον πολιτισμό διαχωρισμός ποιος είναι 

τι. Να με πάρει το μέλος της παράταξής μου η κα Κανέλη, σχεδόν κλαμμένη το 

βράδυ εκείνο, διότι είναι μητέρα δύο παιδιών, είχε ξυπνήσει η γυναίκα από τις 5 

η ώρα το πρωί να πάει στη δουλειά της και αφιέρωσε δύο ώρες για να είναι 

στην πολιτιστική επιτροπή και να βλέπει εν έξαλλη κατάσταση τον κ. Τρίκα να 

μιλάει με τον τρόπο που μίλησε με εκφράσεις γηπεδικές γιατί δεν του άρεσε η 

άποψη του συναδέλφου του, αν μη τι άλλο αυτό σας προσβάλλει ως Διοίκηση 

και σας προσβάλλει και ως παράταξη.  

 Εγώ δεν μπορώ να σας υποδείξω τι θα κάνετε με τον κ. Τρίκα, αλλά η 

παράταξή μου εάν επαναληφθεί συμπεριφορά και φράσεις γηπεδικές σαν αυτές 

του κ. Τρίκα προς οποιονδήποτε συνάδελφο και ειδικά χωρίς να σέβεται ότι είναι 

και γυναίκες στην αίθουσα μάνες και απλοί πολίτες, εμείς αποσύρουμε την 

παρουσία μας από την πολιτιστική επιτροπή και δεν θα ξανασυμμετάσχουμε σε 

καμία συνεδρίασή της, εκτός εάν αντικαταστήσετε τον κ. Τρίκα, γιατί αν έχει 

σκοπό να έχει την ίδια συμπεριφορά, τότε ή αυτός ή εμείς, σεβόμενοι τη δική 

μας παρουσία και τη δική μας αξιοπρέπεια, έτσι; Γιατί σε εσάς δεν μπορούμε να 

κάνουμε ούτε μαθήματα ούτε υποδείξεις. Και το λέω και σε εσάς κα Ράικου γιατί 

σας αφορά προσωπικά ως πρόεδρο, αν εσείς επικροτείτε αυτή τη συμπεριφορά 

και αυτές τις εκφράσεις να βγείτε να το πείτε. Περιμένω απαντήσεις πάνω 

σ'αυτό το θέμα.  

 Και όσον αφορά την κηδεία, με κάλυψε η τελευταία φράση του κ. 

Πασβαντίδη, θέλω να πιστεύω ότι ήταν απλά η πρώτη και η τελευταία φορά, 

γιατί ουδείς είναι αντίθετος αν θέλετε στο θεσμό μιας πολιτικής κηδείας που είχε 
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μια λογική και ένα ιδεολογικό αν θέλετε περίβλημα, αλλά το Μίκης Θεοδωράκης 

πραγματικά για όλους μας είναι συμβολικά ένας χώρος ζωής, είναι ένας χώρος 

πολιτισμού, ένας χώρος που τον αισθανόμαστε όλοι οι Αργυρουπολίτες όλα 

αυτά τα χρόνια ως την κορωνίδα του πολιτισμού της πόλης. Μπορεί να βρεθεί 

ένας άλλος χώρος να το συζητήσουμε, να κάνουμε μία επιτροπή, πράγματι για 

τους πολίτες που θέλουν να έχουνε πολιτική κηδεία, να δούμε σε ποιο χώρο και 

ειδικά στο κοιμητήριο, γιατί έχω παραστεί σε πολιτική κηδεία μέσα στο 

κοιμητήριο, να δούμε πώς μπορεί να γίνει. Αλλά καλό θα ήταν και θα 

παρακαλούσαμε και εμείς θερμά να μην επαναληφθεί και για λόγους 

υγειονομικούς, δεν βάζεις ένα νεκρό σε οποιοδήποτε νεκρό, όταν μάλιστα την 

ίδια μέρα μπορεί να 'χουνε μέσα τα παιδιά εκδηλώσεις. Γιατί το ρώτησα και 

πήρα κάποιες πληροφορίες πάνω σ'αυτό το θέμα. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος, προς ημερησίας διατάξεως.  

 Ο κ. Ιωαννίδης. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Θα ήθελα να ξεκινήσω από το τελευταίο περί της πολιτικής 

κηδείας και πόσο σεβόμαστε την πολιτική κηδεία. Η πολιτική κηδεία είναι για να 

μνημονεύσουμε ένα άνθρωπο ο οποίος φεύγει απ'αυτή τη ζωή και αυτός ο 

άνθρωπος δεν επιθυμεί μια θρησκευτική τελετή. Ο Δήμος μας στερείται τέτοιου 

χώρου. Αυτός ο χώρος τώρα θα μπορούσε κάλλιστα να χρησιμοποιηθεί ο χώρος 

του Μίκης Θεοδωράκης, εγώ δεν το θεωρώ ούτε ότι μειώνεται η αξία του χώρου 

ή τα λοιπά. Αυτά που διαβάσαμε, που είπε ο κ. Πασβαντίδης στα δημοσιεύματα 

ήταν μέχρι και αστεία, στο χώρο στον οποίο ήρθε η κα Αρβελέρ, ο κ. Μίκης 

Θεοδωράκης, ο Θάνος Ασκητής, σ'αυτό το χώρο βεβηλώνεις; Νομίζω ότι ήταν 

αστείο όλο αυτό. Πιστεύω ότι αν ο Αρίστος ο Καμαρινός ήτανε κάποιος ο οποίος 

σουλάτσαρε από πολιτικό γραφείο σε πολιτικό γραφείο και βρισκότανε από 

υπουργικό γραφείο σε υπουργικό γραφείο των κυβερνήσεων που περάσανε, 

μπορεί να είχαμε και πολιτικές παρουσίες εδώ.  
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 Εγώ θα 'θελα έτσι να κάνουμε μια αναφορά στο ποιος ήταν ο Αρίστος 

Καμαρινός, για να καταλάβουμε και για τις σημερινές μέρες ποιοι άνθρωποι 

σηκώσανε τότε πριν από 70 χρόνια το βάρος να αντιπαλέψουν μια κατοχή. Θα 

αναφερθώ σε λίγα πράγματα, θα τα καταθέσω όμως στα πρακτικά για να 

υπάρχουν, κάποιοι μπορεί να ενδιαφερθούν. Θα πω μόνο το βιογραφικό του, όχι 

το δημοσίευμα.  

 Ο Αρίστος γεννήθηκε το 1917 στην Καλαμάτα όπου τέλειωσε το τότε 

Γυμνάσιο.  

 Το 1938 καθαιρέθηκε από υπαξιωματικός στον αστικό στρατό λόγω της 

κομμουνιστικής του ιδεολογίας και της δράσης του κατά τη δικτατορία του 

Μεταξά.  

 Στον Ελληνοϊταλικό πόλεμο πολέμησε στην πρώτη γραμμή και τιμήθηκε 

με το αριστείο ανδρείας.  

 Κατά την κατοχή διετέλεσε καπετάνιος του 2ου Τάγματος του 9ου 

Συντάγματος του ΕΛΑΣ και πολέμησε τους Γερμανούς και τα τάγματα 

ασφαλείας. Πήρε μέρος με το τάγμα του στη μάχη της Αθήνας τον Δεκέμβρη 

του '44 κατά των Αγγλων ιμπεριαλιστών.  

 Μετά τη Βάρκιζα ήτανε γραμματέας της Αχτίδας και υπεύθυνος της 

Λαϊκής Αυτοάμυνας στη δυτική Καλαμάτα.  

 Οταν έγινε το πραξικόπημα του Μαγγανά ανήμερα των εκλογών του '46, 

έφυγε καταδιωκόμενος στην Αθήνα όπου δούλεψε στην παράνομη εθνικοτοπική 

Μεσσηνίων.  

 Με κομματική ένταξη ξαναγύρισε στην Πελοπόννησο τον Φλεβάρη του 

'47 και ανέλαβε γραμματέας της Νομαρχιακής Μεσσηνίας και πολιτικός 

επίτροπος του αρχηγείου Ταϋγέτου.  
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 Το '48 με διαταγή του γενικού αρχηγείου του Δημοκρατικού στρατού 

προήχθη σε Ταγματάρχη, έδρασε στην κεντρική Πελοπόννησο και πολέμησε σε 

όλες σχεδόν τις μάχες, αναλαμβάνοντας και φέρνοντας σε πέρας πολύ δύσκολες 

αποστολές.  

 Τα τέλη του '49 και αφού είχε συντριβεί η 3η Μεραρχία, μπήκε κρυφά 

στην Καλαμάτα όπου διέμεινε μέχρι το '62, απ'το '49 μέχρι το '62 σε 

κρησφύγετο. Με εντολή του κόμματος έφυγε στην Αθήνα όπου έζησε 

παράνομος μέχρι το '64 και με πλαστό διαβατήριο κατέφυγε στη Σοβιετική 

Ενωση και εγκαταστάθηκε στην Τασκένδη.  

 Ετσι για να γνωρίσουμε ποιος ήταν ο Αρίστος Καμαρινός. Νομίζω ότι είναι 

περιττά όλα τα υπόλοιπα περί προσβολής του χώρου και τα λοιπά. Νομίζω ότι 

θα μπορούμε να μείνουμε σ'αυτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Σπυρόπουλος. 

 Ναι, ναι, συνεχίστε.  

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Οχι, ήθελα να πω δύο, τρία θεματάκια που έχω δύο ερωτήσεις, 

δυο τρεις ερωτήσεις.  

 Ηθελα να ρωτήσω τον κ. Μπούκα, ζητήθηκε μείωση ενοικίου των 

σχολικών κυλικείων και η Δημοτική Αρχή το αρνήθηκε; Γνωρίζουμε όλοι ότι τα 

σχολικά κυλικεία επειδή περνάνε μια πολύ μεγάλη κρίση, θέλω μια απάντηση 

σ'αυτό. 

 Θα ήθελα μια άλλη απάντηση, πότε θα πληρωθούν οι καθηγητές των 

πολιτιστικών τμημάτων. Δεν έχουν πληρωθεί τον Ιανουάριο, δεν πληρώθηκαν 

τον Φεβρουάριο, τι γίνεται μ'αυτό το πράγμα; Εχουνε φτάσει στα όριά τους οι 

άνθρωποι.  

 Επίσης θα ήθελα να ρωτήσω, είχαμε συζήτηση και την προηγούμενη 

φορά για το Ωδείο και είχα ζητήσει να γίνει παράδοση στη γραμματεία, την 
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καινούργια γραμματεία απ'την προηγούμενη γραμματεία και στον διευθυντή, τι 

θα γίνει με τον διευθυντή. Ο διευθυντής συνεχίζει το πρόγραμμά του. Εγώ 

άκουσα τα σχολιανά μου αλλά αυτό μου αξίζει και πρέπει να τ'ακούω, αλλά δεν 

προχώρησε το θέμα. Και επίσης το λέω αυτό γιατί ζητήθηκε απ'τους καθηγητές, 

υπάρχουνε κάποιοι καθηγητές οι οποίοι δικαιούνται την πλήρη, την ένταξή τους 

στην πλήρη απασχόληση. Ζητήθηκαν στοιχεία, στοιχεία δεν υπάρχουν γιατί δεν 

έχει γίνει αυτή η παράδοση.  

 Θα ήθελα να γνωρίζω γι'αυτά τα πραγματάκια, να έχω μια απάντηση. 

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Σπυρόπουλος έχει το λόγο. 

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Επειδή και σε μένα υπήρξανε τηλεφωνήματα από εφημερίδες 

ως επικεφαλής παράταξης να καταθέσω μία άποψη για το συγκεκριμένο γεγονός 

και δεν θέλησα αφενός μεν διότι δεν ήταν ένα θέμα το οποίο θα μπορούσε να 

πάρει τέτοιου είδους διαστάσεις μέσω των εφημερίδων και τα λοιπά, αλλά 

κυρίως δεν είχα καμία ενημέρωση. Θέλω λοιπόν πρόεδρε, αν με 

παρακολουθείτε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακολουθώ κατά γράμμα. 

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Σας ευχαριστώ, κατά λέξη δηλαδή, μάλιστα. Θέλω λοιπόν 

όταν συμβαίνουν τέτοια γεγονότα θα είναι καλό να ενημερώνονται τουλάχιστον 

οι επικεφαλής των παρατάξεων για τέτοιου είδους θέματα τα οποία είναι 

πρωτόγνωρα. Και δεν ξέρω κατά πόσο θα μπορούσε να υποδεχθεί το Μίκης 

Θεοδωράκης μία τέτοια εκδήλωση, υπάρχουνε διάφοροι άλλοι χώροι όπως 

είπανε και οι προλαλήσαντες, έτσι ώστε να μπορέσει να γίνει μία αξιοπρεπής 

πολιτική κηδεία εκείνων οι οποίοι δεν θέλουνε θρησκευτικώς να έχουνε μία 

ανάλογη τελετή. Ομως θέλω να σταθώ στο ότι δεν είναι σωστό να γίνεται 

κρυφίως χωρίς να λαμβάνουν γνώση τουλάχιστον οι επικεφαλής των 

παρατάξεων τέτοιες εκδηλώσεις, πολύ δε περισσότερο όταν αυτές οι εκδηλώσεις 
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θα μπορούσε να έχουν μερικές αιχμές ενδεχομένως και πολιτικές για άλλους. 

Γι'αυτό ακριβώς το λόγο θα ήθελα από 'δώ και πέρα να έχουμε περισσότερη 

ενημέρωση από το προεδρείο για τις εκδηλώσεις γενικώς του Δήμου. Σας 

ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος; Η κα Ράικου.  

ΡΑΙΚΟΥ: Εγώ θέλω να πω ότι να μη χάνουμε το δάσος για το δέντρο, να 

κοιτάμε ότι την επιτυχή αντικειμενικά δράση της πολιτιστικής επιτροπής που 

σ'αυτούς τους δύσκολους καιρούς προσπαθεί και με χαμηλό οικονομικό, με 

χαμηλά οικονομικά  και υλικά μέσα να κρατήσει το επίπεδο όπως ήταν και τα 

προηγούμενα χρόνια και να δώσει, να κρατήσει και αυτό γίνεται εθελοντικά 

βέβαια, έτσι, προσπαθεί να δώσει αισιοδοξία, χαμόγελο και ελπίδα στους 

δημότες μας. Κάποιες συμπεριφορές βέβαια οπωσδήποτε δεν έχουν καμία σχέση 

με τον πολιτισμό, συμφωνώ απολύτως, εντάξει και το ήθος μου δεν το επιτρέπει 

και το δικό μου ήθος, έτσι, αλλά στα συλλογικά όργανα συμβαίνουνε και αυτά 

το ξέρουμε, συμβαίνουνε στα συλλογικά όργανα κάποιες φορές, χωρίς αυτό 

βέβαια να σημαίνει, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι φτάχνουμε στη φίμωση της 

διαφορετικής άποψης, έτσι, δεν φτάνουμε στη φίμωση της διαφορετικής 

άποψης. Και πρέπει να διαφυλάξουμε σαν κόρη οφθαλμού τη δημοκρατία της 

πολιτιστικής επιτροπής, τη δημοκρατικότητα. Το θέμα που δημιουργήθηκε θα 

επιλυθεί μέσα στα πλαίσια της πολιτιστικής επιτροπής. Και άλλωστε, θέλω να 

τελειώσω, ο πολιτισμός ενώνει και δεν διχάζει. Αυτά, ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρέπει να ενώνει και να μην διχάζει, μάλιστα. Αλλος συνάδελφος 

προ ημερησίας διατάξεως. 

 Ο κ. Λιάππης.  

ΛΙΑΠΠΗΣ: Τώρα δεν ξέρω αν το ΚΚΕ πρέπει να παίρνει άδεια από κάποιον για 

να κάνει μια πολιτική εκδήλωση και ιδιαίτερα όταν πρόκειται για μια πολιτική 

κηδεία ενός στελέχους, ιστορικού στελέχους του ΚΚΕ που έδωσε τη ζωή του για 
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το δίκαιο του λαού. Δεν χρειάζεται να σχολιάσεις, είναι δηλαδή πώς να το πω, 

άνευ σχολίου αυτό το πράγμα, δεν μπορείς να σχολιάσεις δηλαδή, είναι 

γελοιότητες. Και εγώ δεν περίμενα ας πούμε τέτοιες αντιδράσεις. Ολοι οι Δήμοι 

παρέχουνε χώρους και πολιτιστικά κέντρα για τέτοιου είδους εκδηλώσεις, όχι 

μόνο όταν το ζητάει το ΚΚΕ, που κάνει λόγω της ιδεολογίας του πολιτικές 

κηδείες, όλοι οι Δήμοι παραχωρούν χώρους και δεν προσβάλλεται ούτε ο 

πολιτισμός ούτε ασέβεια είναι ούτε απολίτιστοι είμαστε και όπως λέει εδώ ο κ. 

Κωνσταντάτος, δεν μπορούμε να σεβαστούμε τον συμβολισμό του χώρου. Δεν 

πρόκειται για κάτι τέτοιο. Και επειδή δεν είναι αφελής ο κ. Κωνσταντάτος ούτε ο 

κ. Πασβαντίδης, δεν είναι αφελείς, άλλο είναι το πρόβλημά τους, είναι πολιτικό 

το ζήτημα, γιατί το ΚΚΕ ζήτησε ένα χώρο για να κάνει μια πολιτική εκδήλωση, 

που θα το ζητούσε και για οποιαδήποτε άλλη εκδήλωση, αυτό είναι το 

πρόβλημα, αυτή είναι η ουσία. Γιατί αν είναι το άλλο, είναι πάρα πολύ ρηχό και 

επιφανειακό και δεν δεχόμαστε ξαναλέω ότι είναι επιφανειακός και ρηχός ο κ. 

Κωνσταντάτος ούτε ο κ. Πασβαντίδης, γιατί έτσι, πώς να το πω, εκτίθενται, 

επομένως είναι πολιτικό το ζήτημα. Δεν θα παίρνουμε από κανένα άδεια και 

ήταν φυσιολογικό λέω όχι μόνο αυτός ο Δήμαρχος και ο Δήμος, οποιοσδήποτε 

άλλος Δήμος, σε κάθε Δήμο κάνουμε τέτοιου είδους και έχουμε και ζητάμε για, 

πώς να το πω, για πολιτική κηδεία χώρους και παραχωρούνται, είναι 

φυσιολογικό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ωραία. Να δώσουμε, παρακαλώ πολύ, παρακαλώ.  Κύριε 

Ζωγόπουλε, παρακαλώ πολύ, έχουμε πολύ σοβαρά θέματα, τώρα να μην 

χάσουμε όλο το χρόνο μας τώρα. Εγιναν οι εισηγήσεις, έγιναν οι απαντήσεις, να 

προχωρήσουμε παρακάτω.  

 Κύριε Πασβαντίδη, ορίστε. Να είμαστε σύντομοι όμως, χάνουμε το χρόνο 

μας.   
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ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ:  Μια κουβέντα θέλω να πω μόνο. Αυτά τα οποία είπε ο 

αγαπητός κ. Λιάππης περί πολιτικού προβλήματος που έχω σε αυτή τη... είναι 

εντελώς αυθαίρετη ερμηνεία και στερείται κάθε λογικής και κάθε ψήγματος 

αληθείας. Αυτό μόνο έχω να πω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, προχωρούμε παρακάτω.  

 Κύριε Κωνσταντάτε, τώρα, μα σας κάλυψε ο κ. Πασβαντίδης. Εχεις 

δικαίωμα δευτερολογίας, αλλά παράκληση κάνω να μην καθυστερούμε. Ωραία, 

προχωρήστε, σύντομος.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Δεν υπάρχει κανένα πολιτικό πρόβλημα και ήμουνα σαφής 

σ'αυτά που είπα. Δεν κρίνω ούτε τη διαδικασία της πολιτικής κηδείας ούτε η 

παράταξή μου και εγώ προσωπικά ούτε τη λογική που τη διέπει. Επειδή έχω 

παραστεί στην κηδεία του αείμνηστου Μενεμένη και έγινε στο νεκροταφείο της 

Αργυρούπολης και επειδή ξέρουμε τι γίνεται σε αυτές τις περιπτώσεις, το 

τονίσαμε ότι το Μίκης Θεοδωράκης είναι ένας χώρος για εμάς που δεν πρέπει να 

γίνονται αυτά τα γεγονότα. Από εκεί και πέρα δεν είναι θέμα να πάρει άδεια ή 

όχι κάποιος, αλλά ναι κ. Λιάππη αν ήμουνα εγώ Δήμαρχος κηδεία στο Μίκης 

Θεοδωράκης δεν θα κάνατε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ωραία, εντάξει, τέλειωσε, τέλειωσε το θέμα.  

 Λοιπόν, να απαντήσουν οι Αντιδήμαρχοι σε θέματα και ερωτήσεις που 

έχουνε μπει.  

 Ο κ. Μπούκας πρώτος, ο κ. Μπούκας. 

ΜΠΟΥΚΑΣ: Θέλω να αναφερθώ πρώτα για τα, αυτά που ανέφερε ο κ. 

Πασβαντίδης και ο κ. Κωνσταντάτος σχετικά με τα διαδραματισθέντα στην 

πολιτιστική επιτροπή. Νομίζω ότι, απάντησε βέβαια η κα Ράικου, αλλά θέλω να 

προσθέσω κάτι, ότι το έργο της πολιτιστικής επιτροπής σ'αυτή τη δύσκολη 

συγκυρία είναι τόσο μεγαλειώδες που αυτό φαίνεται ότι ανταποκρίνεται και έχει 
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η κοινωνία δώσει τα εύσημα σ'αυτούς οι οποίοι συντελούν στο να γίνεται αυτό 

το έργο χωρίς να επιβαρύνουν καθόλου οικονομικά το Δήμο. Ολες οι εκδηλώσεις 

γίνεται απ'αυτά τα μέλη της πολιτιστικής επιτροπής. Ενα απ'αυτά τα μέλη είναι ο 

Μανώλης ο Τρίκας ο οποίος πραγματικά προσφέρει τα, δεν ξέρω, σε όλες τις 

εκδηλώσεις είναι μέσα και διαθέτει όχι μόνο χρόνο αλλά βάζει προσωπική 

εργασία και πλάτη και ιδέες για να εμπλουτιστεί αυτό το έργο της πολιτιστικής 

επιτροπής. Φυσικά δεν ξέρω, πιθανόν ως άνθρωπος έχει και τις αδυναμίες του, 

κάποια στιγμή μπορεί να έχει παραφερθεί, δεν δικαιολογώ όμως τέτοιες 

συμπεριφορές, δεν τις δικαιολογώ εάν είναι έτσι όπως λέγονται και θα, αν ήταν 

ο Μανώλης πιθανόν να ζητούσε μια τέτοια συγγνώμη γι'αυτό που έγινε και ότι 

δεν θα ξαναγίνει, έτσι θέλω να πιστεύω.  

 Οσον αφορά τώρα το δεύτερο θέμα που έβαλε ο Γιώργος ο Ιωαννίδης 

σχετικά με τη μείωση του ενοικίου των σχολικών κυλικείων. Πράγματι υπάρχουν 

αιτήματα από όλους όσοι ενοικιάζουν σχολικά κυλικεία για μειώσεις του 

μισθώματός τους. Βέβαια εμείς ζητήσαμε από όλους να μας στείλουν τις 

συμβάσεις που έχουν υπογράψει. Οι συμβάσεις ξεκινούν από 5,00 ευρώ και 

φτάνουν μέχρι και 40,00 ευρώ ανά μαθητή, διαφοροποιούνται πάρα πολύ. Ναι, 

σε άλλο σχολείο με μεγαλύτερο αριθμό μαθητών είναι μικρότερο το μίσθωμα 

από άλλο σχολείο που το μίσθωμα είναι μεγαλύτερο και μικρότερος ο αριθμός 

των μαθητών, δηλαδή γίνονται τέτοια πράγματα που δεν μπορείς να βρεις άκρη. 

Κάποιες παλαιότερες σχολικές επιτροπές έχουν προβεί σε μείωση χωρίς να είναι 

νόμιμο αυτό που έχουν κάνει, έτσι, ετσιθελικά. Δηλαδή ψάχνοντας το τι έγινε 

στις παλιές σχολικές επιτροπές βρίσκεις μία... Και απευθυνθήκαμε στη Νομική 

Υπηρεσία του Δήμου, σκεφτείτε τώρα, ήρθε ενοικιαστής ο οποίος τον Ιούνιο 

έγινε ο διαγωνισμός και ζητάει μείωση, τι θα πεις όταν ο δεύτερος πλειοδότης 

είναι 40 λεπτά κάτω, μπορείς σ'αυτόν να κάνεις μείωση όταν ο δεύτερος 

μειοδότης είναι 40 λεπτά; Είναι σαν να το μεθοδεύεις έτσι και να μην έχει 

δικαίωμα, να πέταξες τον δεύτερο μειοδότη έξω επειδή έδωσε παραπάνω 
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μίσθωμα και έρχεσαι δύο μήνες μετά ή μισό χρόνο και μειώνεις το ενοίκιο. Σας 

παρακαλώ, σε παρακαλώ, σε παρακαλώ Γιώργο, άκουσέ με τώρα, άκουσέ με. 

Θα σε παρακαλέσω... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Ιωαννίδη, μπορείτε να περιμένετε να τελειώσει; 

ΜΠΟΥΚΑΣ: Μπορώ να πω την άποψή μου; Βέβαια δεν αποφασίζω εγώ, είναι το 

συλλογικό όργανο, η σχολική επιτροπή που απέρριψε τα αιτήματα των σχολικών 

κυλικείων, η οποία απευθύνθηκε στη Νομική Υπηρεσία και η οποία είπε 

τουλάχιστον όσες μισθώσεις έγιναν εντός διετίας, δύο χρόνια πριν, δεν μπορείτε 

να κάνετε καμία μείωση, διότι αν γίνει μία καταγγελία απ'τον δεύτερο πλειοδότη 

θα έχετε ευθύνες, αυτή είναι η απάντηση.   

 Για το άλλο θέμα που θέσατε πότε θα πληρωθούν οι καθηγητές των 

πολιτιστικών τμημάτων, υπήρχε ένα πρόβλημα με τις υπηρεσίες σχετικά με το 

σύστημα το οποίο επεξεργάζονταν τα στοιχεία. Τελικά έχει λυθεί αυτό, 

δρομολογείται, πιστεύω άμεσα θα πληρωθούν, κάνει ό,τι είναι δυνατόν να 

φύγουν τα εντάλματα για την επίτροπο. Δεν έχουν φύγει ακόμα, σας το λέω με 

πόνο ψυχής. Είναι θέμα των συναδέλφων τους και νομίζω ότι έκαναν ό,τι είναι 

δυνατόν για να φύγουν τα εντάλματα. Αυτά, δεν έχω κάτι άλλο που να με 

αφορά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος Αντιδήμαρχος; Εσύ Δήμαρχε, έχεις να πεις; Οχι. Αλλος 

Αντιδήμαρχος, όχι. 

 Να περάσουμε στα θέματα. Λοιπόν, να προταθούν τα θέματα, τα δύο 

θέματα, τις λαϊκές αγορές και μεταβολές σχολικών μονάδων. Αρχίζουμε από τις 

μεταβολές σχολικών μονάδων. 
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ΘΕΜΑ 15ο 

 

Μεταβολές σχολικών μονάδων Α'Βάθμιας και Β'Βάθμιας Εκπαίδευσης 

σχολ. έτους 2012-2013. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Κοντογιώργος έχει την εισήγηση, να είναι εισηγητής και ο κ. 

Μπούκας βέβαια μετά. Αν είναι ο κ. Μπούκας, ας αρχίσει ένας απ'τους δύο.  

 Ο κ. Μπούκας.  

ΜΠΟΥΚΑΣ: Λοιπόν, σχετικά με τις μεταβολές των σχολείων, καταργήσεις, 

ιδρύσεις, συγχωνεύσεις και λοιπά, έχω να πω το εξής. Η Α'Βάθμια Εκπαίδευση, η 

Διεύθυνση της Α'Βάθμιας Εκπαίδευσης με έγγραφό της μας γνωστοποίησε -και 

πάνω εκεί έπρεπε να τοποθετηθεί και η Επιτροπή Παιδείας και το Δημοτικό 

Συμβούλιο απόψε- ότι δεν εισηγείται καμία μεταβολή στα σχολεία του Δήμου 

μας, ως έχουν δηλαδή, αυτή την πρόταση έκανε, να συνεχιστεί και για τον 

επόμενο χρόνο.  

 Η Β'Βάθμια, η Διεύθυνση της Β'Βάθμιας στην εισήγησή της λέει για 

συγχώνευση 3ου και 4ου και μάλιστα στο έγγραφό της αναφέρει σε συμφωνία 

με το Δήμο -που είναι λάθος αυτό, δεν ξέρω από πού το βγάζει, αφού το 

Δημοτικό Συμβούλιο δεν έχει αποφανθεί ακόμη- και να μεταφερθεί η ΕΠΑΣ στο 

ΕΠΑΛ Ελληνικού, να φύγει δηλαδή από το ενοικιασμένο κτίριο, μια που είναι σε 

απογευματινή βάρδια και να πάει στο ΕΠΑΛ Ελληνικού. Αυτές ήταν οι προτάσεις 

της Δ' Διεύθυνσης.  

 Η Επιτροπή Παιδείας που συνεδρίασε, μετά από κουβέντα που είχε και ο 

πρόεδρος της Επιτροπής Παιδείας και εγώ προσωπικά με τους συλλόγους 

διδασκόντων της κάθε σχολικής μονάδας και τους συλλόγους γονέων, 

αποφάσισε το εξής με πρόταση δική μας ότι να μη γίνει καμία μεταβολή στις 
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σχολικές μονάδες για το επόμενο έτος, αλλά να γίνει ισότιμη κατανομή στους 

μαθητές της Α'Γυμνασίου και Α'Λυκείου σε όλα τα Λύκεια, ούτως ώστε σε βάθος 

τριετίας οι σχολικές μονάδες να έχουν περίπου τον ίδιο αριθμό μαθητών, να μη 

γίνεται αυτό που γίνεται σήμερα, στο 3ο Λύκειο παράδειγμα να μην υπάρχει ο 

απαραίτητος αριθμός, ενώ το 4ο Λύκειο που είναι σε ενοικιαζόμενο να έχει πολύ 

μεγαλύτερο αριθμό μαθητών. Αυτή η πρόταση πέρασε κατά πλειοψηφία στην 

Επιτροπή Παιδείας. Για την μεταφορά της ΕΠΑΣ είχαν ξεκινήσει οι ενέργειες από 

τον Σεπτέμβριο από εμάς και είμαστε σε καλό δρόμο, δηλαδή θα πάνε τα 

γραφεία της στο πρώην ΙΕΚ, τα μαθήματα θα γίνονται στο ΕΠΑΛ της 

Αργυρούπολης και τα εργαστήρια θα μεταφερθούν στο ΣΕΚ. Αυτές είναι οι 

μεταβολές που έχει, που προτείνουνε. Ναι, οτιδήποτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Ιωαννίδης έχει το λόγο.  

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: ... συμπεριλαμβάνεται και το Λύκειο Ελληνικού μέσα... και το 

Λύκειο Ελληνικού; Το λέω αυτό γιατί το Λύκειο Ελληνικού έχει τα περισσότερα 

παιδιά σε σχέση με τα άλλα. Μη γίνει πρότυπο το Λύκειο Ελληνικού, δηλαδή ότι 

έχει 350, 380 παιδιά και ζητηθούν μετά στο μέλλον συγχωνεύσεις... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μπούκας έχει το λόγο. 

ΜΠΟΥΚΑΣ: Κύριε Ιωαννίδη, είναι για όλα τα Λύκεια, λέμε ισότιμη κατανομή 

των μαθητών της Α'Γυμνασίου και της Α' Λυκείου, όλα ανεξαιρέτως.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει κάτι να προσθέσει κανένας τίποτα άλλο; 

 Ο κ. Κοντογιώργος. 

ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ: Καταρχήν, το Λύκειο Ελληνικού δεν έχει 385, έχει γύρω στα 

320 παιδιά, θα ήταν τεράστιο δηλαδή το Λύκειο του Ελληνικού. Λοιπόν, εμείς 

μιλάμε για όλα τα σχολεία, αυτό θα έχει σαν αποτέλεσμα βέβαια να μικρύνει και 

το 4ο Λύκειο γιατί έχει 270 παιδιά σε χώρο που δεν αυλίζονται τα παιδιά, δεν 

έχουνε τίποτα, το κτίριο είναι, εκτός από νοικιασμένο είναι και προβληματικό. 
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Και σιγά-σιγά να μπορέσουμε, γιατί βλέπουμε ότι υπάρχει μια μείωση μαθητών 

σε σχέση με τα Γυμνάσια που εγγράφονται, ο αριθμός πέφτει δηλαδή ανά χρόνο 

γύρω στα 40 με, 40 παιδιά περίπου στα Λύκεια που θα έρθουνε και να έρθουμε 

σε μικρότερο αριθμό.   

 Ταυτόχρονα στην πρότασή μας υπάρχει και αντίστοιχα να 

προσπαθήσουμε για να χτιστεί καινούργιο κτίριο στο οικόπεδο το οποίο έχει 

χαρακτηριστεί σαν, για να χτιστεί το ΣΕΚ και το Τεχνικό Λύκειο. Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από τους εκπαιδευτικούς αν υπάρχει παρέμβαση.  

 Ο κ. Μπούκας ενδιάμεσα και... 

ΜΠΟΥΚΑΣ: Θέλω να σας διαβάσω ακριβώς, γιατί ό,τι αποφασίστηκε στην 

Επιτροπή Παιδείας, να σας διαβάσω ό,τι ακριβώς αποφασίστηκε.  Να μην 

υπάρξει καμία μεταβολή σε ό,τι αφορά συγχωνεύσεις, προαγωγές, 

υποβιβασμούς και ιδρύσεις ή καταργήσεις σχολείων της Α'Βάθμιας και της 

Β'Βάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Ελληνικού-Αργυρούπολης.  

 Να γίνει ισότιμη κατανομή των μαθητών της Α'Γυμνασίου και της 

Α'Λυκείου για να αποκτήσουν σε βάθος τριετίας τα Γυμνάσια και τα Λύκεια το 

ίδιο μαθητικό δυναμικό.  

 Ο Δήμος να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες για να χτιστεί καινούργιο 

κτίριο στην Ανω Αργυρούπολη.  

 Ειδικά για το Γυμνάσιο και Λύκειο Διαπολιτισμικής Εκπαίδευσης, επειδή 

κυκλοφορούν φήμες για την κατάργησή τους, προτείνεται η διατήρησή τους και 

να αναπτυχθούν δράσεις από το Δήμο προς αυτή την κατεύθυνση.  

 2ο. Να μεταφερθεί η ΕΠΑΣ στο κτίριο του ΕΠΑΛ Αργυρούπολης και τα 

εργαστήριά της στο ΣΕΚ Αργυρούπολης και αν υπάρχει δυνατότητα σε 

συνεννόηση των διευθυντών ΕΠΑΣ και ΕΠΑΛ Αργυρούπολης και με τη σύμφωνη 

γνώμη της διευθύντριας του ΣΕΚ, να μεταφερθούν κάποια εργαστήρια της ΕΠΑΣ 
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στο ΕΠΑΛ Αργυρούπολης εάν υπάρχει δυνατότητα, το ζητάει ο διευθυντής της 

ΕΠΑΣ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Εδώ στο μικρόφωνο ελάτε, πέστε το όνομά σας και την 

ιδιότητα για να γραφτεί στα πρακτικά.  

ΤΣΑΦΑΣ: Τζαφάς Βασίλης λέγομαι, είμαι ο πρόεδρος της Ενωσης Λειτουργών 

Μέσης Εκπαίδευσης Νότιας Αθήνας που καλύπτει και την περιοχή Ελληνικού-

Αργυρούπολης. 

 Να σας ευχαριστήσουμε για τη δυνατότητα που μας δίνετε να 

επικοινωνήσουμε μαζί σας. Είμαστε ιδιαίτερα ανήσυχοι το προηγούμενο 

διάστημα, επειδή από τη Διοίκησης της Εκπαίδευσης κυκλοφόρησαν ότι ο Δήμος 

σκέφτεται, ο συγκεκριμένος Δήμος σκέφτεται να κάνει πρόταση για 

συγχώνευση του 3ου και του 4ου Λυκείου της Αργυρούπολης. Δεν νομίζω ότι 

θα 'τανε τώρα πολυτέλεια να μιλήσουμε για το ποιες είναι οι συνθήκες που 

υπάρχουν και ποιες είναι οι συνθήκες που έρχονται και γενικότερα και για τη  

Δημόσια Εκπαίδευση. Απ'τη δικιά μας την πλευρά αλίμονο, αλίμονο πραγματικά, 

όταν είμαστε στον Προκρούστη των περικοπών ό,τι έχει σχέση με το Δημόσιο 

στο όνομα της σωτηρίας της χώρας, να βυθίζουμε ακόμα περισσότερο με 

συγχωνεύσεις την παιδεία, τη δημόσια παιδεία, που αν θέλετε η παιδεία, η 

υγεία, ο πολιτισμός και τα λοιπά είναι και αυτό το ζούμε και το βιώνουμε λόγω 

της σχέσης με τη νεολαία και του ρόλου που παίζει το σχολείο εκεί που πρέπει 

να στηριχτεί κάθε κοινωνία αν θέλει να πάει μπροστά και εδώ πέρα έχουν έρθει 

τα πάνω κάτω.  

 Δεν υπάρχει περίπτωση εμείς να αφήσουμε και να βγάλουμε, να 

αφήσουμε να γίνουν συγχωνεύσεις, να χάσουμε σ'αυτές τις συνθήκες σχολικές 

μονάδες. Οι σχολικές μονάδες έχουνε τέτοιο αριθμό και οι προβλέψεις που 

υπάρχουνε έχουνε τέτοιο αριθμό μαθητών που είναι σαφές ότι μπορεί να είναι 

βιώσιμες, βιώσιμες με βάση όχι τα μοντέλα των σχολείων που θέλουνε να 
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φτιάξουνε για το νέο ρόλο που ετοιμάζουν του σχολείου, είναι γνωστά τα 

σχέδια για το πού πάνε το σχολείο που θα γίνει σχολείο επιχείρηση αγορά, όπως 

τώρα ήδη είναι σε εξέλιξη τα αντίστοιχα σχέδια για το Πανεπιστήμιο. Οχι τα 

σχολεία των 400 και των 500, γιατί για τέτοιο σχολείο θα πρόκειται αν γινότανε, 

θα επρόκειτο αν γινότανε συγχώνευση 3ου, 4ου, μιλάμε για σχολεία 200, 250, 

σχολεία μπορεί να 'χουνε ταυτότητα, πρόσωπο, να μπορείς να κάνεις δουλειά, 

να ξέρεις, να ξέρεις πρόσωπα μαθητών και να ασχολείσαι με τους μαθητές, για 

τέτοια σχολεία μιλάμε που 'χουνε να κάνουνε και όλες τις άλλες δράσεις, δεν 

θέλω να σας κουράσω μ'αυτό. 

 Υπάρχει περίπτωση -και θέλω να σας ευαισθητοποιήσω σ'αυτό- ότι η 

Διοίκηση της Εκπαίδευσης στηριγμένη σ'αυτό, έχει ήδη πει προς τα πάνω ότι 

έχει ήδη εισηγηθεί καταρχήν τη συγχώνευση και θα περιμένει το τελευταίο 

χαρτί από τη σημερινή απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Μπορεί να 

επιμείνει, μπορεί να συνεχίσει, το θέμα είναι τι θα κάνουμε εμείς. Εμείς σήμερα 

στο Διοικητικό Συμβούλιο που είχαμε, καθορίσαμε κάποιες δράσεις και θα πρέπει 

σ'αυτές τις δράσεις να είμαστε μαζί με το Δήμο, να είμαστε μαζί με το Δήμο 

αγωνιστικά, διεκδικητικά και θα πω σε ένα λεπτό παρακάτω. 

 Το δεύτερο ακόμα πιο μεγάλο πρόβλημα, αν θέλετε πρόβλημα το οποίο 

πρέπει να εξαντλήσουμε την ευαισθησία μας και τον τρόπο να δώσουμε λύση. 

Α, συγγνώμη, γιατί ξέχασα κάτι, γιατί για την ιστορία το οφείλω. Το 3ο και το 

4ο Λύκεια Αργυρούπολης είναι χρόνια τώρα οι πιο ταλαιπωρημένες σχολικές 

μονάδες της ευρύτερης περιοχής, οι πιο ταλαιπωρημένες, με διάφορους 

χειρισμούς που έχουνε γίνει, με ευθύνες πολλών και η κορυφαία ευθύνη είναι το 

ότι χάσαμε και χάσαμε με ελλείμματα που είχε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή 

το νέο κτίριο που θα στεγαζότανε το ΕΠΑΛ Αργυρούπολης στα νεκροταφεία. Και 

τώρα -γιατί αυτή ήταν η λύση, θα πήγαινε εκεί το ΕΠΑΛ και θα πήγαινε στο 

κτίριο που είναι το ΕΠΑΛ το 4ο- αυτό το χάσαμε και από 'δώ και πέρα άρχισε το 
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μπλέξιμο. Την έχουμε ζήσει την ιστορία, την έχουμε ζήσει με παρεμβάσεις της 

ΕΛΜΕ, με προσπάθειες της ΕΛΜΕ με τον προηγούμενο Δήμαρχο από την 

Αργυρούπολη και εγώ προσωπικά χρόνια τώρα, χρόνια τώρα παλεύουμε, 

παλεύαμε για να...  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΤΖΑΦΑΣ: Το αν είναι σοβαρά πράγματα, να το δούμε, να διαβάσουμε λίγο την 

ιστορία αν είναι σοβαρά. Ποιος φταίει που έγινε η ιστορία αυτή και γιατί χάσαμε 

το ΕΠΑΛ Αργυρούπολης, γιατί χάσαμ το ΕΠΑΛ Αργυρούπολης.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα είναι δυνατόν τώρα να κάνουμε συζήτηση έτσι; Ρε παιδιά, δεν 

μπορώ, να τελειώσει, θα απαντήσετε. Θα απαντήσει, θα απαντήσει.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΤΖΑΦΑΣ: Απαντήστε, αλλά η ιστορία υπάρχει, απαντήστε και θα απαντήσω... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μπορείτε να σταματήσετε, μα είναι Δημοτικό Συμβούλιο αυτό; 

Σας παρακαλώ πολύ τώρα, να τελειώσει και να απαντήσετε. Διάλογος γίνεται, 

διάλογος, σταματήστε. Μα να απαντήσετε μετά να αποδείξετε ότι λέει ψέματα. 

Μπορεί να σηκώνεται ο καθένας και να λέει αυτός λέει ψέματα και απαντάω 

εγώ; Σας παρακαλώ πάρα πολύ, δεν είναι συμβούλιο αυτό, δεν είναι συμβούλιο 

αυτό. Να είσαστε λίγο ψύχραιμοι, θα απαντήσετε να αποδείξετε ότι λέει ψέματα. 

Εχει δικαίωμα, μας σας παρακαλώ πολύ. Εγώ θα απαντήσω ο πρόεδρος; Σε 

παρακαλώ πολύ... Σε παρακαλώ πολύ κ. Κρητικέ, δεν έχετε το λόγο, μπορείτε 

να πετάγεστε από κάτω και να μιλάτε; Να ζητήσετε το λόγο, να του ζητήσετε το 

λόγο, ναι, δεν είναι συμπεριφορά αυτή. Τι θα το κάνουμε, καφενείο δηλαδή;  

 Συνεχίστε κύριε, να είστε λιγάκι σύντομος, λίγο σύντομα όσο γίνεται, 

λίγο σύντομα όσο γίνεται.  
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.......: Προσήλθε ο κ. Χατζέλης. 

ΤΖΑΦΑΣ: Εγώ απ'τη δικιά μου την πλευρά πάντως, επειδή δημιουργήθηκε αυτό 

το επεισόδιο, θέλω ως προς το ύφος να ζητήσω συγγνώμη αν συνέβαλα σ'αυτή 

την ιστορία. Και είναι κρίμα που έγινε αυτή η διακοπή τη στιγμή που θα 'λεγα το 

άλλο, που απ'την πλευρά των καθηγητών είναι ακόμα πιο σοβαρό. Γιατί τα δύο 

Διαπολιτισμικά σχολεία έχει, αν το 3ο, 4ο ακόμα παίζει απ'τη Διοίκηση και πρέπει 

να κάνουμε αγώνα για να τα κρατήσουμε μαζί με το Δήμο, τα Διαπολιτισμικά, τα 

δύο Διαπολιτισμικά του Ελληνικού τα 'χουνε βάλει ήδη στο κόψιμο, είναι ήδη 

κομμένα, σύμφωνα με αυτά που είπε στην Ομοσπονδία μας ο κ. Κουμέντος ο 

Περιφερειάρχης Εκπαίδευσης Αττικής, όπου είπε ότι τι περίεργες ιστορίες είναι 

αυτές που θέλετε να διατηρηθούν αυτά τα σχολεία που έχουνε μέσα μόνο 

παιδιά μεταναστών, είσαστε υπέρ των γκέτο στην εκπαίδευση;  

 Εμείς και στον κ. Κουμέντο το 'χουμε πει με όλους τους τρόπους αλλά και 

θα το πούμε όπου χρειαστεί, δεν πρέπει να αφήσουμε ούτε ένα παιδί είτε είναι 

παιδί μεταναστών είτε είναι ελληνόπουλο να μην έχει το σχολείο του. Τα παιδιά 

αυτά αν κλείσουν τα σχολεία, τα παιδιά αυτά πετιόνται στο δρόμο, με όλες τις 

μελέτες και τις εκτιμήσεις και τις προσεγγίσεις που 'χουμε κάνει τα παιδιά 

πετιόνται στο δρόμο, τα παιδιά αυτά θα έχουνε τη γνωστή πορεία που ξέρουμε 

όλοι, που συνοδεύει την τύχη και τη μοίρα των συγκεκριμένων παιδιών. Και 

μπορούμε αυτό σε εκδήλωση που θα γίνει στο σχολείο στα μέσα του Μάρτη, 

είναι καλεσμένο όλο το Δημοτικό Συμβούλιο, όπου θα κάνουμε μέσα στο 

σχολείο καλώντας και τα μέσα ενημέρωσης ειδική εκδήλωση όπου θα 

παρουσιαστεί η δουλειά που κάνει το συγκεκριμένο σχολείο και θα φανεί και θα 

καλέσουμε και τη Διοίκηση και πρέπει να 'ναι μαζί μας και ο Δήμος και θα φανεί 

γιατί δεν πρέπει να κλείσουν τα συγκεκριμένα σχολεία που τα 'χουνε βάλει τώρα 

στο στόχαστρο.  
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 Κινητοποιήσεις και τελειώνω. Εκτός απ'αυτό που είπα για τα μέσα του 

Μάρτη που θα γίνει στο Διαπολιτισμικό Λύκειο και Γυμνάσιο, θα σας 

ενημερώσουμε για την ημερομηνία, έχουμε αποφασίσει 5 του Μάρτη και εκεί 

θέλουμε να πάμε μαζί, να 'χουμε μαζί και τη φυσική παρουσία του Δήμου, να 

έχουμε αν θέλετε και το κάλεσμα του Δήμου προς τους πολίτες, να πάμε στη 

Διοίκηση της Εκπαίδευσης, της Δ' Αθήνας δηλαδή που είναι στην Ομήρου στη Ν. 

Σμύρνη, γιατί και από εκεί θα γίνει πρόταση και να προσπαθήσουμε με την 

κινητοποίησή μας, καθηγητές, μαθητές, γονείς, ο Δήμος, όλοι να πάμε 5 του 

Μάρτη 1 η ώρα το μεσημέρι στην Ομήρου και να δώσουμε το μήνυμα ότι δεν 

είναι δυνατόν να περάσει ούτε συγχώνευση ούτε κλείσιμο καμίας σχολικής 

μονάδας στην Αργυρούπολη-Ελληνικό. Εκεί θέλουμε να 'χουμε μαζί μας και το 

Δήμο. Σας ευχαριστώ πολύ και πάλι συγγνώμη για το ύφος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος από τους κατοίκους για το θέμα, από το εκπαιδευτικό 

προσωπικό. Ορίστε, περάστε.  

ΣΑΡΑΦΙΑΝΟΣ: Θα προσπαθήσω να είμαι σύντομος, Γιώργος Σαραφιανός 

λέγομαι και είμαι από το Λύκειο Διαπολιτισμικής Εκπαίδευσης του Ελληνικού. 

Δεν θέλω να επαναλάβω αυτά που είπε ο Βασίλης ο Τζαφάς που έιναι ο 

πρόεδρος της ΕΛΜΕ μας, θέλω να πω μόνο δύο λόγια πάνω σ'αυτό το ζήτημα, 

επειδή τα 'χω ζήσει από μέσα, έχω ζήσει δηλαδή από μέσα την προσπάθεια που 

έχει γίνει φέτος από την αρχή της σχολικής χρονιάς να διαλυθεί το σχολείο στην 

πραγματικότητα με παρεμβάσεις της Διοίκησης. Αυτό είναι κάτι πρωτόγνωρο για 

μένα, κανονικά δεν θα 'λεγα ότι η Διοίκηση στηρίζει τα σχολεία, μην πιστεύετε 

κάτι τέτοιο, αλλά τουλάχιστον δεν θα έπρεπε να δημιουργεί προβλήματα και 

προσκόμματα τέτοιου είδους, δεν θα έπρεπε να δημιουργεί το πρόβλημα ότι οι 

ίδιοι διδάσκοντες στο σχολείο δεν ξέρουν πού θα βρίσκονται τη μία μέρα και την 

άλλη, δεν θα έπρεπε να δίνει αντικρουόμενες και προφορικές εντολές στους 

διευθυντές των σχολείων και να τους απειλεί.  
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 Για μένα λοιπόν το ζήτημα είναι πέρα από το πρακτικό θέμα άμα θέλετε 

ότι αυτή τη στιγμή το Ελληνικό κράτος προσπαθεί να περικόψει έξοδα από την 

εκπαίδευση, είναι και ένα ιδεολογικό ζήτημα, είναι ιδεολογικό ζήτημα γιατί 

πράγματι τα Διαπολιτισμικά σχολεία έχουνε κυρίως ξένους μαθητές. Οταν λέμε 

ξένους μαθητές, θα πρέπει να καταλάβουμε ότι δεν είναι μόνο μετανάστες, είναι 

και πρόσφυγες, πάρα πολλοί απ'αυτούς ζουν σε ξενώνες, προστατεύονται από 

ΜΚΟ ή από οποιονδήποτε άλλο φορέα μπορείτε να φανταστείτε. Οι άνθρωποι 

αυτοί έρχονται στο σχολείο, το είπε μια διευθύντρια ενός άλλου σχολείου του 

Ελληνικού στη συγκέντρωση που είχε κάνει η ΕΛΜΕ, όχι επειδή θέλουν να 

'ρθουν εκεί και να χάνουν μία ώρα για να πάνε απ'το σπίτι τους στο σχολείο και 

μία ώρα να γυρίσουνε, πηγαίνουν εκεί γιατί είναι ανάγκη για τους ίδιους να πάνε 

εκεί, γιατί ακριβώς στα σχολεία αυτά υπάρχουν οι υποδομές εκείνες που μπορεί 

να γίνει αυτή η δουλειά, που μπορούν δηλαδή οι άνθρωποι αυτοί με το 

σεβασμό, με τον παράλληλο σεβασμό που πρέπει να δείξουμε εμείς σαν Ελληνες 

στις ιδιαιτερότητες τις πολιτιστικές τους, να ενταχθούν και στην ελληνική 

κοινωνία. Είναι σαν να κρυβόμαστε πίσω από το δάχτυλό μας όταν λέμε δεν 

τους βλέπουμε τους ανθρώπους αυτούς, αφήστε τους, ας πάνε όπου να 'ναι.  

 Και βέβαια, θα 'θελα να το τονίσω αυτό, γιατί εδώ πέρα σας είπα από την 

αρχή ότι είχαμε να κάνουμε με ένα πόλεμο ο οποίος δεν ξέρω πώς να τον 

χαρακτηρίσω, από τους από πάνω και καταλαβαίνετε ότι αυτή τη στιγμή τα λέω 

αυτά σαν δημόσιος υπάλληλος και έχω τον κίνδυνο και των συνεπειών των 

όσων λέω. Θα ήθελα πραγματικά το Δήμο κοντά μας αυτή τη στιγμή, θα ήθελα 

πραγματικά το Δήμο κοντά μας γιατί ξέρω ότι πολλά πράγματα οι συγκεκριμένοι 

άνθρωποι οι οποίοι έχουνε βάλει σαν στόχο τους το κλείσιμο των 

Διαπολιτισμικών σχολείων της Αττικής, -δεν ασχολούνται με άλλα σχολεία 

βλέπετε, με την Αττική ασχολούνται- θα χρησιμοποιήσουν και σαν άλλοθι το 

γεγονός ότι τα σχολεία αυτά δεν έχουν δικό τους ιδιόκτητο κτίριο, θα το 

χρησιμοποιήσουνε, έτσι; Νομίζω ότι θα πρέπει να γίνουνε προσπάθειες και από 
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το Δήμο. Εμείς όπως καταλαβαίνετε ως ένα σημείο μπορούμε να κάνουμε τις 

προσπάθειές μας, δεν μπορούμε να βρούμε το χώρο για να φτιαχτεί το σχολείο, 

τώρα νομίζω ότι είναι η στιγμή όμως που πρέπει να γίνει και αυτό. Ευχαριστώ 

πολύ.  

.......: Πόσα παιδιά έχει το Διαπολισμικό...; 

ΣΑΡΑΦΙΑΝΟΣ: Το Διαπολιτισμικό Λύκειο αυτή τη στιγμή έχει γύρω στα 200 

παιδιά, γύρω στα 150 έχει το Γυμνάσιο αν δεν κάνω λάθος, δεν μπορώ να σας 

πω ακριβώς γιατί δεν είμαι στο Γυμνάσιο, ναι, είναι δύο σχολεία τα οποία 

ουσιαστικά έχουνε πάρα πολλά παιδιά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ερώτηση ο κ. Πασβαντίδης. Σε ποιον απευθύνεται η 

ερώτηση;  

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Στον κ. Σαραφιανό. Αφού εκφράσω  και εγώ τη λύπη μου κ. 

πρόεδρε γιατί υψώθηκαν έτσι οι τόνοι, αλλά θα κάνουμε μια ήρεμη τοποθέτηση 

για το πώς, ποια είναι η σχέση της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής με τα 

σχολεία της Αργυρούπολης.  

 Θέλω να σας πω το εξής κ. Σαραφιανέ. Πολλά χρόνια ως αναπληρωτής 

Νομάρχης ασχολήθηκα με το σχολείο το Διαπολιτισμικό, γιατί όπως ξέρετε και 

τις μεταφορές των μαθητών και τα ενοίκια τα πλήρωνε η Νομαρχία και με τη 

διευθύντριά σας είχα άριστη σχέση. Σας το λέω αυτό με την έννοια να δείτε ότι 

δεν έχω καμία κακοπροαίρετη διάθεση ούτε η ερώτησή μου θα έχει καμία 

κακοπροαίρετη διάθεση. Θέλω όμως να σας ρωτήσω να μου απαντήσετε με τη 

δυνατότητα ενός επιχειρήματος που θα δώσετε και σε μένα για να υπερασπιστώ 

τη διατήρηση του Διαπολιτισμικού σχολείου όπως χρόνια κάνω τώρα και δεν 

έχω αλλάξει άποψη. Λέγανε και τότε, το λένε και τώρα ότι για ποιο λόγο το 

ελληνικό κράτος να πληρώνει εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ στις μεταφορές των 

μαθητών από το σπίτι τους στο σχολείο και στα ενοίκια για να έχουν ένα ειδικό 

Διαπολιτισμικό Σχολείο, όταν εκατοντάδες χιλιάδες άλλα παιδιά αλλοδαπών 
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πηγαίνουνε στα κανονικά σχολεία των Δήμων μας; Στην Κυψέλη ξέρετε το 50% 

είναι αλλοδαπά παιδιά και να μην πω και αλλού, να μην μακρηγορώ. Ποιο είναι 

το επιχείρημα με το οποίο μπορούμε να πείσουμε κάποιους ότι αυτά τα παιδιά 

είναι διαφορετικά απ'ότι είναι το 99% των άλλων παιδιών των αλλοδαπών που 

πηγαίνουν στα κανονικά σχολεία που έχει η εκπαίδευσή μας; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα, ορίστε ερώτηση.  

ΣΑΡΑΦΙΑΝΟΣ: Ευχαριστώ κ. Πασβαντίδη για την ερώτηση γιατί μου δίνεται η 

δυνατότητα να εξειδικεύσω και κάποιες σκέψεις δικές μου πάνω σ'αυτό το 

ζήτημα.   

 Καταρχάς, να ξεκινήσω από κάτι που ίσως σας φανεί λίγο άσχετο αλλά 

δεν είναι. Πριν από λίγο καιρό είχε γίνει μια ερώτηση επίκαιρη στη Βουλή προς 

το Υπουργείο Παιδείας, είχε απαντήσει η Υφυπουργός η κα Χριστοφιλοπούλου 

σχετικά με τα σχολεία αυτά και επανέλαβε πάλι τη γνωστή ας το πούμε έτσι 

φρασεολογία όσων θέλουν να τα κλείσουν ότι τα σχολεία αυτά είναι γκέτο.  

 Να πούμε κάτι πάνω σ'αυτό πρώτα απ'όλα. Τα ίδια τα παιδιά του 

σχολείου όταν είδαν το βίντεο αυτό για το οποίο είναι αναρτημένο στην 

ιστοσελίδα του Υπουργείου Παιδείας είπαν για ποιο σχολείο μιλάει, δεν 

μπορούσαν να αντιληφθούν ότι μιλάει για το δικό τους το σχολείο, έτσι; Αυτή 

τη στιγμή πραγματικά και έχετε δίκιο είμαστε σε μια, έχουμε μια πολιτισμική 

κοινωνία στην οποία ζούμε, μια πολύχρωμη κοινωνία και θα 'πρεπε να τη 

διατηρήσουμε έτσι τελικά εφόσον αυτή είναι η Ελλάδα αυτή τη στιγμή και ένα 

τέτοιο σχολείο δεν μπορεί να είναι γκέτο, όχι γιατί δεν έχει τόσους πολλούς 

Ελληνες μαθητές αλλά γιατί ακριβώς έχει τις υποδομές εκείνες και δημιουργεί τις 

υποδομές εκείνες τα παιδιά αυτά να μπορούν να εντάσσονται μέσα στα σχολεία 

αυτά. Εγώ θα σας πω μόνο το εξής, ότι τα παιδιά αυτά γράφουν λογοτεχνία στα 

ελληνικά, είναι κάτι καταπληκτικό, δεν έχουν μητρική τους γλώσσα τα ελληνικά, 

γράφουν όμως λογοτεχνία στα ελληνικά στην εφημερίδα του σχολείου.  
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 Σχετικά με τα έξοδα που λέτε. Πραγματικά δίνει πολλές χιλιάδες ευρώ το 

ελληνικό κράτος για την εκπαίδευση αυτών των παιδιών και υπάρχουνε και άλλα 

παιδιά που δεν έχουνε τη δυνατότητα αυτής της εκπαίδευσης. Θα έπρεπε να 

δίνει πολλές ακόμα εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ για να δημιουργηθούν υποδομές 

και σε άλλα σχολεία της Αθήνας, γιατί και εγώ ζω στην περιοχή της Κυψέλης και 

ξέρω το πρόβλημα αυτό και πολλά παιδιά απ'το σχολείο μας, απ'το σχολείο το 

δικό μου έρχονται απ'την ίδια περιοχή στην οποία ζω, θα έπρεπε λοιπόν να 

δημιουργηθούν αυτές οι υποδομές, άμα θέλετε ίσως όχι τόσο για ένα παιδί που 

έχει γεννηθεί εδώ -αν και ακόμα και αυτό το παιδί επειδή ζει με την οικογένειά 

του μέσα, έτσι, έχει διαφορετικές πολιτιστικές ιδιαιτερότητες που εμείς δεν 

μπορούμε να τις καταλάβουμε εύκολα, εμείς σαν Ελληνες εννοώ- θα έπρεπε 

γιατί κανένας δεν έχει αντιληφθεί ίσως μέσα στο ελληνικό κράτος ότι αυτή τη 

στιγμή έρχονται παιδιά τα οποία έρχονται σε γυμνασιακή ηλικία, σε ηλικιακή 

ηλικία, έτσι, και είναι υποχρέωση, στοιχειώδης υποχρέωση, θεμελιώδης 

υποχρέωση της ελληνικής πολιτείας να παρέχει εκπαίδευση σ'αυτά τα παιδιά.  

 Θα σας πω μόνο το εξής, αν και πλατιάζω λίγο εδώ πέρα, πηγαίνοντας μια 

φορά στην Αγγλία που είναι πάρα πολύ σκληρή στα θέματα μεταναστευτικής 

πολιτικής, είδαμε το εξής και πραγματικά εκπλαγήκαμε, εκεί τους διώχνουνε, 

ξέρετε λέει ξένος και τα λοιπά, φύγε, όμως όσο καιρό είναι εκεί ο παράνομος 

μετανάστης, μία μέρα, δέκα μέρες, το παιδί του θα πάει σχολείο, είναι 

υποχρέωσή του, δεν μπορεί να κάνει αλλιώς. Λοιπόν, αυτές τις υποδομές θα 

έπρεπε να τις έχουμε και να -το τονίζω- θα έπρεπε αυτή τη στιγμή το κράτος να 

μπορεί να δώσει πολύ περισσότερα χρήματα ακριβώς γιατί παίρνει και χρήματα 

από την Ευρωπαϊκή Ενωση, για να μπορέσει να εντάξει αυτά τα παιδιά. Και για 

μένα τα σχολεία αυτά θα έπρεπε να χρησιμοποιηθούν και σαν ένα είδος 

προτύπου για άλλα σχολεία, γιατί πραγματικά όσα παιδιά και να φέρουμε στο 

Διαπολιτισμικό του Ελληνικού καταλαβαίνετε ότι θα υπάρχει κάποια στιγμή 

κάποιο πρόβλημα χωρητικότητας, θα πρέπει να υπάρξει και για άλλα παιδιά αυτή 
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η πρόβλεψη, όχι όμως αυτό το οποίο ακούμε αυτή τη στιγμή από τα χείλη της 

Περιφέρειας της Εκπαιδευτικής, έτσι, κλείστε τα Διαπολιτισμικά Σχολεία της 

Αττικής. Δεν έχει νόημα, δεν το 'χει κάνει αυτή η πρόταση, πέρσι, γιατί είχε γίνει 

και από πέρσι η πρόταση αυτή, δεν είχε κάνει ούτε η Θεσσαλονίκη ούτε καμία 

άλλη εκπαιδευτική περιφέρεια που έχει σχολεία Διαπολιτισμικά, η Αττική μόνο. 

Γιατί, είναι δυνατόν να ακούμε, να ακούει η ΟΛΜΕ από τα χείλη κάποιων 

ανθρώπων ότι τελικά σ'αυτά τα σχολεία υπάρχουνε μαθητές οι οποίοι δεν έχουν 

το δικαίωμα να εγγράφονται στην Γ'Λυκείου γιατί δεν ξέρουν ελληνικά; Δεν 

έχουν διαβάσει τους νόμους που λένε οι νόμοι του ελληνικού κράτους ότι κάθε 

παιδί έχει δικαίωμα να γραφτεί σε οποιαδήποτε τάξη του Λυκείου ανήκει εκεί; 

Δεν ξέρω αν σας κάλυψα.  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΣΑΡΑΦΙΑΝΟΣ: Ακριβώς, με ό,τι σημαίνει, ακριβώς, με ό,τι σημαίνει αυτή η 

περιθωριοποίηση τελικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ορίστε, περάστε, εκεί στο μικρόφωνο.  

ΜΕΤΑΞΙΔΗΣ: Λέγομαι Μεταξίδης, είμαι ο διευθυντής του 2ου Διαπολιτισμικού 

Γυμνασίου Ελληνικού.  

 Ηθελα να συμπληρώσω σ'αυτά που είπε ο συνάδελφος, καταρχήν δεν 

έχει γίνει καμία μελέτη σχετικά με το κόστος λειτουργίας των ζωνών 

εκπαιδευτικής προτεραιότητας, που σημαίνει ότι αυτές οι ζώνες εκπαιδευτικής 

προτεραιότητας αναφέρονται σε εκείνους τους μαθητές τους αλλοδαπούς οι 

οποίοι δεν θα έρθουν στο δικό μας σχολείο αλλά θα πάνε στα σχολεία της 

γειτονιάς τους, όπου θα οργανωθούν ειδικές τάξεις υποδοχής και λοιπά. Αρα 

λοιπόν γι'αυτές τις τάξεις υποδοχής θα υπάρχουν καθηγητές, επιμορφώσεις, άρα 

και εκεί μιλάμε για ένα κόστος το οποίο δεν έχει υπολογιστεί. Αν δηλαδή δούμε 

ότι ξοδεύονται κάποια χρήματα για το Διαπολιτισμικό Γυμνάσιο και Λύκειο 

προφανώς, δεν ξέρουμε ποιο είναι το κόστος το πολλαπλάσιο.  
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 Το δεύτερο που θέλω να πω είναι ότι πολλά απ'αυτά τα παιδιά έρχονται 

σε εμάς από σχολεία στα οποία έχουν δοκιμάσει την τύχη τους, όσα γνωρίζουν 

την ύπαρξη του σχολείου μας, πολλά παιδιά δηλαδή πηγαίνουν στην Αχαρνών, 

στα Πατήσια και έρχονται από πολύ μακριά και μάλιστα επειδή κάποια απ'αυτά 

τα παιδιά δεν έχουν, τα λεωφορεία μας φτάνουν μέχρι κάποιο σημείο, μπορεί να 

παίρνουν λεωφορείο αστικό ή μετρό ή ηλεκτρικό για να φτάσουν στην αφετηρία 

για να πάρουν το λεωφορείο που έρχεται σε εμάς. Αυτό λοιπόν που πρέπει να 

καταλάβουμε είναι ότι το σχολείο αυτό, τα δύο σχολεία δηλαδή που ουσιαστικά 

είναι μία μονάδα αυτή τη στιγμή, έτσι, σαν μία μονάδα τα αντιλαμβάνομαι και το 

Γυμνάσιο και το Λύκειο, λειτουργούν για, πάνω από 15 χρόνια, έχουν επαφές με 

τα Πανεπιστήμια, έχουμε συνεργασία με τα Πανεπιστήμια, πάρα πολλά 

προγράμματα εφαρμόζονται και έρευνα γίνεται, ώστε αυτά τα σχολεία να 

μπορούν να λειτουργούν ως πρότυπα και θα μπορούσε η τεχνογνωσία αυτή η 

οποία υπάρχει στα σχολεία μας, -οι καθηγητές οι περισσότεροι είναι με 

διδακτορικά και μεταπτυχιακές σπουδές εξειδικευμένες σε ζητήματα που 

άπτονται για παράδειγμα της διδασκαλίας της ελληνικής ως δεύτερης ξένης 

γλώσσας και λοιπά- οπότε αυτή η τεχνογνωσία είναι πολύτιμη και για να 

λειτουργήσουν αποδοτικότερα τα ΖΕΠ τα οποία οργανώνονται. Οπότε νομίζω 

ότι το ζήτημα του κόστους του σχολείου δεν είναι το κύριο επιχείρημα. Σας 

ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να κάνω μια ερώτηση κ. διευθυντά. Τα παιδιά που είναι της 

Καλαμάτας, των Τρικάλων, γιατί δεν έχουν Διαπολιτισμικά σχολεία, η Πάτρα π.χ. 

που να 'χει την Πελοπόννησο ολόκληρη, η Περιφέρεια Πελοποννήσου; Τι 

κάνουν τα παιδιά αυτά, που σπουδάζουν; Εγώ ξέρω παιδιά αλλοδαπών, 

μεταναστών, τα οποία ζουν στο Ναύπλιο, στην Καλαμάτα όπως σας είπα, στην 

Αμαλιάδα, στα Γιάννενα και πάνε στα σχολειά τα κανονικά. Τι μειώνει δηλαδή τα 

παιδιά αυτά, τι λιγότερα γράμματα μαθαίνουνε από τα παιδιά που μαθαίνουνε 

στο Διαπολιτισμικό Ελληνικού; Αυτό το ερώτημα θέλω να κάνω. 
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ΜΕΤΑΞΙΔΗΣ: Ναι, ναι, κοιτάξτε να δείτε. Οι ευκαιρίες που προσφέρεις σε 

κάποιον δεν είναι οι ίδιες αν πάει στο Πανεπιστήμιο Αθηνών, στο Πανεπιστήμιο 

Πελοποννήσου, στην Κόρινθο ή στο Πανεπιστήμιο, παντού υπάρχουν 

Πανεπιστήμια, έτσι, τις υποδομές ενδεχομένως που ή τις δυνατότητες να 

προσφέρεις κάτι παραπάνω, δεν είναι μόνο πόσα γράμματα μαθαίνουν αλλά 

είναι και το τι δυνατότητα τους δίνεις να μπουν στην ελληνική κοινωνία με 

ομαλό τρόπο. 

 Η πρόταση η δική μας ως Γυμνάσιο Διαπολιτισμικό είναι η ύπαρξη του 

σχολείου μας να 'ναι ένα σχολείο ενδιάμεσο το οποίο να δίνει τη δυνατότητα 

στα παιδιά, γιατί πολλά απ'τα παιδιά... γι'αυτούς... Παράδειγμα, υπάρχουν 

κάποιοι οι οποίοι έρχονται στην Ελλάδα, αυτή τη στιγμή μέσα στο Φλεβάρη έχω 

δύο εγγραφές, αλλά επειδή έχουμε εγγραφές καθ'όλη τη διάρκεια του χρόνου, 

έχουμε παιδιά τα οποία έρχονται στην Ελλάδα δυο βδομάδες, τρεις βδομάδες, 

αυτό το παιδί δεν έχει τη δυνατότητα να πάει σε ένα σχολείο της γειτονιάς του 

και να γραφτεί τον Φλεβάρη.  

 Επίσης εμείς έχουμε τη δυνατότητα σε συνεργασία με το Πανεπιστήμιο 

να έχουμε επιπλέον καθηγητές γι'αυτούς που έρχονται την πρώτη χρονιά και 

είναι σε τάξη υποδοχής ένα, να κάνουν περισσότερα μαθήματα ελληνικών και να 

μπορούν σε ταχύτερο χρονικό διάστημα να προσαρμοστούν. Να 'στε καλά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, τοποθετήσεις, τελειώσανε οι κάτοικοι στο θέμα αυτό, να 

αρχίσουν τοποθετήσεις των συναδέλφων. Ζήτησα, δεν, είπα αν υπάρχουν άλλοι 

εκπαιδευτικοί, δεν υπάρχει κανένας άλλος, να προχωρήσουμε. Ορίστε. Περάστε 

τότε. Δεν πειράζει, δεν πειράζει, στο θέμα είναι, δεν πειράζει.  

.......: Επειδή τα ζω τα σχολεία αυτά από την έναρξή τους και υπήρχε μια 

απόφαση από τον κ. Χαραλαμπόπουλο Υπουργό Εξωτερικών να δοθεί κάποια 

έκταση για τα σχολεία αυτά, έκταση του Δήμου, η οποία δεν έχει ακόμα 

εμφανιστεί αυτή η έκταση, δεν ξέρουμε πού είναι το Κτηματολόγιο. Λοιπόν, εγώ 
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θέλω να πω την ύπαρξη αυτών των σχολείων, γιατί πρέπει να υπάρχουνε. Γιατί 

εμείς οι Ελληνες όταν πάμε στο εξωτερικό δημιουργούμε σχολεία; Γιατί ο Αγιος 

Ιωάννης στην Μελβούρνη είναι αυτόνομο ελληνικό σχολείο; Γιατί δεν πρέπει να 

'χουνε και αυτοί σχολεία; Δεν... Ερώτημα. Αρα και αυτοί μπορεί να 

δημιουργήσουν δηλαδή κάποια σχολεία εδώ πέρα. Λοιπόν, ε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ... μα είναι συζήτηση αυτή τώρα στο Δημοτικό 

Συμβούλιο; Γιατί δεν αφήνετε τον άνθρωπο να ολοκληρώσει; .......: Πρέπει να 

βρούμε μια λύση, αφού υπάρχει ένας χώρος που έχει δοθεί το '87 να κτιστούν 

τα σχολεία αυτά. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος υπάρχει; Δεν υπάρχει κανένας άλλος απ'τους 

εκπαιδευτικούς. Παρακαλώ, ναι, ναι, τελειώσαμε.  

 Λοιπόν, συνάδελφοι, παρακαλώ πολύ να κάνετε ησυχία, θα πάρουν το 

λόγο οι επικεφαλής πρώτα και οι υπόλοιποι συνάδελφοι. Να είμαστε όσο γίνεται 

πιο σύντομοι και σε χαμηλούς τόνους.  

 Ο κ. Κωνσταντάτος πρώτα. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Λοιπόν, να πω και εγώ συγγνώμη για την ένταση 

προηγουμένως.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ε, το συγγνώμη δεν τα σβήνει όλα, να είμαστε προσεκτικοί. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Δεν ανακαλώ όσα είπα, είπα συγγνώμη για τον τόνο, όχι 

γι'αυτά που είπα, γιατί όταν ακούγονται ανακρίβειες και ψέματα, δεν μπορεί το 

συμβούλιο, ειδικά ο πολιτικός κόσμος που προέρχεται από την Αργυρούπολη να 

τα ακούει και να μην αντιδράει. Και πρόεδρε, έχεις και εσύ ευθύνες σ'αυτό και 

ξέρεις πολύ καλύτερα απ'όλους μας και τα οικονομικά του Δήμου και την πορεία 

των Δήμων και όταν ακούς τέτοια πράγματα πρέπει να παρεμβαίνεις. Εν πάση 

περιπτώσει, δεν θα κάνω... 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ πάρα πολύ, δεν μπορούμε να διακόπτουμε 

τους ομιλητές, γιατί γίνεται μετά ένα κομφούζιο. Θα απαντήσουμε όλοι τώρα 

όσα έχουμε στοιχεία, θα απαντήσουν όλοι με ηρεμία θα απαντήσουν.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Συμφωνώ επί της διαδικασίας που βάζεις, συμφωνώ, εντάξει 

έχεις δίκιο σ'αυτό.  

 Να πω μία παρατήρηση πρώτα-πρώτα. Επειδή η παράταξή μου έχει 

καλέσει και την Α'βάθμια Εκπαίδευση με την οποία συναντήθηκε χθες, δηλαδή 

τους προέδρους και τους διευθυντές των σχολείων έγινε χθες η ενημέρωση και 

αύριο έχω τη Β'βάθμια διευθυντές αντίστοιχα και προέδρους, επί τους θέματος 

ψηφίζουμε, δεν είμαστε αντίθετοι, απλά θέλω να 'χω, με κάποιες επιφυλάξεις, 

γιατί θέλω να ακούσω αύριο και τους διευθυντές και τους προέδρους της 

Β'βάθμιας Εκπαίδευσης προκειμένου να 'χω μια ολοκληρωμένη άποψη. 

 Να πω τα εξής και να τα πω γρήγορα. Να απαντήσω πρώτα στον κύριο. 

Το σχολείο δεν χτίστηκε κύριε όχι γιατί υπάρχουν ελλείμματα απ'την 

προηγούμενη Διοίκηση, δεν χτίστηκε γιατί δεν υπάρχουν ελλείμματα και η 

Δημαρχία Τσαρπαλή και η Δημαρχία Ευσταθιάδη -και εγώ το λέω επειδή ήμουνα 

Αντιδήμαρχος δυο χρόνια Παιδείας- έκανε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες 

προκειμένου το σχολείο και μελέτη να πάρει και να ενταχθεί στον ΟΣΚ και να 

προχωρήσει. Πού κόλλησε, κόλλησε πρώτον ότι το οικόπεδο αυτό στο χώρο 

που βρίσκεται ήτανε να περάσει η Περιφερειακή και ακυρώθηκε κάθε συζήτηση 

την περίοδο που ήταν να μπει στο ΣΔΙΤ, γιατί αυτό ήταν να γίνει με ΣΔΙΤ, είχε 

ενταχθεί στο πρόγραμμα αυτό και όχι από την Αργυρούπολη, δεν έχτιζε η 

Αργυρούπολη σχολεία. Αρα δεν μπορεί να έρχεται εδώ ένας εκπαιδευτικός και 

να λέει ότι δεν έχτισε η προηγούμενη Διοίκηση γιατί είχε ελλείμματα. Δεν το 

ξέρετε ότι δεν χτίζουν οι Δήμοι σχολεία; Ετσι είπατε και σας απαντάω, σας... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ κύριε, παρακαλώ, κύριε, δεν σας διέκοψαν, 

παρακαλώ, αφήστε τον. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Οταν κάνετε κήρυγμα, είστε εκπαιδευτικός, θα προσέχετε, 

είστε... γελάτε, γελάτε, αλλά θα σας τα πω εγώ τώρα, έτσι, δεν θα κάνετε 

κήρυγμα εσείς σε εμάς και θα λέτε ό,τι θέλετε και ανακρίβειες. Είπατε, τα 

ελλείμματα της προηγούμενης Διοίκησης, γι'αυτό δεν χτίστηκε -το 'χω 

καταγράψει- λοιπόν, να μάθετε πρώτα ως εκπαιδευτικός πώς διατυπώνετε αυτά 

που λέτε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, κ. πρόεδρε σας παρακαλώ πάρα πολύ, να μην 

επαναλάβουμε τώρα τα προηγούμενα.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Οι Διοικήσεις όλων των Δήμων και πολύ περισσότερο της 

Αργυρούπολης δεν έχτιζαν σχολεία, είχανε κάνει όλες τις απαραίτητες ενέργειες 

προκειμένου το σχολείο αυτό να προχωρήσει και να ενταχθεί στο ΣΔΙΤ. Και εδώ 

σε θέλω παπά μου τώρα, τι θα κάνει η παράταξή σας, αφού το 'χετε βάλει και 

στο θέμα μέσα, θα το χτίσετε το σχολείο με ΣΔΙΤ; Λέτε μέσα στην απόφαση 

που φέρατε, ο Δήμος να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες για να χτιστεί 

καινούργιο σχολείο στην Ανω Αργυρούπολη. Και εγώ λέω, ναι, σωστό, το 

ψηφίζω, το δέχομαι, αν θα χτιστεί όμως, όπως προβλέπει και ο Καλλικράτης, θα 

χτιστεί μέσω ΣΔΙΤ. Η κα Καλημεράκη όταν είχε γίνει συγκέντρωση στο ΕΠΑΣ 

είχε πει ότι η παράταξή σας είναι αντίθετη  στο θεσμό του ΣΔΙΤ. Πώς θα το 

χτίσετε, με πόρους του Δήμου; Θα πάρετε δάνειο που δεν έχετε; Αρα δεν είναι 

επί του παρόντος. Αλλά όταν το βάζετε στην απόφασή σας, να διευκρινίζετε και 

το τι λέτε. Εμείς το ψηφίζουμε, δεν έχουμε αντίθετη άποψη, αλλά επειδή δεν 

μπορεί να λέμε ωραία λόγια και περίτεχνες έτσι διατυπώσεις και να χτιστεί από 

το Δήμο, να αναλάβει όλες τις πρωτοβουλίες, τα σχολεία, οι αρμοδιότητες αυτές 

έχουνε περάσει με τον Καλλικράτη στους Δήμους. Είναι προφανές ότι ο Δήμος 

δεν μπορεί να το χτίσει ούτε τα λεφτά έχει ούτε τη δυνατότητα. Τι θα κάνουμε 
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λοιπόν, θα πάμε με ΣΔΙΤ; Αρα, όσον αφορά το σχολείο αυτό καθεαυτό για την 

τεχνική εκπαίδευση, αυτό καθευατό το σχολείο για την τεχνική εκπαίδευση, δεν 

προχώρησε ή αν θέλετε έχει μείνει στάσιμο γι'αυτούς τους δύο λόγους που σας 

είπα. Από εκεί και πέρα δεν ξέρω πού βρίσκεται το θέμα, πρέπει να υπάρξει μία 

ενημέρωση και όχι σαφέστατα ότι φταίνε οι προηγούμενες Διοικήσεις. 

 Τώρα, για τις συγχωνεύσεις των σχολείων. Το 'χα πει και στο Μίκης 

Θεοδωράκης όταν είχε γίνει τότε η μεγάλη συζήτηση για τα σχολεία, εγώ όταν 

ήμουνα Αντιδήμαρχος και μου 'χε έρθει το χαρτί για τις συγχωνεύσεις, το 

τσαλάκωσα και το πέταξα στον κάδο των αχρήστων. Και ιδεολογικά αν θέλετε 

αλλά και συνειδησιακά δεν μπορώ να δεχτώ την οποιαδήποτε συγχώνευση 

σχολείων είτε ήτανε πρακτικό, ακόμα και να λέγανε και οι σύλλογοι γονέων και 

οι διευθυντές ότι το δέχονται. Πιστεύω ότι είναι καλύτερο να 'χουμε πολλά 

σχολεία και με λιγότερους μαθητές, αλλά να 'χουμε τα σχολεία μας ανοιχτά.  

 Στην ίδια λογική στηρίζω και την άποψη για το Διαπολιτισμικό. Ακουσα με 

πολλή προσοχή αυτά που είπαν οι εκπαιδευτικοί, έχω την αίσθηση ότι μάλλον 

έχουνε δίκιο, έτσι, ένα παιδί που είναι Γυμνασίου, Λυκείου, προφανώς και δεν 

μιλάει ελληνικά, δεν μπορεί να πάει σε ένα ελληνικό σχολείο, άρα γιατί να μην 

υπάρχει το Διαπολιτισμικό; Ομως αυτό είναι ένα θέμα... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συνεχίζετε κ. Κωνσταντάντο, ένα τεχνικό θέμα. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: ... αυτό είναι ένα θέμα όμως με τα Διαπολιτισμικά που 

σαφώς δεν νομίζω ότι καθορίζεται μόνο από τον Δήμο τον δικό μας, είναι θέμα 

γενικής κεντρικής πολιτικής, όσον αφορά εμάς όμως, εφόσον υπάρχει ο θεσμός 

και δίνει λύσεις σε τόσα παιδιά μεταναστών που έχουνε τόσο μεγάλο πρόβλημα, 

καλό είναι να κάνουμε ό,τι μπορούμε πρακτικά ως Δημοτικό Συμβούλιο και να 

σταθούμε δίπλα στους ανθρώπους να μην κλείσει αυτό το σχολείο. Τώρα, αν τα 

παιδιά θα 'πρεπε να πηγαίνουν σε ελληνικά σχολεία ή όχι, αυτό δεν είμαι 
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εκπαιδευτικός, δεν έχω άποψη πάνω σ'αυτό, κρατάω όμως τις απόψεις των 

εκπαιδευτικών των ίδιων που λένε ότι γίνεται.  

 Τέλος, λέγοντας ότι στηρίζουμε την πρόταση αυτή, δεν έχουμε καμία 

αντίθετη άποψη, θέλω να πω ότι στο Δήμο Αργυρούπολης -γιατί άκουσα για το 

ταλαιπωρημένο 3ο Λύκειο, το 3ο Λύκειο ήταν αθλητικό σχολείο- δεν είναι 

τυχαίο λοιπόν ότι σ'αυτό το Δήμο οι προηγούμενες Διοικήσεις έχτισαν όχι μία, 

όχι δύο, αλλά 40 σχολικές μονάδες. Δεν είναι τυχαίο ότι στο Δήμο 

Αργυρούπολης είναι τα σχολεία κωφών, δεν είναι τυχαίο ότι στο Δήμο 

Αργυρούπολης είναι το περιβαλλοντικό κέντρο, δεν είναι τυχαίο εν πάση 

περιπτώσει όλα αυτά τα σχολεία που βρίσκονται στην Αργυρούπολη ότι με την 

πάροδο του χρόνου, με τόσες σχολικές μονάδες ο Δήμος αντιμετώπιζε 

πρόβλημα όντως λόγω του μεγέθους στη συντήρησή τους, αυτό είναι ένα 

δεδομένο, δεν το αρνείται κανείς, αλλά αυτό δεν μπορεί να ακυρώνει κανείς -και 

το λέω αυτό γιατί και εχθές είδα ότι, διαπίστωσα ότι οι άνθρωποι απ'το Ελληνικό 

έχουνε μία παραπληροφόρηση σχετικά με τη λειτουργία του Δήμου 

Αργυρούπολης στο χώρος της εκπαίδευσης και υποχρεώθηκα να τους πω πολλά 

πράγματα που δεν τα γνωρίζανε για να αποκατασταθεί η αλήθεια σε πολλά 

πράγματα, έτσι, χωρίς να ισοπεδώνουμε τους μεν ή τους δε- η ουσία είναι ότι ο 

Δήμος Αργυρούπολης ήταν ο πρότυπος Δήμος τα τελευταία 30 χρόνια στο 

χώρος της εκπαίδευσης.  

 Αυτό λοιπόν σας παρακαλώ πάρα πολύ να καταγραφεί, παρ'όλες τις 

αδυναμίες ενδεχόμενα που υπήρξανε, είχαμε καλά σχολεία, όλα πρωινά τα 

τελευταία 30 χρόνια ούτε απογευματινά ούτε τίποτα, όλα τα ειδικά σχολεία είναι 

στο Δήμο μας και το κάναμε με πολλή αγάπη οι Αργυρουπολίτε και 

τ'αγκαλιάσαμε και Διαπολιτισμικό αν μπορούσαμε να είχαμε, θα είχαμε υποθέτω. 

Συνεπώς να είσαστε πολύ προσεκτικοί όταν αναφέρεστε στο μέλλον, στις 

προηγούμενες Διοικήσεις της Αργυρούπολης, γιατί ειδικά για την παιδεία, ειδικά 
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για την παιδεία κάνανε τιτάνια προσπάθεια και μεγάλα έργα και δεν το λέω εγώ, 

το λέει το αποτέλεσμα.  

 Επί της αρχής λοιπόν, ψηφίζουμε το θέμα πρόεδρε, απλά να μας 

εξηγήσετε κάποια στιγμή πώς θα το χτίσετε το σχολείο που θα βάλετε μπροστά, 

αν θα το κάνετε δηλαδή με ΣΔΙΤ ή όχι. Α, είναι με... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Πασβαντίδης, ο κ. Πασβαντίδης, παρακαλώ.  

 Παρακαλώ κ. Ντάλλα, σας παρακαλώ πολύ.   

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Κύριε πρόεδρε, σε ό,τι αφορά τη λειτουργία των 

Διαπολιτισμικών Σχολείων και Λυκείων, η παράταξή μας και εγώ προσωπικώς θα 

συμπαρασταθούμε στον αγώνα της Εκπαιδευτικής Κοινότητας των σχολείων, 

όπως κάναμε και μέχρι τώρα για να διατηρηθούν τα σχολεία και απορρίπτουμε 

με κατηγορηματικό τρόπο κάθε ενδεχόμενο διάλυσής τους.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν ακούμε. Παρακαλώ κύριοι συνάδελφοι, μη συζητάτε τώρα 

μεταξύ σας. Ορίστε, κα Φουσκίδου, παρακαλώ πολύ.  

 Κύριε Πασβαντίδη, συνεχίστε.  

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Σε ό,τι αφορά τη συγχώνευση 3ου και 4ου σχολείου, πρέπει 

να πω ότι η κα Χαριτίδου είπε ότι έγραψε όχι αυθαιρέτως την επιστολή με την 

οποία έλεγε ότι υπάρχει σύμφωνη γνώμη του  Δήμου.  

 Το δεύτερο που θέλω να πω είναι ότι ο κ. Χρήστου που έχει θεσμικό 

ρόλο σ'αυτά τα πράγματα, σε όργανο της παράταξής μου είπε ότι ο Δήμος 

προσανατολίζετο μέχρι την Πέμπτη το βράδυ στην θετική ανταπόκριση του 

αιτήματος, αυτό δηλαδή της συνενώσεως και μετά από μία συνάντηση που 

έκανε με την ΕΛΜΕ άλλαξε άποψη. Αλλά τα αφήνω όλα αυτά, να πάμε τώρα 

στην ουσία του θέματος. 

 Το 4ο Γυμνάσιο κ. πρόεδρε, το 4ο Λύκειο κ. πρόεδρε, είναι ένας χώρος 

που κατά γενική ομολογία είναι χώρος προβληματικός. Από τότε που 
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γκρεμίστηκε ο τοίχος και λόγω ελλείψεως κονδυλίων του Δήμου Αργυρούπολης, 

ήρθε και τον έφτιαξε η Νομαρχία Αθηνών κατά παράβαση των αρμοδιοτήτων 

της, εγώ που παρακολουθώ το 4ο Λύκειο ακούω από όλους κ. πρόεδρε, όχι από 

ένα και από δύο, από όλους ότι το κτίριο αυτό είναι ακατάλληλο για 

εκπαιδευτική διαδικασία, τα ηλεκτρολογικά του είναι προβληματικά και πολλά-

πολλά άλλα. Και δεν ξέρω τώρα τι γίνεται, δεν έχω ενημέρωση. Θυμάμαι ότι 

πήγε η επιτροπή καταλληλότητος της Νομαρχίας για να συνεχιστεί το μίσθιο και 

έκρινε το χώρο ακατάλληλο, με αποτέλεσμα να μην παίρνει και το ενοίκιο ο 

άνθρωπος και δεν ξέρω τι έχει απογίνει από εκεί και πέρα. Τώρα το παίρνει με 

δικαστικές αποφάσεις; Λοιπόν, μπερδεμένες ιστορίες και τα λοιπά, αλλά τέλος 

πάντων, πάντως το ένα θέμα είναι κρίθηκε ακατάλληλο. Αφού λοιπόν όλοι λένε 

ότι αυτό είναι ένα πρόβλημα μεγάλο αυτή η διαδικασία του σχολείου, γιατί τόσο 

πολύ είμαστε αντίθετοι στο να εξετάσουμε το ενδεχόμενο όχι να συγχωνευτεί, 

να συστεγαστεί με το 3ο Λύκειο, για ποιο λόγο, δεν το καταλαβαίνω. Είμαι και 

εγώ εναντίον της συγχωνεύσεως και καταλαβαίνω και τους καθηγητές που δεν 

θέλουνε να χάνουνε θέσεις εργασίας, διότι από εκεί ξεκινάει όλη η ιστορία ας 

είμαστε ειλικρινείς και τα παιδιά που θα πρέπει να τα μαθαίνουμε γράμματα και 

τα λοιπά, όλα σεβαστά, αλλά το κύριο είναι οι θέσεις εργασίας, σεβαστό και 

αυτό αλλά να λέμε την αλήθεια. Γιατί όμως είμαστε εναντίον της συστέγασης, 

που θα πάει όλο το 4ο όπως είναι με τους διευθυντές τους, τους υποδιευθυντές 

του, με τους καθηγητές του να στεγαστεί εκεί πέρα; Γιατί αυτή η λύση δηλαδή 

απορρίπτεται όταν όλοι λέμε ότι το 4ο Λύκειο δεν κάνει για χώρο μάθησης των 

παιδιών, δεν το καταλαβαίνω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα απαντήσει ο κύριος... 

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Και φυσικά είμαστε εναντίον της συγχωνεύσεως και θα σας 

πω και για ένα λόγο κ. πρόεδρε. Ξέρετε, πριν από 10 χρόνια την εποχή της 

τεχνητής ευμάρειας και των τεχνητών παραδείσων στην Ελλάδα, έσπευδαν όλοι 
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να φύγουνε από τα δημόσια σχολεία και να πάνε στα ιδιωτικά και γέμισαν τα 

ιδιωτικά και τα ιδιωτικά είχανε περισσότερους μαθητές απ'ότι είχαν τα δημόσια. 

Και τώρα άρχισε η μεγάλη επιστροφή, τώρα βάζουνε μέσον -σας το λέω από 

προσωπική εμπειρία- βάζουνε μέσον, που στη μέση της θητείας των ιδιωτικών 

φεύγουνε γιατί δεν έχουν να πληρώσουν οι γονείς δυστυχώς, γιατί κανένας δεν 

είναι ευτυχής που βλέπει γονείς να βγάζουν τα παιδιά τους από τα σχολεία γιατί 

δεν έχουν να πληρώσουν και βάζουνε μέσον για να τα βάλουνε στα δημόσια 

σχολεία. Αρα ποιος μπορεί να είναι υπέρ των συγχωνεύσεων; Ισα-ίσα να 

υπάρχουν σχολεία και όσο το δυνατόν περισσότερα και με λιγότερους μαθητές 

ειδικά αυτή την εποχή. Τη συστέγαση όμως γιατί την απορρίπτουμε;  

 Σε ό,τι αφορά τα υπόλοιπα περί της Δημοτικής Αρχής κ. πρόεδρε, δεν 

χρειάζεται να πω τίποτα, νομίζω ότι όλοι μας εδώ πέρα γνωρίζουμε ποιο έργο 

επιτέλεσε ο Δημήτρης Ευσταθιάδης στο χώρο της εκπαίδευσης. Και θα εκόμιζε 

κανείς γλαύκας εις Αθήνας αν εδώ στους Αργυρουπολίτες και σε όλους οι οποίοι 

ξέρουν την Αργυρούπολη μιλήσουμε για το έργο του Ευσταθιάδη στο χώρο της 

παιδείας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος. 

 Ο κ. Λιάππης να προηγηθεί. 

ΛΙΑΠΠΗΣ: Το βασικό είναι ότι η συγχώνευση δεν αφορά μόνο τις υποδομές, 

βεβαίως είναι και αυτό ένα ζήτημα, οι υποδομές έχουν να κάνουν, πώς να το 

πω, με την εκπαιδευτική διαδικασία. Πόσοι μαθητές σε κάθε αίθουσα; Πόσοι 

δάσκαλοι αντιστοιχούν στους μαθητές; Αυτό είναι βασικό. Αίθουσες είναι μόνο 

οι αίθουσες διδασκαλίας; Πολιτιστικές εκδηλώσεις, Κλειστά Γυμναστήρια, 

κλειστές αίθουσες πολλαπλών χρήσεων. Τι είναι το σχολείο, πάω, κάνω μάθημα 

και φεύγω; Πώς διαπαιδαγωγείς τους νέους ανθρώπους; Οι υποδομές βεβαίως 

είναι ένα ζήτημα, αλλά δεν είναι μόνο οι αίθουσες και ούτε να συστεγαστούν και 

να στοιβαχτούνε σαν τα ποντίκια. Εγώ θα 'λεγα στον κ. Πασβαντίδη το εξής, αν 
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υπήρχε πρόληψη και υπήρχε κτίριο έτοιμο για το 4ο, θα μπορούσε κάποιος να 

πει για ένα διάστημα, ναι, πάνε στο 3ο που έχουνε και τις αίθουσες εκεί του, τις 

8 αίθουσες -που μου είπε ο κ. Μπούκας που με ενημέρωσε- προσωρινά και μετά 

πάνε στο σχολείο τους. Ομως δεν υπάρχει πολιτική στέγης, σ'αυτό τον πρότυπο 

Δήμο λοιπόν τόσα χρόνια δεν υπήρχε πολιτική στέγης που να προβλέψει ότι το 

4ο που πολύ σωστά λέτε, σας το λέγανε χρόνια και σας το λένε ότι είναι 

ακατάλληλο, δεν υπήρχε τέτοια πρόβλεψη να πάει στο σχολείο, υπήρχε στο... 

αλλά πήγε το ΕΠΑΛ εκεί και μείναμε εκεί. Επομένως είναι ένα ζήτημα αυτό, 

ποιος έχει ευθύνη γι'αυτό, γιατί όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα δεν 

υπήρχε πολιτική πρόβλεψη σχολικής στέγης. Ενα ζήτημα λοιπόν είναι αυτό.  

 Δεύτερο, η συγχώνευση αφορά και το περιεχόμενο της γνώσης, δεν είναι 

θέμα αριθμητικό σχολείων και αιθουσών, είναι και τι μαθαίνουν τα παιδιά. 

Θέλουν συγχωνεύσεις, πολυδύναμα σχολεία, μαθητές και γονείς πελάτες και 

σχολεία με επιχειρηματική δράση και γι'αυτό τα συγχωνεύουν, η συγχώνευση 

βοηθάει την επιχειρηματική δράση παντού, όχι μόνο  στην παιδεία και στην 

υγεία, σ'όλους τους τομείς, αλλά αυτό το βγάζουμε απ'έξω.  

 Τώρα, η ενημέρωση που μας είχε κάνει εμάς ο κ. Μπούκας αλλά και ο 

εκπρόσωπός μας στην Επιτροπή Παιδείας με βάση την εισήγηση που είχε κάνει 

η Δημοτική Αρχή, ήταν αυτό που είπε ο κ. Πασβαντίδης, ότι να προχωρήσουμε 

το 4ο να πάει στο 3ο. Βεβαίως, ο κ. Μπούκας εμένα μου 'πε ότι αυτό δεν μπορεί 

να γίνει γιατί διαφωνούνε τα σχολεία ο καθένας για δικούς του λόγους. Το 

ζήτημα είναι η μίσθωση και το πώς θα μειωθεί το έξοδο, αλλά αυτή ήταν η 

αρχική κατάσταση. Και βεβαίως είναι ένα ζήτημα ότι οι 8 αίθουσες στο 3ο τι θα 

γίνουνε, παραμένουνε, ποιος θα τις αξιοποιήσει; Και αυτό ας πούμε είναι ένα 

ζήτημα. Αλλά όταν υπάρχει γύρω σου μια πολιτική που παίζει για συστέγαση, 

συγχώνευση, το ίδιο είναι ουσιαστικά γιατί αυτοί δεν το διαχωρίζουν, για 

συγχώνευση και ουσιαστικά πολυδύναμα σχολεία με τέτοιο περιεχόμενο και με 
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υποβάθμιση της γνώσης και σχολείο επιχείρηση είναι ένα ζήτημα λοιπόν και τη 

στιγμή λέω που δεν υπάρχει πρόβλεψη για άλλο κτίριο. Τι θα κάνουμε γι'αυτό; 

Τι θα κάνουν... που θα κάνει ο Δήμος, τι δραστηριότητα θα αναπτυχθεί 

προκειμένου να διεκδικήσεις και να παλέψεις σ'αυτές τις συνθήκες αφού είναι 

ακατάλληλο το 4ο;  

 Βεβαίως συμφωνούμε για το επόμενο ζήτημα για την ΕΠΑΣ και είπαμε ότι 

είναι σωστό, μπορεί να γίνει, αλλά υπάρχει ζήτημα σχολικής εδώ πέρα στέγης. 

Και αν πολλαπλασιαστούν οι μαθητές, αυτό που λέει ο κ. Πασβαντίδης, αν 

μεγαλώσει δηλαδή ο αριθμός των μαθητών και από ιδιωτικά, ναι, γιατί θα 

μεγαλώσει. Εδώ δεν μεγαλώνει στους Παιδικούς Σταθμούς ο αριθμός των 

παιδιών; Τι θα κάνει ο Δήμος; Επομένως αυτό πρέπει εδώ πέρα να έρθει σε 

ημερήσια διάταξη τι διεκδικήσεις, τι αγώνας χρειάζεται και αυτό βάλαμε εμείς, 

όχι για να το λέμε εδώ και να το ψηφίζουμε, επί της ουσίας τι διεκδικήσεις και 

αυτό περιμένουμε να δούμε το επόμενο διάστημα. Δεν ξέρω, τώρα η ΕΛΜΕ 

πήρε κάποιες πρωτοβουλίες, κάποιες διεκδικήσεις, κάποιες δραστηριότητες το 

επόμενο διάστημα, θα τις στηρίξουμε, θα προχωρήσουμε; Και όχι μόνο θέμα, 

δεν είναι θέμα να πάμε να, με έγγραφα ή με αντιπροσωπείες, εδώ θέλει 

ξησηκωμός ολόκληρου του λαού, γονείς, μαθητές, καθηγητές, ενωμένοι να 

παλέψουνε, να διεκδικήσουνε αυτό που σήμερα όχι μόνο μας στερούν αλλά μας 

λένε ότι είναι, πώς να το πω, ξεχάστε το τη σχολική στέγη, το δικαίωμα στη 

σχολική στέγη, το δικαίωμα στο να 'χουν όλα τα παιδιά ας πούμε στέγη και 

σχολείο, αυτό είναι το ζήτημα. Και συμφωνούμε με αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο κ. Ιωαννίδης.  

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Νομίζω ότι στο τι σχολειό ετοιμάζεται και τι μας προμηνύεται, τα 

είπε ο Λιάππης, δεν νομίζω ότι χρειάζεται να επεκταθούμε. Εγώ θα πω μόνο δύο 

πράγματα.  
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 Καταρχήν, ήθελα να πω στον κ. Πασβαντίδη, μέχρι τώρα περιμέναμε περί 

συγχώνευσης, μας μπήκε το συστέγαση, τώρα μας μπήκε το καινούργιο θέμα 

συστέγαση. Δεν είμαστε παράξενοι, εμένα η κόρη μου η μεγάλη τέλειωσε το 4ο 

Λύκειο, δεν είναι από παραξενιά, είναι το τι σχολειό ετοιμάζεται να υπάρξει και 

το τι θα γίνει. Πάει να γίνει μία σαρδελοποίηση των μαθητών, πάει να γίνει ένα 

fast track, πώς το λένε και στην εκπαίδευση, πάρε ό,τι μπορείς, ένα είναι αυτό. 

 Ενα δεύτερο, δεν πρέπει να μας διαφύγει αυτό που έκανε η Διεύθυνση, 

έστειλε η Διεύθυνση και είπε ότι συμφωνεί ο Δήμος; Νομίζω ότι πρέπει να 

αντιδράσουμε σ'αυτό είτε με μια επιστολή είτε να το βάλουμε και μες στην 

απόφαση σήμερα, ότι μας έχει εξοργίσει το να δηλώνει η Διεύθυνση ότι ο Δήμος 

συμφώνησε σε συγχωνεύσεις. Νομίζω ότι είναι απαράδεκτο και πρέπε ή να 

συμπεριληφθεί στην απόφαση -βλέπω ότι θα πάει σε ομόφωνη απόφαση και 

είναι πάρα πολύ θετικό αυτό- να συμπεριληφθεί στην απόφαση η αντίδρασή μας 

σε αυτό, δεν μπορεί, αυτό είναι πολιτική απάτη. Αντιδήμαρχε, αυτό λέω, ότι δεν 

μπορεί όμως να κάνει αυτό το πράγμα, πρέπει να το δηλώσουμε, να το πούμε, 

να το διατρανώσουμε ότι δεν μπορούμε να δεχτούμε τέτοιες πολιτικές απάτες, 

γιατί αύριο μπορεί να βγει κάτι άλλο από το πλάι. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, υπάρχει άλλος συνάδελφος να παρέμβει; 

 Ο κ. Μωυσίδης; Οχι.  

 Ναι, ο κ. Κοντογιώργος. 

ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ: Λοιπόν, για τη συστέγαση. Το 4ο Λύκειο έχει 12 τμήματα, 

270 μαθητές. Το 3ο Λύκειο έχει 8 κενές αίθουσες. Απ'αυτές αν βγάλουμε τις 2 οι 

οποίες χρειάζονται για γραφείο Λυκειάρχη και γραφείο καθηγητών, πάμε στις 6, 

αυτόματα δηλαδή θα φτιάξουμε ένα σχολείο όχι απλώς μικρό ούτε 

υποδιευθυντή δεν θα 'χει, γιατί τις άλλες 7 θα τις έχουν αντίστοιχα, πώς το 

λένε, το 3ο Λύκειο Αργυρούπολης, έτσι; Γι'αυτό και δεν επιλέχθηκε η 

συστέγαση.  
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 Εκείνο που έχει σημασία, να καταλάβουμε ότι με την πρόταση που 

κάνουμε εμείς αυτή τη στιγμή, θα αποκεντρωθεί και το 4ο σχολείο και θα 

αρχίσει σιγά-σιγά το 3ο Λύκειο, έτσι, να γεμίζει μαθητές. Γιατί οι προηγούμενες 

Διοικήσεις -εγώ έχω κάνει 6 χρόνια στο συγκεκριμένο κτίριο, ήταν το 3ο Λύκειο 

εκεί, η Σοφία ήτανε μαθήτρια εκεί, εκεί έχει τελειώσει η Σοφία, έτσι, ήτανε 

μαθήτρια... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είχες την ατυχία να έχεις την Καραλή μαθήτρια δηλαδή; 

ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ: Μια χαρά είναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, προχώρα.  

ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ: Εκεί πέρα δεν βάζαμε πάνω από 190 παιδιά, στα 6 χρόνια 

που ζήσαμε εκεί μέσα 190 παιδιά βάζαμε στο 4ο Λύκειο, απαγορεύαμε δηλαδή οι 

τάξεις να έχουνε πάνω από 20 παιδιά. Ομως κάναμε μεγάλο αγώνα, το ξέρει η 

Σοφία, κινητοποιήσεις, καταλήψεις, πήγαμε στον ΟΣΚ, αναγκάσαμε τον κ. 

Σαραφίδη να βγάλει από τα συρτάρια του τα, πώς τα λένε, τα σχέδια που 

υπήρχανε για εκείνο το σχολείο, για να μπορέσουμε να το χτίσουμε. Ομως η 

πολιτική του Δήμου δεν ήταν να το ενισχύσει, άφησε δηλαδή μέσα σε ένα 

βράδυ ένας Λυκειάρχης να το κάνει, πώς το λένε, Τεχνικό Λύκειο, σε ένα βράδυ, 

δεν πέρασε ούτε καν απ'την Επιτροπή Παιδείας, ψάξτε το, στην Επιτροπή 

Παιδείας δεν έχει περάσει για να γίνει αθλητικό το σχολείο εκείνο, συγγνώμη, 

αθλητικό ναι, με μία απόφαση Λυκειάρχη, με ένα χαρτί που έλεγε τι, ότι το 

σχολείο αυτό παίρνει παιδιά από το 2ο Γυμνάσιο και άρα μπορεί να έχω αθλητές 

και έχω και κοντά χώρους αθλητικούς που ήτανε. Και ταυτόχρονα τι έκανε 

τώρα, έτσι, διέλυσε ένα Λύκειο το οποίο είχε 220 παιδιά την εποχή που έγινε 

αθλητικό και έπαιρνε 35 μόνο απολυτήρια και πήγε και διόγκωσε ένα άλλο 

Λύκειο πώς, βάζοντας ακόμη και από κάτω από τις, δίπλα από το γραφείο των 

καθηγητών φτιάχνοντας αίθουσες. Φτιάξαμε δηλαδή και εκεί πέρα, δηλαδή 

φέρναμε παιδιά από το Μπραχάμι, τα παίρναμε, έτσι, ερχόντουσαν από τη 
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Γλυφάδα, γιατί το 'χαμε αθλητικό και κανείς δεν το εξέτασε ποτέ ούτε με 

απόφαση λέω καθηγητών δεν έχει γίνει αθλητικό αυτό το σχολείο. Φέρναμε 

δηλαδή παιδιά με πούλμαν από όλη την περιοχή -να σας πω από το Παγκράτι;- 

και ταυτόχρονα είχαμε και διογκώναμε ένα άλλο σχολείο.  

 Λοιπόν, εμείς λέμε ότι αυτό σιγά-σιγά μέσα σε δύο χρόνια θα εξομαλυνθεί 

έτσι η κατάσταση ώστε να υπάρξει αντίστοιχα και στο 3ο Λύκειο να αυξηθεί και 

να πάμε σε μικρότερης, σε μικρότερα σχολεία, έτσι; Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος, δεν υπάρχει. 

 Απ'τους Αντιδημάρχους θέλετε να απαντήσει κανένας;  

 Κύριε Μπούκα. Ο κ. Μπούκας έχει το λόγο.  

ΜΠΟΥΚΑΣ: Εγώ δεν μπήκα από την αρχή εισηγητικά σε αναλύσεις δεδομένων, 

αλλά έτσι για την ιστορία θέλω να πω το εξής. Ως υπεύθυνος για τα θέματα 

παιδείας, εγώ κατέβασα μία πρόταση. Επισκεπτόμενος τα σχολεία έκανα 

ορισμένες διαπιστώσεις, όπως για παράδειγμα αυτό που είπε ο Ανδρέας ότι το 

3ο έχει κάποιες αίθουσες κενές, το 4ο Λύκειο έχει ένα αριθμό μαθητών που το 

κτίριο δεν μπορεί να τους ικανοποιήσει γιατί οι αίθουσες είναι μικρές και αν 

μπείτε σε μία αίθουσα διδασκαλίας θα δείτε ότι τα θρανία είναι τόσο 

στοιβαγμένα που ο καθηγητής θα γυρίσει είτε προς τον πίνακα είτε προς τους 

μαθητές, δεν μπορεί να κινηθεί καθόλου. Δηλαδή είναι πολύ άσχημες οι 

συνθήκες από παιδαγωγική άποψη όπως το λέμε, δεν είναι το σχολείο αυτό 

κατάλληλο, όχι ως κτίριο ότι είναι ετοιμόρροπο, ότι δεν μπορεί να δεχθεί αυτό 

το μεγάλο αριθμό μαθητών. Και αυτή την πρόταση κατέβασα και αυτή την 

πρόταση όταν με πήρε κάποια  στιγμή η κα Χαριτίδου, είπα εγώ θα κατεβάσω 

αυτή την πρόταση στους συλλόγους διδασκόντων, στα σχολικά συμβούλια να 

γίνει μια συζήτηση για να αποφασιστεί, όχι ότι υπάρχει σύμφωνη γνώμη, η 

σύμφωνη γνώμη αποφασίζεται από την επιτροπή, η όποια απόφαση 

αποφασίζεται από την Επιτροπή Παιδείας και απ'το Δημοτικό Συμβούλιο. Δεν 
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μπορεί να επικαλείται δηλαδή η κα Χαριτίδου κ. Πασβαντίδη ότι σύμφωνα, σε 

συμφωνία με το Δήμο. Με ποιο Δήμο, δεν είναι αποφάσεις συλλογικών 

οργάνων; Σήμερα δεν έρχεται το θέμα; Μπορούσα εγώ να προκαταλάβω την 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου; Είπα ότι αυτή όμως την πρόταση θα την 

κατεβάσω στους συλλόγους διδασκόντων και στα σχολικά και στους συλλόγους 

γονέων.  

 Εγινε διαβούλευση με τις σχολικές κοινότητες και να σας πω και τα 

αποτελέσματα. Το σχολικό συμβούλιο του 4ου Λυκείου ομόφωνα αποφάσισε να 

μετακινηθεί όχι στο 3ο, στο ΕΠΑΛ, ναι λέει στη συγχώνευση, να 

συγχωνευθούμε με το 3ο, δεν μας πειράζει, αλλά να πάμε στο ΕΠΑΛ. Ο 

σύλλογος διδασκόντων του 3ου Λυκείου καμία απολύτως συγχώνευση, πρέπει 

να ενισχύσουμε το μαθητικό δυναμικό του σχολείου, αλλά είμαστε κατά της 

συγχώνευσης. Το ΕΠΑΛ Ελληνικού, το ΕΠΑΛ Αργυρούπολης, σχολικό 

συμβούλιο, σύλλογοι διδασκόντων και σύλλογοι γονέων, καμία μετακίνηση, 

έχουμε συμφωνήσει για να έρθει η ΕΠΑΣ, επομένως είμαστε καλυμμένοι. 

Δηλαδή η συζήτηση που έγινε με όλους κατέληγε σε ένα αποτέλεσμα, 

αναστατώνουμε όλες τις σχολικές μονάδες και καμία δεν συμφωνούσε σ'αυτή 

να δώσει μία λύση. Και η μόνη λύση που έβγαινε από όλους ήταν ότι να πάμε 

στις εγγραφές, οι εγγραφές να προσεχτούν οι εγγραφές και να τηρηθούν εκ 

μέρους των διευθυντών των σχολείων και εκ μέρους της Διοίκησης της 

Α'Γυμνασίου και της Α'Λυκείου, να είναι ισότιμα τα σχολεία ως προς τον αριθμό, 

σε δύο, τρία χρόνια θα εξομαλυνθεί ο αριθμός και θα έχουν όλα τα σχολεία τον 

ίδιο αριθμό.  

 Βεβαίως λέμε ότι για να λυθεί το πρόβλημα και να μην καταργηθεί 

κανένα σχολείο, πρέπει να γίνει ένα νέο σχολικό κτίριο. Και επανερχόμαστε 

σ'αυτή την πρόταση που είχε ξεκινήσει αλλά είχε ναυαγήσει -και εκεί ίσως ήταν 

αυτό που είπε ο πρόεδρος της ΕΛΜΕ το έλλειμμα ως προς την προσπάθεια, όχι 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
 

56 

τα οικονομικά ελλείμματα, δεν ξέρω γιατί το εξέλαβε έτσι ο κ. Κωνσταντάτος, 

έλλειμμα ως προς τις ενέργειες, δεν έγιναν οι απαραίτητες ενέργειες εκείνο το 

διάστημα ούτως ώστε να προχωρήσει η κατασκευή του κτιρίου που είχε 

αποφασιστεί στην Ανω Αργυρούπολη.  

 Ετσι έχουν τα θέματα. Και τα δύο Διαπολιτισμικά είπαμε και το γράφουμε 

και στην απόφασή μας, ομόφωνη η απόφαση για τα Διαπολιτισμικά Σχολεία, ενώ 

για τις συγχωνεύσεις είχαμε κατά πλειοψηφία, δύο μέλη της Επιτροπής Παιδείας, 

5 ψήφισαν υπέρ της πρότασης και 2 κατά. Ηταν, η πρότασή τους ήταν να 

συγχωνευτεί το 3ο με το 4ο. Ετσι έχει το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, νομίζω ότι τελείωσε η συζήτηση γύρω από το 15ο θέμα. 

Μπαίνει σε ψηφοφορία. 

 Απ'ότι έχω αντιληφθεί ψηφίζεται ομόφωνα.                     

 Και περνάμε στο 11ο θέμα, για να φύγουν και οι άνθρωποι που είναι εδώ, 

που παρακολουθούσαν και τα άλλα θέματα που δεν έχουν και πολύ ενδιαφέρον 

για κάποιους. Στο 11ο θέμα, 

 

 

 ΘΕΜΑ 11ο 

 

Λήψη απόφασης για την μεταφορά των λαϊκών αγορών. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Αντιδήμαρχος θα είναι εισηγητής πριν... Μετά θα σας 

καλέσω, όχι, να ανεβείς να ενημερώσεις, να ενημερώσεις.  

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η εισήγηση είναι γνωστή - καλησπέρα - δεν έχω να 

προσθέσω κάτι. Η πρόταση είναι δύο... 

.......: Ο κ. Κοροβέσης ο Αντιδήμαρχος. 
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ΚΟΡΟΒΕΣΗΣ: Δύο ζητήματα έχουμε. 

 Το ένα είναι, αφορά την λαϊκή της, την λαϊκή αγορά που είναι στην οδό 

Κολοκοτρώνη και Πελοποννήσου στην Αργυρούπολη, όπου μετά από παράπονα 

εκεί στην οδό Πελοποννήσου, προτείνουμε την οδό Αθανασίου Διάκου, ανάμεσα 

στις οδούς Επτανήσου και Ομήρου για λειτουργία της ανά τετράμηνο εκ 

περιτροπής με την παραμένουσα στην οδό Κολοκοτρώνη και μεταξύ Επτανήσου 

και Ομήρου. Αυτή είναι η μία πρόταση.  

 Και η άλλη - για να μην σας καθυστερώ - έχει να κάνει με τη λαϊκή στο 

Ελληνικό, όπου είχαμε μέχρι τώρα δύο δρόμους την οδό Αμαζόνων και την οδό 

Τραπεζούντος. Σε αυτή προσθέτουμε και την οδό Πόντου από την οδό 

Τραπεζούντος ως την Καλλιπόλεως και τις 3 λαϊκές ανά τετράμηνο. Αυτή είναι η 

πρόταση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, υπάρχουν από τους κατοίκους, από τους κατοίκους της 

περιοχής ή από τους...; Ναι, ορίστε, περάστε. Από τους κατοίκους, από πού 

είστε; 

ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: Παπαγεωργίου, ευχαριστώ κ. πρόεδρε. Είμαστε από τη λαϊκή 

της Αθανασίου Διάκου.  

 Λοιπόν, πριν ένα μήνα μας είχε καλέσει εδώ η Δημοτική Ενότητα 

Αργυρούπολης, ναι, για να συζητήσουμε το θέμα της μεταφοράς της λαϊκής. 

Κατά τη συζήτηση των κατοίκων που αφορά η λαϊκή, λόγω της μεταφοράς που 

επηρεάζονται μάλλον. Λοιπόν, η απόφαση ήταν ομόφωνη αρνητική, ομόφωνη 

αρνητική.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για την Αθανασίου Διάκου. 

ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ: Για την Αθανασίου Διάκου. Και αυτό όχι επειδή δεν θέλουμε 

λαϊκή, είναι ότι στη σειρά υπάρχουν αυτές οι πολυκατοικίες που από κάτω έχουν 

πάνω από 10 αυτοκίνητα η κάθε μία, μιλάμε μόνο οι τρεις πολυκατοικίες στη 
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σειρά μιλάμε για 30, 40 αυτοκίνητα από κάτω. Δεν μας λέει κανένας πού θα 

πάνε αυτά τα αυτοκίνητα την ημέρα που υπάρχει η λαϊκή, ενώ υπάρχουν άλλες 

λύσεις οι οποίοι μπορεί να δοθούν και κάναμε πρόταση την άλλη φορά και 

αναφέραμε Ομήρου & Κολοκοτρώνη στην παιδική χαρά, αναφέραμε το τμήμα 

που είναι μεταξύ του 1ου Γυμνασίου, ποιο είναι Γυμνάσιο επάνω και θεατράκι, 

ένα πλάτωμα τα οποία παρκάρουν αυτοκίνητα, που δεν επηρεάζει κανένα αυτή 

η περιοχή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, κάνατε αυτές τις προτάσεις. 

 Αλλος κάτοικος υπάρχει για το θέμα; Ναι, σύμφωνοι, άλλος, άλλος. 

Περάστε.  

.......: ... το κοινό όφελος, διότι αυτή τη στιγμή όπως είπε και ο κύριος, εγώ 

είμαι στην Αθανασίου Διάκου και υπάρχουν πολυκατοικίες, υπάρχουν 

αυτοκίνητα αλλά υπάρχουν άλλα σημεία τα οποία μπορεί να γίνει η λαϊκή και να 

είναι πολύ πιο εύχρηστη και για τους ανθρώπους και για να μην δημιουργεί 

πρόβλημα. Δεν λέμε να μη γίνει η λαϊκή, γιατί η λαϊκή όλους τους εξυπηρετεί, 

αλλά μπορεί να γίνει εκεί που είναι το Νηπιαγωγείο στην... στο Νηπιαγωγείο, ο 

αμέσως επόμενος δρόμος... στη Μιλήτου, γιατί να μη γίνει στη Μιλήτου; Η 

Αθανασίου και λόγω κίνησης και λόγω πολυκατοικιών νομίζω ότι δεν 

ενδείκνυται, αυτό είναι το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, εντάξει.  

 Περάστε κύριε, πέστε το όνομά σας. 

ΚΑΤΡΑΝΑΣ: Κατρανάς λέγομαι Γιώργος. Πέρα απ'αυτά που είπανε οι κύριοι εδώ 

πέρα, το πρόβλημα είναι ότι έχουμε φτιάξει ένα καινούργιο δρόμο, ο 

προηγούμενος Δήμαρχος ο κ. Ευσταθιάδης έφτιαξε ένα δρόμο πρότυπο εκεί 

πέρα στη γειτονιά, έχει βάλει καινούργιες κολώνες, ναι, καινούργια πλακάκια, 

δέντρα, τον έχει φτιάξει πάρα πολύ ωραία, έχει βάλει καινούργιες καλωδιώσεις 
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της ΔΕΗ, του ΟΤΕ από κάτω. Ποιος ο λόγος τώρα να έχουν φαγωθεί όλοι να 

έρθει εκεί η λαϊκή; Δεν μπορώ να το καταλάβω αυτό το πράγμα, ποιος ο λόγος; 

Υπάρχουν τόσα άλλα σημεία. Εκεί πέρα έχουν το πάρκινγκ των αυτοκινήτων.  

Οκ. Ευσταθιάδης ερχότανε εκεί πέρα και κοίταζε το δρόμο ο ίδιος που βάζανε τα 

πλακάκια, τις γραμμές του ΟΤΕ τις καινούργιες, το Ιντερνετ, το ένα, το άλλο, τις 

κολώνες που ακόμα δεν έχουνε βάλει φωτισμό. Γιατί όλα αυτά, να φέρουν τώρα 

τη λαϊκή και να υποβαθμίσουν εκεί πέρα; Καταλάβατε, για ποιο λόγο; Μα έχει 

τόσο χώρο, ας την πάνε επάνω τη λαϊκή, ας την πάνε σε ένα άλλο σημείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, εντάξει, έγινε κατανοητό. Παρακαλώ πολύ, παρακαλώ 

πολύ, παρακαλώ πάρα πολύ. 

 Ο κ. Μπουζάκης έχει το λόγο, απ'τη Δημοτική Κοινότητα. 

 Παρακαλώ, ναι, δεν έκανες όμως, δεν με ρώτησες να μου πεις, κ. 

πρόεδρε, μπορώ να κάνω μια ερώτηση; Ναι, ορίστε.  

 Κύριε Μπουζάκη, ένα λεπτό. 

 Μια ερώτηση ο κ. Κωνσταντάτος. Και ο κ. Μπουζάκης, άκουσες ότι είναι 

πρόεδρος της Κοινότητας, το ξέρεις αυτό ότι είναι πρόεδρος της Κοινότητας και 

ότι πήρε την απόφαση και η Κοινότητα; Μα τώρα μου λέει αν ο Μπουζάκης είναι 

εισηγητής, ρωτάει τώρα αν ο Μπουζάκης είναι εισηγητής. Είναι πρόεδρος της 

Κοινότητας, έχει κάνει όλες τις διαβουλεύσεις. Δεν ειρωνεύομαι κανένα, δεν 

ειρωνεύομαι κανένα.  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: ... στον... ή στον Μπουζάκη; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε οποιονδήποτε κάντε την ερώτηση, στον πρόεδρο και θα 

απαντήσει ο κ. Μπουζάκης. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Ο εισηγητής ποιος είναι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισηγητής είναι και ο κ. Μπουζάκης γιατί είναι πρόεδρος 

Κοινότητας.  
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ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Ασε τις υποδείξεις πρόεδρε, άσε τις υποδείξεις, παίξε το 

ρόλο του προέδρου αντικειμενικά και μην τορπιλίζεις τη συνεδρίαση. Δεν θα 

αμβλύνετε τις εντυπώσεις προς τον κόσμο με το να ειρωνεύεστε την 

αντιπολίτευση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δεν ειρωνεύομαι κανένα, σας λέω ο κ. Μπουζάκης είναι 

πρόεδρος και μπορείτε να κάνετε ερώτηση στον κ. Μπουζάκη, απλό. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Λοιπόν, η ερώτηση είναι η εξής για να τελειώνει και ας 

απαντήσει όποιος θέλει, αλλά κατά την άποψή μου πρέπει να απαντήσει ο κ. 

Μπουζάκης. 

 Στο Συμβούλιο, στο Τοπικό Συμβούλιο κ. Μπουζάκη, είπατε στον 

σύμβουλο τον δικό μου στον κ. Παγούδη - είναι παρών εδώ αν θέλετε να το 

επιβεβαιώσει - ότι οι κάτοικοι στην Αθανασίου Διάκου, εσείς προσωπικά πήγατε 

και μιλήσατε με όλους και όλοι οι κάτοικοι στην Αθανασίου Διάκου είναι 

σύμφωνοι. Μισό λεπτό σας παρακαλώ, θέλω να επαναλάβετε αν ισχύει αυτό 

όπως το 'πατε στο Τοπικό Συμβούλιο, διαψεύστε με αν δεν το 'πατε, αλλά έχει 

πολύ μεγάλη σημασία για να βλέπουμε τελικά πώς ψηφίζετε και τι 

πληροφόρηση υπάρχει. Οντως ήτανε σύμφωνοι όλοι οι κάτοικοι στην Αθανασίου 

Διάκου, ναι ή όχι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, θα απαντήσει ο κ. Μπουζάκης. Ο κ. Μπουζάκης έχει το 

λόγο. Ερώτηση, ερώτηση.  

.......: (εκτός μικροφώνου)... να πω ότι και ο κύριος... μου μετέφερε εμένα... ότι 

όλοι οι κάτοικοι συμφωνούν πλην μιας πολυκατοικίας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, παρακάτω. Ο κ. Μπουζάκης λοιπόν. 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, θα σας κάνω μια πλήρη ενημέρωση. 

Πρώτα-πρώτα γιατί χρειάστηκε να μεταφερθεί η λαϊκή από την οδό 

Πελοποννήσου στην Αθανασίου Διάκου. Θα σας κάνω γνωστό ότι στην οδό 
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Πελοποννήσου δεν είχαμε προβλήματα με τους κατοίκους, είχαμε προβλήματα 

με δύο συμπολίτες μας που ήτανε, είχανε κινητικά προβλήματα, ο ένας εκ των 

οποίων είναι καθηγητής και φεύγει κάθε μέρα απ'το σπίτι του και ήταν αδύνατον 

να φύγει από το σπίτι του όταν υπήρχε λαϊκή μπροστά στην πόρτα του. Αυτό 

λοιπόν το γεγονός μας ευαισθητοποίησε, όλο το Τοπικό Συμβούλιο της 

Κοινότητας να εξετάσουμε το θέμα της μεταφοράς. Κάναμε πάρα πολλές 

προσπάθειες, μία φορά πήγαμε εγώ, ο κ. Παγούδης και ο κ. Αγματζίδης επί 

τόπου. Μας βρήκανε άνθρωποι από την Αθανασίου Διάκου και μας είπανε γιατί 

δεν μας τη φέρνετε εδώ; Ητανε μπροστά και ο κ. Παγούδης. Εγώ έκανα άλλες 

δυο φορές επίσκεψη στην οδό Αθανασίου Διάκου, τη δεύτερη φορά που πήγα, 

πραγματικά πήγα σπίτι-σπίτι, πόρτα-πόρτα, έχω κάνει σχεδιάγραμμα, έχω 

γράψει και ονόματα με ποιους συναντήθηκα. Πραγματικά είδα πολύ αμυδρές 

αντιδράσεις για το να μεταφερθεί η λαϊκή  στην οδό Πελοποννήσου. Τους 

άφησα μάλιστα το τηλέφωνό μου σε πολλούς διαχειριστές, στους διαχεριστές 

και τους είπα ότι αν υπάρχει αντίδραση, καμιά αντίρρηση, να με πάρουνε και 

τηλέφωνο γιατί θα συνεδριάσει το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας. Μέχρι 

την ημέρα λοιπόν που συνεδρίασε το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας δεν 

με πήρε κανείς τηλέφωνο.  

 Εχοντας αυτή την εμπειρία, κάναμε Τοπικό Συμβούλιο, τους έκανα αυτή 

την ενημέρωση, τους έδωσα το σχεδιάγραμμα, τους είπα ακριβώς τι συμβαίνει 

και πήραμε απόφαση ομόφωνα. Την επόμενη ημέρα με πήρε τηλέφωνο ο κ. 

Παπαγεωργίου και μου 'πε ότι διαφωνούμε, διαμαρτυρόμαστε και δεν είναι 

δυνατόν πού θα πάμε τα αυτοκίνητά μας και λοιπά. Μάλιστα είχαμε ένα πολύ 

έντονο διάλογο και του είπα πράγματα που ίσως δεν θα 'πρεπε να του τα πω, 

μάλιστα του 'κλεισα και το τηλέφωνο, έτσι; Και του λέω το εξής, είναι δυνατόν 

καθένας να κοιτάει μόνο το προσωπικό του συμφέρον και τίποτα άλλο; Εν πάση 

περιπτώσει, αφού είδαμε μια τέτοια αντίδραση, πήρα την πρωτοβουλία και 

έβγαλα μια ανακοίνωση σαν προεδρείο της Δημοτικής Κοινότητας και κάλεσα 
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τους κατοίκους που αφορά η λαϊκή στην Αθανασίου Διάκου σε μια συνάντηση 

εδώ. Στη συνάντηση αυτή ήτανε παρών ο κ. Κοροβέσης, ήτανε παρών και ο κ. 

Κρήνης. Πραγματικά ήρθαν οι συμπολίτες μας αυτοί που έχουν έρθει και τώρα 

εδώ, κυρίως από την πολυκατοικία το νούμερο 134 και νομίζω 2 ήρθανε και από 

το νούμερο 132 και ένας από το 145 το νούμερο. Εχω κάνει μια καταγραφή πώς 

ακριβώς είναι η περιοχή εκεί. Ουσιαστικά είναι πραγματικά 3 πολυκατοικίες, η 

μία έχει μία πρόσβαση και από τη μεριά της Επτανήσου. Ισως υπάρχει 

δυνατότητα με μια μικρή, ίσως υπάρχει μία δυνατότητα να πάει λίγο πιο κάτω 

και να βγει από το όριο αυτό το 134. Πάντως σας λέω υπεύθυνα ότι στην πρώτη 

διαβούλευση που έκανα εγώ προσωπικά, σας είπα μπήκα πόρτα-πόρτα, 

πολυκατοικία-πολυκατοικία και όσους βρήκα, με όσους βρήκα τους 

κουβέντιασα. Και ο κ. Κατρανάς που ήρθε εδώ τώρα και λέει όχι, εμένα μου είπε 

ναι, του έδωσα το τηλέφωνό μου, μου έδωσε το δικό του, δεν με πήρε ποτέ να 

μου πει ότι έχει αντίρρηση. Πιστεύω ότι έγινε μία διαβούλευση μετά μεταξύ 

τους και είπαν γιατί να έχουμε εμείς αυτή την όχληση, ας την πάμε παρακάτω, 

να ενοχλήσουμε κάποιους άλλους και όχι εμάς. Εχω τη γνώμη ότι αυτή η 

τακτική και αυτή η νοοτροπία δεν νομίζω ότι είναι σωστή, έτσι; Και θα πω ότι 

εδώ πάρα πολλοί Δημοτικοί Σύμβουλοι έχουν τη λαϊκή μπροστά στην πόρτα 

τους ούτε μέσον βάλανε ούτε το φέρανε ποτέ στο Δημοτικό Συμβούλιο για να 

φύγει η λαϊκή να μην ενοχλεί αυτούς και να ενοχλεί κάποιους άλλους. Εάν 

υπήρχε κάποιο, εάν υπήρχε κάποιο πρόβλημα - που και αυτό προσπάθησα να το 

διαπιστώσω - ότι υπήρχε κάποιο πραγματικά αντικειμενικό πρόβλημα, ότι 

υπήρχε κάποιος άνθρωπος με κινητικά προβλήματα, ότι υπήρχε κάποιο άλλο 

πρόβλημα, πραγματικά και εγώ θα μπορούσα να το σκεφτώ. Επίσης θα 'θελα να 

πω ότι το έψαξα τόσο πολύ που μέχρι και πήγα μέρα λαϊκής και κάθισα απ'έξω 

να δω πόσα αυτοκίνητα θα βγούνε. Σας πληροφορώ ότι βγήκανε 4 αυτοκίνητα 

από τις πολυκατοικίες που λένε οι κύριοι.  
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 Εμένα η πρότασή μου  είναι να μεταφερθεί η λαϊκή στην Αθανασίου 

Διάκου, να παραμείνει για 2 χρόνια και πραγματικά να ξανακαλέσουμε τους 

συμπολίτες μας να το κουβεντιάσουμε, να δούνε δηλαδή πραγματικά πώς είναι 

η όχληση, εάν η επιλογή αυτή ενοχλεί. Είναι πρόταση προς το Δημοτικό 

Συμβούλιο, αυτή είναι η πρόταση, είναι αυτή η πρόταση του Συμβουλίου της 

Δημοτικής Κοινότητας, την οποία την ξανακουβεντιάσαμε και σήμερα και είναι 

ομόφωνη πάλι και σήμερα. Εγώ σήμερα, η απόφαση θα παρθεί σήμερα εδώ στο 

Δημοτικό Συμβούλιο που λέτε και εσείς τις απόψεις σας και μάλιστα την 

πρόσκληση και μάλιστα την πρόσκληση για να 'ρθείτε σήμερα...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, είπατε τις απόψεις σας, είπατε τις απόψεις σας, ναι, 

εντάξει, εντάξει.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: ... και μάλιστα σήμερα για να έρθετε εδώ, την πρόσκληση την 

κόλλησα εγώ στις πολυκατοικίες σας και στα σπίτια σας ιδιοχείρως, εγώ σας 

κάλεσα και σήμερα.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Ακούστε με, ακούστε με.  

.......: Προσήλθε ο κ. Τσαρπαλής. 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Ακούστε με λίγο, ακούστε με λίγο. Και τις επιλογές αυτές που 

λέτε για τη Μιλήτου τις εξετάσαμε και κάναμε γενική συνέλευση στο σχολείο 

επάνω στη Μιλήτου και οι κάτοικοι εκεί ήταν αντίθετοι γιατί δεν θα μπορούν να 

έχουν πρόσβαση στο σχολείο. Αυτοί που ήρθαν εκεί, που ενδιαφερθήκανε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ... σταματήστε τώρα, δεν μπορεί να γίνει έτσι διάλογος, έτσι δεν 

μπορεί να γίνει συζήτηση, δεν μπορεί να γίνει συζήτηση. Οπου υπάρχει σχολείο 

είναι ένα πρόβλημα, υπάρχει πρόβλημα με τα σχολεία, παρακάτω.  

 Κύριε Μπουζάκη, ολοκληρώστε. 
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ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Η πρότασή μου είναι να πάει στην Αθανασίου Διάκου για 2 

χρόνια και να το ξανακουβεντιάσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, άλλος συνάδελφος.  

 Ο κ. Κωνσταντάτος. 

 Ερώτηση, ερώτηση κάνανε, ερώτηση, ναι να προηγηθεί ερώτηση.  

.......: Κύριε πρόεδρε, αυτή η θέση του κ. προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας, 

η εισήγησή του είναι και εισήγηση της Διοίκησης του Δήμου;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισήγηση της Δημοτικής Κοινότητας, της Διοίκησης όχι, θα 

αποφασίσει εδώ το Δημοτικό Συμβούλιο. Είναι της Δημοτικής Κοινότητας είπαμε 

πρόταση.  

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Θα 'θελα να συμπληρώσω κάτι, ότι στη συνάντηση που κάναμε 

εδώ που ήταν όλοι οι συμπολίτες μας, που ήτανε παρών ο κ. Κρήνης, μετά τη 

συνάντηση δεν άλλαξε απόφαση και μάλιστα ήτανε πολύ πιο σκληρός απ'ότι 

είμαι εγώ στο να γίνει η λαϊκή στην Αθανασίου Διάκου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, θα φανεί στην πορεία. Ποιος συνάδελφος θέλει να 

πάρει το λόγο;  

 Ωραία, ο κ. Κωνσταντάτος. 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Λοιπόν, να πούμε κάποια πράγματα γιατί ακούνε και οι φίλοι 

κάτοικοι, για να είμαστε ακριβείς. Εγώ μένω στην Κολοκοτρώνη όπου γίνεται η 

λαϊκή. Μου κλείνουνε την πιλοτή μου,  έτσι; Πρέπει να σας πω ότι έχω άριστη 

συνεργασία με τα παιδιά και τους γνωρίζω δηλαδή γιατί ψωνίζουμε. Ερχονται οι 

άνθρωποι, μου τραβάνε το αυτοκίνητο το φορτηγό και βγαίνω. Μάλιστα η 

γυναίκα μου είναι και έγκυος και έχουμε πρόβλημα καμιά φορά και τη βοηθάνε 

κιόλας, δεν μπορεί να ξεπαρκάρει εύκολα. Αρα είναι καλά τα παιδιά και 

συνεργάσιμα, είναι μικρή η λαϊκή, έτσι, για να ξέρουμε για τι συζητάμε.  
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 Να πω το δεύτερο στοιχείο, ότι η Κολοκοτρώνη έχει επιβαρυνθεί ήδη δύο 

μήνες επιπλέον τη λαϊκή, άρα και εμείς παιδιά κάτοικοι είμαστε εκεί, έτσι; Και 

μάλιστα με βρίζει και όλη η γειτονιά, αυτή είναι η πλάκα τώρα ότι ευθύνομαι 

εγώ που είναι εκεί η λαϊκή και δεν φεύγει και σου λέει είναι ήδη δύο μήνες 

παραπάνω, δηλαδή έπρεπε να 'χει φύγει από τις αρχές του χρόνου, έτσι; Οπου 

κάνω λάθος να με διορθώνετε.   

 Αυτά τα θέματα με τις λαϊκές μια ζωή πού θα πάνε, σε ποια γειτονιά, 

πάνω, κάτω, δεξιά, αριστερά, είναι ένα θέμα τριβής χρόνια στα Δημοτικά 

Συμβούλια, έτσι; Και εσείς δίκιο έχετε και εμείς δίκιο έχουμε και οι άλλοι από 

κάτω το ίδιο θα πούνε. Εγώ λοιπόν, αυτό θέλω να πω, γιατί η Διοίκηση, ο κ. 

Μπουζάκης είναι από τη Διοίκηση, για μένα αυτή τη στιγμή, κάνει την πρόταση 

της Διοίκησης, αυτό που θα βγει λέει από τη συζήτηση, εγώ αυτό δεν το 

καταλαβαίνω, εγώ ξέρω ότι όταν είστε Διοίκηση φέρνετε πρόταση και η 

πρόταση του κ. Μπουζάκη, που για μένα είναι η Διοίκηση αυτή τη στιγμή, λέει 4 

μήνες Κολοκοτρώνη, 4 Πελοποννήσου και 4 μήνες Αθανασίου Διάκου, κρατάω 

αυτή λοιπόν την εισήγηση. Και λέω το εξής - συγγνώμη τώρα, δεν λέει αυτό, 

αυτό λέει το κείμενο που μας φέρατε. Φεύγει τελείως από την Πελοποννήσου; 

Οχι, τότε ακούστε -εγώ τότε δεν συμφωνώ έτσι κι αλλιώς με αυτό το θέμα, 

δηλαδή εγώ πιστεύω ότι πρέπει να μοιράζεται στους δρόμους, αν μιλήσουμε για 

δρόμους, ανά τετράμηνο, έτσι, έτσι το πιο σωστό. Ακούστε όμως... σας 

παρακαλώ, μην χάνω τον ειρμό μου και εγώ, αφήστε με να πω την πρότασή 

μου.  

 Αν μιλήσουμε για δρόμους, πάρουμε μια απόφαση σήμερα για δρόμους 

και σήμερα θα πάρουμε απόφαση, γιατί δεν είναι δυνατόν την άλλη Τετάρτη 

πάλι η Κολοκοτρώνη να έχει τη λαϊκή, αυτό το ξεκαθαρίζουμε εδώ πέρα, έτσι, 

δεν μπορεί να επιβαρυνθεί και άλλο η περιοχή, αν μιλήσουμε για δρόμους, 

πρέπει να είναι 4μηνα, Κολοτρώνη, Πελοποννήσου, Αθανασίου Διάκου. Το πού 
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θα είναι στην Αθανασίου Διάκου μπορεί να το συζητήσουμε. Αν όμως 

συμφωνείτε, εγώ αυτό που είπαν οι κάτοικοι, γιατί το 'χα προεκλογικά 

υποσχεθεί και το 'χα βάλει και εγώ στο πρόγραμμά μου, εγώ πιστεύω ότι η 

λαϊκή αυτή μπορεί να γίνει μόνιμα ή στην πλατεία κάτω εκεί που είναι ο 

Πρεβεζάνος στην πλατεία Βενιζέλου που λέμε, νομίζω ότι χωράει εκεί μέσα γιατί 

είναι 7 πάγκοι, μιλάμε για 7 πάγκους και νομίζω ότι λύνεται το πρόβλημα και για 

τους 3 δρόμους, ήταν δηλαδή και προεκλογική μου δέσμευση αυτή για την 

Κολοκοτρώνη, Πελοποννήσου και Αθανασίου Διάκου, σε μια πλατειούλα μικρή 

που μπορεί να την κλείσουνε για όσο χρόνο θέλουνε και να κάτσουνε και μέχρι 

το μεσημέρι οι λαϊκατζήδες, δεν έγινε και τίποτα, θα είναι ελεύθερη η πλατεία. Η 

άκουσα εναλλακτικά, δεν ξέρω ποιος το είπε, πάνω στο σχολείο, εντάξει και εκεί 

χωράει στο χώρο του πάρκινγκ.  

 Αρα εγώ νομίζω συνάδελφοι, μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση 

σήμερα τέτοια. Δεν ξέρω αν οι λαϊκατζήδες συμφωνούν ή διαφωνούν, να σας 

πω την αλήθεια δεν με πολυνοιάζει, με ενδιαφέρει αυτή τη στιγμή η ωφέλεια 

της γειτονιάς και των συμπολιτών μας, έτσι; Αρα νομίζω ότι μπορεί Γιάννη 

Μπουζάκη, να πάει στην πλατεία, να πάρουμε σήμερα την απόφαση και απ'την 

άλλη Τετάρτη μόνιμα να είναι στην πλατεία εκεί τοποθετημένη. Βέβαια, κακά τα 

ψέματα, το λέω γιατί οφείλω να το πω και αυτό για να είμαι ακριβοδίκαιος, 

επειδή την παρακολουθώ τη λαϊκή, σας λέω τη ζω, κατεβαίνουν κυρίως μεγάλοι 

άνθρωποι ηλικιωμένοι με τα καροτσάκια τους, παππούδες και γιαγιάδες. Δεν 

ξέρω βεβαίως αν πάει στην πλατεία, αυτοί που μένουνε στη Μιλήτου αν θα 

καταφέρουνε να κατεβούνε μέχρι εκεί κάτω και να ξανανεβούνε με το 

καροτσάκι. Αρα, άρα ίσως καλύτερα να είναι πάνω στο σχολείο αυτό, αν 

βεβαίως ο χώρος μπορεί να κλειστεί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, παρακαλώ πολύ, μην παρεμβαίνετε τώρα, παρακαλώ 

πολύ.  
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ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Εν πάση περιπτώσει, να οριοθετηθεί ένας χώρος που να 'ναι 

μόνιμα, έτσι ώστε να ανασάνουν και οι τρεις δρόμοι. Αν όμως επιμείνει η 

πλειοψηφία και περάσει την πρόταση των δρόμων, θα είναι ανά 4μηνο για να 

'ναι ακριβές και δίκαιο, έτσι, αυτή είναι η άποψή μου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κωνσταντάτο, να σας ρωτήσω κάτι. Οταν λέτε το σχολείο, 

εννοείτε μες στο σχολείο; 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΑΤΟΣ: Στο πάρκινγκ, αυτό που ήτανε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε ποιο σχολείο λέτε, σε ποιο σχολείο λέτε τώρα; ... Τετάρτη που 

λειτουργεί το σχολείο μπορεί να... Πού; Μα είναι Τετάρτη εκεί πέρα, Τετάρτη 

είναι το σχολείο λειτουργεί, είναι δυνατόν να είναι η λαϊκή απ'έξω; Μα τι λέτε 

τώρα; Μα δεν είναι δυνατόν να είναι το σχολείο να λειτουργεί και να είναι η 

λαϊκή απ'έξω με τα φορτηγά. Αν γίνει ένα ατύχημα, τι θα γίνει με τα φορτηγά; 

Μα τι λέτε τώρα; Σας παρακαλώ πολύ. Η πλατεία είναι μια λύση, δεν ξέρω όμως 

αν χωράει, η πλατεία είναι μια λύση, την έχουμε πει πολλές φορές. Πήγε 

κανένας να μετρήσει; Ο κ. Μπουζάκης πού είναι; Πήγε να μετρήσει; Πρέπει να 

μετρήσει τους πάγκους αν χωράει. Λοιπόν, πρέπει να γίνει μέτρηση, δεν γίνεται 

αλλιώς. Εχω πει και εγώ, στην πλατεία μπορεί να λειτουργήσει, αλλά, παρακαλώ 

πολύ, παρακαλώ. 

 Κύριε Μιμηγιάννη, μπορείτε να πάρετε το λόγο για να μιλήσουμε, να μη 

συζητάμε μεταξύ μας, πάρτε το λόγο άμα θέλετε. Λέω λοιπόν, είναι δύσκολο να 

γίνει πάνω εκεί στο σχολείο, είναι όμως και δύσκολο, έχει ένα πρόβλημα η 

πλατεία γιατί, γιατί κατεβαίνουνε μεν εύκολα χωρίς βάρος οι παππούδες και όλοι 

αυτοί, αλλά πώς ανεβαίνουν όμως; Αυτό είναι το θέμα, αυτό είναι το πρόβλημα.  

 Λοιπόν, ο κ. Μιμηγιάννης έχει το λόγο. Παρακαλώ, παρακαλώ. Κύριε 

Μιμηγιάννη, ένα λεπτό γιατί ζήτησε το λόγο ο κ. Ιωαννίδης. Ναι, την 

κατέγραψα. 
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 Ο κ. Ιωαννίδης. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Εγώ θέλω να καταλάβει ο υπόλοιπος κόσμος που δεν ξέρει, γιατί 

οι πιο πολλοί Δημοτικοί Σύμβουλοι δεν έχουν καταλάβει, μιλάμε για μια λαϊκή 

μήκους 30 μέτρων, 30 μέτρων ούτε 30, ε, συμφωνούμε; Και επιλέγουμε αυτή 

τη λαϊκή να την βάλουμε σε ένα οδικό άξονα 5 χιλιομέτρων που ξεκινάει από 

πάνω από τη μεριά της Εφορίας και καταλήγει στο ΙΚΑ. Δηλαδή ένας άνθρωπος 

ο οποίος θέλει να πάει στην Ανω Γλυφάδα, από πού θα πάει; Δηλαδή -συγγνώμη 

λίγο να πω την άποψή μου - δεν επιλέγουμε ένα κάθετο δρόμο, ένα κάθετο 

δρόμο - και εγώ συμφωνώ με αυτό που λέει ο Κωνσταντάτος, ανά 3, 4 μήνες, 

να μην είναι πάντα σε ένα σημείο -δεν επιλέγουμε ένα κάθετο δρόμο και 

επιλέγουμε τον πιο μεγάλο, αν τον μετρήσω θα πάω στο Google το βράδυ, 

πρέπει να 'ναι ο πιο μεγάλος άξονας της Ανω Αργυρούπολης, για 25 μέτρα 

λαϊκή, αυτό είναι.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ κύριοι, τώρα τι είναι αυτό τώρα, τι παρεμβάσεις 

είναι αυτές τώρα; Δεν αφήνετε τον άνθρωπο να μιλήσει. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Λέω λοιπόν ότι είναι κατά βάση λάθος αυτό το πράγμα, είναι 

κατά βάση λάθος. Εγώ γνωρίζω τη λαϊκή, μένω στη Μικράς Ασίας, έχουμε τη 

λαϊκή του Σαββάτου και έχω τα προβλήματά μου και είμαι από τους 

αποτυχημένους Δημοτικούς Συμβούλους που δεν έκανε κάτι για να γίνει ανά 

τρίμηνο, να γίνει ανά εξάμηνο ξέρω 'γώ και τα λοιπά για να 'χουμε. Αλλά λέω ότι 

για σκεφτείτο καλύτερα και απευθύνομαι στον κ. Μπουζάκη, η Αθανασίου 

Διάκου είναι ο κεντρικότερος άξονας της Ανω Αργυρούπολης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, έγινε γνωστό, εντάξει, το καταλάβαμε όλοι αυτό, το 

καταλάβαμε όλοι. Αλλος συνάδελφος.  
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ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Η άλλη πρόταση βέβαια μπροστά στο θεατράκι εκεί, στο πέτρινο 

θεατράκι μπορούμε να τη συζητήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, πιο κάτω να την πάμε στο νεκροταφείο.  

 Ο κ. Μιμηγιάννης, ο κ. Μιμηγιάννης έχει το λόγο. 

ΜΙΜΗΓΙΑΝΝΗΣ: Το πρόβλημα αυτό το 'χω ζήσει επί Αντιδημαρχίας μου που 

θέλαμε να μετακινήσουμε τη λαϊκή, για τους λόγους που ανέφερε ο πρόεδρος 

εδώ λόγω κινητικότητας των δύο, ο ένας ο καθηγητής και ο άλλος.  Στο 'χα 

λύσει το πρόβλημα προσωρινά, δεχτήκανε οι λαϊκατζήδες και αφήνανε ένα κενό 

και έβγαινε ο άνθρωπος και έφευγε, αλλά έφευγε ανάποδα προς τα κάτω προς 

την Ομήρου και φοβόταν μην τρακάρει με κανένα. Λάθος είχε στηθεί εκεί έτσι η 

λαϊκή, η λαϊκή δεν στήνεται να κλείνεις τον άξονα, η Ομήρου ανέβαινε, έπρεπε 

να 'ναι Πελοποννήσου από την Αθανασίου Διάκου προς, από την Επτανήσου 

προς Φιλικής Εταιρείας, να έχουν έξοδο τα αυτοκίνητα που ανεβαίνουν την 

Ομήρου, να κατεβαίνουν την Επτανήσου να φεύγουν. Το αντίθετο γίνεται και 

τώρα, τη βάζετε τη λαϊκή μεταξύ Φιλικής Εταιρείας και Επτανήσου. Τι; Από 

Φιλικής Εταιρείας, Επτανήσου λέει. Ε, το τροποποιήσατε;  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΜΙΜΗΓΙΑΝΝΗΣ: Είναι ένας δρόμος, όπως είπε ο Γιώργος, ο μόνος που 

εξυπηρετεί και φεύγουν από Εφορίες, όλοι, όλοι για να πάνε μέχρι νεκροταφείο. 

Μπορούσε να πάει στην Πελοποννήσου το κομμάτι από Επτανήσου προς Φιλικής 

Εταιρείας και Κολοκοτρώνη από Επτανήσου προς την πλατεία, 30 πάρκινγκ 

εξυπηρετείτε και η κίνηση να μη γίνεται συμφόρηση, γιατί τώρα θα την κόψετε 

την κίνηση έτσι και δεν θα 'χει από πού να κατεβεί κάτω ο κόσμος. Αλλά τώρα 

δεν γίνονται έτσι, έπρεπε να μας καλέσετε, να πούμε τις απόψεις μας, να τα 

πούμε... Δεν έχουμε... οι κάτοικοι, απευθύνομαι και προς τους κατοίκους, να 

'στε λίγο πιο επιεικείς, όλοι θέλουμε τη λαϊκή, αλλά δεν την θέλουμε στο σπίτι 

μας, δεν είναι έτσι τα πράγματα. Και εγώ μένω σε δρόμο με λαϊκή που είναι 
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τώρα 20 χρόνια συνέχεια, δεν ενδείκνυνται όλοι οι δρόμοι για να πάνε οι λαϊκές 

ούτε μπορεί να  στηθεί κάθετα η λαϊκή, να 'ρθεί ο παππούς με το καρότσι και να 

του φεύγει το καρότσι ή να φεύγουν τα προϊόντα, πρέπει να 'ναι κάπως πλάγια 

ούτε μπορεί να πάνε έξω απ'τα σχολεία ούτε στις παιδικές χαρές, απαγορεύεται, 

δεν μπορούν να γίνουν αυτά τα πράγματα, θα 'χουμε άλλα ζητήματα μετά. Να 

γίνει ανά τετράμηνο ή και ανά  τρίμηνο να διευκολύνεστε, ναι, αλλά εδώ και 

εμείς δεν το θέλουμε στο σπίτι μας, δεν μπορεί να γίνουν αυτά τα πράγματα, 

όλοι πολίτεες ίδιας κατηγορίας είμαστε. Τη λαϊκή τη θέλετε, για εσάς στήθηκε η 

λαϊκή για την πάνω πόλη να μην κατεβαίνετε κάτω. Ετσι όπως πάτε θέλετε να 

τη διώξετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κύριε τώρα, αφήστε, τις είπατε τις προτάσεις εδώ, πάλι 

πρόταση τώρα; Μπορούμε να κάνουμε συμβούλιο;  

 Λοιπόν, άλλος συνάδελφος.  

 Ναι, ο κ. Πασβαντίδης. Κύριε Πασβαντίδη, μου ζητήσατε άδεια για να 

μιλήσετε στο τηλέφωνο ή να μιλήσετε; Εντάξει, ωραία. Ο κ. Πασβαντίδης έχει 

το λόγο. Συντομότατος.  

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Κοιτάξτε, λέω για 7 πάγκους γίνεται τόση φασαρία, 

φανταστείτε τι θα γίνει σε λίγο που θα αρχίσει ο κ. Δημητρίου να αγορεύει για 

την Πόντου, λοιπόν, όπου εκεί είναι εκατοντάδες οι πάγκοι και όχι 7. Σεβόμαστε 

την προσπάθεια που κάνει η Δημοτική Αρχή και ο κ. Μπουζάκης να λύσουν το 

πρόβλημα των δύο κινητικών αναπήρων συμπολιτών μας, πραγματικά το 

σεβόμαστε και το ότι μπήκανε σε αυτή την περιπέτεια γι'αυτό το λόγο, πιστεύω 

ότι τους τιμά πραγματικά. Δηλαδή θα μπορούσαν να είχαν αδιαφορήσει και να 

μην ασχολιόντουσαν, γιατί όταν ασχολείσαι με τις λαϊκές βάζεις πάντοτε 

σκοτούρες και φασαρίες στο κεφάλι σου. Γιατί και αυτά που λένε οι φίλοι μας οι 

κάτοικοι εδώ που προτείνουν σε άλλες περιοχές, μόλις το μάθουν οι κάτοικοι 
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των γύρων περιοχών θα 'ρθούνε και αυτοί να κάνουν φασαρία, γιατί είναι 

γνωστά τα προβλήματα, δεν χρειάζεται να τα λέμε.  

 Θέλω να σας όμως κάτι κ. Μπουζάκη, κ. πρόεδρε μάλλον προς τον κ. 

Μπουζάκη. Εχουμε μία αρχή ως παράταξη, ότι όταν ο σύμβουλός μας στη 

Δημοτική Κοινότητα ψηφίζει κάτι, τον ακολουθούμε και εμείς στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, αλλά οφείλω να σας πω κάτι, ο κ. Κρήνης μας διαβεβαίωσε με βάση 

τη δική σας διαβεβαίωση ότι από τις συναντήσεις που είχατε με τους κατοίκους 

δεν υπήρξαν αντιδράσεις και ήταν και ομόφωνη η απόφασή τους να πούνε ναι 

και τα λοιπά και να στηρίξουνε, αυτούς τους κατοίκους που βλέπουμε μπροστά 

μας τώρα, ποια είναι η θέση τους και η άποψή τους γι'αυτό το ζήτημα. Τώρα 

στην εισήγησή σας είπατε ότι εγώ τους επισκέφθηκα αλλά διαπίστωσα αμυδρές 

αντιδράσεις. Ξέρετε από το ομόφωνα έως το αμυδρές αντιδράσεις υπάρχει μια 

πολύ μεγάλη διαφορά.   

 Εγώ θα θεωρήσω αυτό που λέτε τώρα σωστό, ότι πραγματικά υπήρξαν 

αντιδράσεις έστω και αμυδρές, ότι δεν ήταν η απόφαση των κατοίκων 

ομόφωνη. Και νομίζω, νομίζω, ότι από τη στιγμή που υπάρχουν οι αντιδράσεις 

αυτές, θα πρέπει το θέμα να το ξανακοιτάξουμε πάλι, να δούμε, να εξετάσουμε 

και άλλες περιπτώσεις, δεν μας κυνηγάει κανένας για να ένα θέμα το οποίο 

χρόνια τώρα είναι εκεί, να το λύσουμε σώνει και καλά μέσα σε μία νύχτα, να το 

ξανακοιτάξουμε πάλι αυτό το θέμα, να το ερευνήσουμε, να δούμε μήπως βρεθεί 

μία λύση. Καταλαβαίνω ότι είναι δύσκολο, πολύ δύσκολο αλλά και αυτό που 

λένε και ο φίλος μου ο Γιάννης εδώ που λέει να γίνουν 4 μήνες, δεν σας λύνει 

όμως το βασικό πρόβλημα το οποίο ήταν η κινητήρια αφορμή για να φέρετε το 

θέμα και να αλλάξετε την κατάσταση. Δηλαδή οι συμπολίτες μας ανάπηροι τους 

4 μήνες τι θα κάνουν; Οχι, λέω, λέω ας πούμε γι'αυτό ότι δεν θα λυθεί το 

πρόβλημα από το οποίο ξεκίνησε η διαδικασία επίλυσής του, δημιουργώντας 

όμως άλλες αντιδράσεις, δηλαδή των κινητικά αναπήρων που δεν μπορούν να 
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κουνηθούν. Τι θα τους πείτε, εντάξει, θα σας κόψουμε 2 μήνες; Οχι, υπάρχει μία 

πρόταση που λέει 4 μήνες στην Πελοποννήσου, 4 μήνες στην Αθανασίου Διάκου 

και τα λοιπά, όχι δική σας, του Γιάννη πρόταση είναι αυτή. Λοιπόν, αυτή η 

πρόταση δεν λύνει το θέμα. Αν θέλουμε δηλαδή να μπούμε στη λογική να 

βοηθήσουμε τους συμπολίτες μας, δεν βρίσκουμε λύση μ'αυτό.  

 Επειδή λοιπόν και εγώ είμαι λίγο μπερδεμένος και επειδή και σε μένα τα 

πράγματα άλλαξαν, είχα έρθει σας το λέω με απόφαση να ψηφίσω υπέρ της 

πρότασής σας, έχοντας ακούσει τον κύριο... και όλα αυτά που ειπώθηκαν, αλλά 

βλέποντας όλα αυτά, τις αντιδράσεις, τη νέα πρόταση, ακόμα και άλλες που 

ακούγονται για... ας τ'αφήσουμε μία βδομάδα να το ξανακοιτάξουμε, να 

διαμορφώσουμε και εμείς μία ευρεία άποψη και να την υπερασπιστούμε ακόμα 

και αν πάει κόντρα στους κατοίκους, αλλά να την πιστεύουμε ως άποψη και 

βεβαίως μετά εδώ είμαστε να το συζητήσουμε. Αυτή είναι η πρότασή μου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Ναι.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος;  

 Παρέμβαση, ο κ. Μπουζάκης, για να το κλείσουμε το θέμα. Ναι και ο 

Δήμαρχος μετά.  

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Θέλω να πω ότι διαπιστώνω ότι κάποιοι συνάδελφοι εδώ θέλουν 

να γίνουν, να μείνουν αρεστοί, έτσι; Αυτό που είπε ο κ. Πασβαντίδης, με τον 

κύριο... όπως σας είπα ήμαστε παρόντες εδώ όταν ήρθαν οι συμπολίτες μας εδώ 

που αντιδράσανε, ήταν εδώ παρών και σήμερα στη Δημοτική Κοινότητα το 

ξανακουβεντιάσαμε και ο κύριος... είναι της άποψης να πάει η λαϊκή στην 

Αθανασίου Διάκου. Σας είπα ότι ήτανε παρών εδώ στις αντιδράσεις των 

συμπολιτών μας και μάλιστα σας είπα ήτανε πιο σκληρός ο κύριος... απέναντι. 

Λέει, αλίμονο, είναι δυνατόν, όπου και να πάει η λαϊκή, δηλαδή να τη διώξετε 
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από εσάς και να πάει πιο κάτω; Ο κύριος... ήτανε πιο σκληρός από μένα. Την 

πλατεία τη συζητήσαμε σήμερα και ήτανε πάλι αρνητικοί οι συνάδελφοι για την 

πλατεία, σήμερα, σήμερα, ναι, ναι, όλοι, γιατί θέλανε να το δούμε πιο καλά, να 

δούμε μήπως και εκεί ενοχλεί, μήπως τα νερά από τα, δεν υπάρχει αποχέτευση 

για τα νερά από τα ψάρια και λοιπά, το είδαμε και σήμερα, έτσι; Δεν έχουμε 

τίποτα με τους κατοίκους, έτσι, αλλά θέλω να πω ότι πρέπει και εκείνοι να 

δείξουνε λίγη κατανόηση. Διαπιστώνεται και εδώ ότι πάρα πολλοί Δημοτικοί 

Σύμβουλοι έχουν τη λαϊκή μπροστά τους. Και λέω ας το κάνουμε για ένα χρόνο, 

όχι για δύο, έτσι, για ένα χρόνο και πραγματικά, αλλά να δώσουμε ραντεβού 

ξανά εδώ και αν υπάρχουν τόσο σοβαρά προβλήματα, να το ξαναδούμε. Ας 

δείξουν λίγη κατανόηση, δεν νομίζω ότι είναι κακό αυτό το πράγμα. Γιατί προς 

το παρόν δεν υπάρχει άλλη λύση. Δυο λεπτά.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να σταματήσετε τώρα να παρεμβαίνετε είπαμε, είπατε τις 

απόψεις, είναι γνωστές οι απόψεις σας. 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: ... τώρα την ταλαιπωρία θα την υποστεί η Κολοκοτρώνη, την 

έχει υποστεί χωρίς και μάλιστα διαμαρτυρίες, είναι άδικο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Κοροβέσης έχει το λόγο.  

 Παρακαλώ πολύ να σταματήσετε.  

 Ο κ. Κοροβέσης.   

ΚΟΡΟΒΕΣΗΣ: Ηθελα να συμπληρώσω δύο πράγματα. Καταρχήν, σε σχέση με 

το θέμα του άξονα που έβαλε ο κ. Ιωαννίδης της Αθανασίου Διάκου, όντως είναι 

ένας δρόμος, είναι ο πιο μακρύς στην Πάνω  Αργυρούπολη και τα λοιπά, αλλά 

νομίζω με τις τόσες περιπορείες που έχουμε στην Αργυρούπολη, μία ακόμα για 

ένα τετράγωνο για 4 ώρες τη βδομάδα δεν θα ήταν η καταστροφή του 

σύμπαντος. Μιλάμε για μία λαϊκή η οποία εκτός από 7 πάγκους, ξεκινάει το πρωί 
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στις 7 ας το πούμε και 11.30 έχει σχολάσει, μιλάμε για μια πολύ μικρή λαϊκή. Η 

περιπορεία που θα αναγκαστούνε οι κάτοικοι να κάνουν κατεβαίνοντας... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μας είπατε τις προτάσεις σας, μας είπατε χίλια δυο, τώρα πάλι 

παρεμβαίνετε; Σας παρακαλώ πάρα πολύ. Λυθήκαν οι ερωτήσεις, δεν 

καταλάβατε; Γιατί δεν γίνεται άλλο, το εξηγήσαμε γιατί... στο σχολείο, είναι 

δυνατόν να γίνει στο σχολείο; Θα το μελετήσουμε στην πλατεία, δεν 

τελειώσαμε ακόμα. Μα τώρα έρχεστε τώρα να κάνετε φασαρία στο Δημοτικό 

Συμβούλιο; Δεν υπάρχει λογική; Αγωνίζονται οι άνθρωποι, αγωνίζονται 

άνθρωποι 2 μήνες και δεν υπάρχει μελέτη, τι λέτε τώρα;  

 Ο κ. Μπουζάκης έχει το λόγο. Παρακαλώ, παρακαλώ κ. Μπουζάκη, δεν 

τελείωσε ο κ. Κοροβέσης, δεν τον αφήνουν να μιλήσει, δεν τον αφήνουν να 

μιλήσει.  

ΚΟΡΟΒΕΣΗΣ: Εάν έχετε την καλοσύνη, δεν θα αργήσω, δύο λεπτά.  

 Νομίζω λοιπόν ότι το πρόβλημα της περιπορείας από την, κάποιος που 

κατεβαίνει την Αθανασίου Διάκου να στρίψει δεξιά την Επτανήσου, αριστερά 

την Κολοκοτρώνη και πάλι αριστερά την Ομήρου για να ξαναβγεί στην 

Αθανασίου Διάκου είναι μια ελάχιστη ταλαιπωρία για 4 ώρες τη βδομάδα, νομίζω 

ότι αυτό θα μπορούσαμε να το σεβαστούμε.  

 Επίσης νομίζω ότι η λύση της πλατείας, ενώ αρχικά ήταν μία λύση που 

πέρασε από τη σκέψη μας, δεν είναι κάτι που δεν το συζητήσαμε, ωστόσο η 

πλατεία έχει 3 βασικούς λόγους οι οποίοι είναι αρνητικοί. Ο ένας είναι ότι είναι 

πολύ κοντά στην υπάρχουσα λαϊκή, δηλαδή δεν διευκολύνει επιπλέον 

ανθρώπους, απομακρύνεται από τον κόσμο που θέλουμε να εξυπηρετήσουμε. 

Μας σας παρακαλώ, δεν μπορούμε να συζητήσουμε έτσι, αφήστε με να 

ολοκληρώσω κάτι, δύο λεπτά θα κάνω, δεν έχετε την υπομονή να το ακούσετε;  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι επειδή είναι του κοινού συμφέροντος, δεν μπορεί να 

σταματήσει. Λοιπόν, προχώρα κ. Κοροβέση, τελειώνετε. Τελειώσατε;  

ΚΟΡΟΒΕΣΗΣ: Οχι. Το ένα θέμα είναι αυτό. 

 Το δεύτερο είναι ότι οι πελάτες της λαϊκής, οι οποίοι όπως γνωρίζετε 

καλύτερα από μένα είναι ηλικιωμένοι άνθρωποι και κατεβαίνουν από το βουνό 

με άδειο το καροτσάκι και ανεβαίνουν με γεμάτο το καροτσάκι, θα έχουν 

μεγαλύτερη ταλαιπωρία στο να πάνε και να γυρίσουν φορτωμένοι από την 

πλατεία, απ'ότι αν γύριζαν από την Αθανασίου Διάκου.  

 Και το τρίτο ζήτημα είναι στην πλατεία επάνω, την οποία βεβαίως και θα 

φροντίσουμε να καθαρίσουμε περισσότερο και τα λοιπά, έχουμε ένα ψαρά, 

έχουμε δεν ξέρω 'γω τι άλλο, υπάρχει μία φόρτιση ας το πούμε, ένα ψαρά έχει η 

λαϊκή, ένα, υπάρχει ένα φόρτωμα ας πούμε στο θέμα της καθαριότητας και 

υπάρχει και αυτή η δυσκολία, πρέπει να τη συνυπολογίσουμε.  

 Εν πάση περιπτώσει, εγώ θα έλεγα το εξής, επειδή το κύριο πρόβλημα 

που προκύπτει τώρα είναι το ότι ήδη έχει καθυστερήσει εδώ και 2 μήνες και 

νομίζω έχει δίκιο ο κ. Κωνσταντάτος σε αυτό ότι έχει καθυστερήσει επιπλέον 2 

μήνες στην Κολοκοτρώνη, θα έλεγα για το αμέσως επόμενο διάστημα να 

κάνουμε μία προσπάθεια να συνεννοηθούμε για να υποχωρήσουνε σε αυτό το 

ζήτημα εδώ οι κάτοικοι που έχουν έρθει σήμερα και να πάει για ένα τετράμηνο 

στην Αθανασίου Διάκου και να δεσμευτούμε ως Δημοτικό Συμβούλιο να το 

ξαναδούμε μέσα στο διάστημα των επόμενων 8 μηνών, δηλαδή 4 που θα πάει 

στην Αθανασίου Διάκου και 4 που θα παραμείνει ξανά  στην Κολοκοτρώνη το 

δεύτερο, μέσα σ'αυτό το διάστημα να ξαναδούμε εάν μπορούμε να βρούμε 

καλύτερη λύση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ο κ. Δήμαρχος για να κλείσει το θέμα. Ο κ. Δήμαρχος, θα 

κλείσει το θέμα ο κ. Δήμαρχος και δεν θα ξαναμιλήσουμε άλλο. Παρακαλώ πολύ, 

παρακαλώ πολύ, ναι, παρακαλώ πολύ.  
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 Κύριε Κωνσταντάτο, τώρα κλείσαμε το θέμα, εντάξει. Λοιπόν, να το, 

ακόμα...  

 Ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο, είπα ο κ. Δήμαρχος. 

.......: Τόση ώρα εδώ συζητάμε, τόση ώρα εδώ πέρα συζητάμε για να 

μπορέσουμε να φύγει η λαϊκή απ'αυτό το σημείο. Και ο κ. Μπουζάκης και ο 

κύριος εδώ μας εξηγούνε ότι πρέπει να πάει για κάποιο χρονικό διάστημα 4 

μήνες εκεί πέρα η λαϊκή. Θα φύγει η λαϊκή δηλαδή από εκείνο το σημείο που 

έχει κάποιο, τον κύριο που έχει το πρόβλημα και θα έρθει σε εμάς και θα 

αναπαυθεί ο κύριος. Στους 4 μήνες θα ξαναδημιουργηθεί το πρόβλημα με τον 

κύριο, για πόσους, για 7 πάγκους; Δηλαδή θα ξεσπιτωθούν 42 αυτοκίνητα που 

είναι εκεί πέρα σε όλο αυτό το γάμα που γίνεται. Για ποιο λόγο γίνεται αυτό και 

για ποιο λόγο έχετε τέτοιο μένος να κάνετε αυτή την πράξη; Εγώ αυτό δεν 

μπορώ να καταλάβω. Εμένα δεν θα με πείραζε να πήγαινε, αφού δεν υπάρχει 

και κανένας άλλος λόγος και υπάρχουνε μόνο μονοκατοικίες, να πάει στην 

Ομήρου και Αθανασίου Διάκου. Για ποιο λόγο, αφού έχει μόνο μονοκατοικίες; 

Εκεί σώνει και καλά που έχει τις πολυκατοικίες και έχει και τις πιλοτές από κάτω; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, το είπατε και στην αρχή, το είπατε και στην αρχή, έγινε 

κατανοητό, το είπατε και στην αρχή, εντάξει. 

 Ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο.    

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αν συμφωνεί ο Γιάννης ο πρόεδρος της Κοινότητας και το 

Συμβούλιο της Κοινότητας και ο Τάκης ο Κοροβέσης, να το επανεξετάσουμε το 

θέμα μια φορά ακόμα; Αλλά αυτό σημαίνει ότι για κανένα μήνα θα μείνει ακόμα 

στην Κολοκοτρώνη, δεν γίνεται αλλιώς βρε παιδιά. Εγώ δηλαδή λέω τώρα 

μήπως έχουμε κάνει ας πούμε την τρίχα τριχιά και μαλώνουμε τώρα εδώ πέρα 

τόση ώρα. Και όλες οι απόψεις είναι σεβαστές αγαπητοί φίλοι και συμπολίτες, 

αλλά τι να σας πω, τουλάχιστον ο Γιάννης ας πούμε σαν πρόεδρος της 

Κοινότητας νομίζω και με τους άλλους συνεργάτες του με πολλή προσοχή 
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εξετάζουνε τα θέματα, είναι άδικο δηλαδή να καταφερόσαστε εναντίον, τι να 

έχει μαζί σας δηλαδή; Βγήκε ο άνθρωπος, πήγε σπίτι-σπίτι, πήρε τηλέφωνα, 

άφησε τηλέφωνα, σας ειδοποίησε μία, σας ξαναειδοποίησε σήμερα. Δεν είναι 

σωστό να λειτουργούμε έτσι. Τώρα εσείς προτείνετε κάτι άλλο που λέτε ότι 

είναι καλύτερη λύση. Δεν ξέρω και εγώ τώρα να σας πω τώρα τι γνώμη μπορεί 

να έχει το Συμβούλιο της Κοινότητας γι'αυτό που θεωρείτε εσείς ως καλύτερη 

λύση. Μπορείτε να το επαναξετάσετε συνάδελφε Γιάννη; Και ας κάνουνε λίγο 

υπομονή στην Κολοκοτρώνη, τι άλλο να πούμε ρε συνάδελφοι; Εχουμε τόσα 

βάσανα να λύσουμε και μαλώνουμε ας πούμε για 7 πάγκους. Και μερικοί δεν 

συμπεριφερόσαστε σωστά, για καθίστε δηλαδή, για καθίστε. Ερχόσαστε και τι 

φωνάζετε δηλαδή; Εδώ κάνουμε μια προσπάθεια να βρούμε μια λύση και 

παιδευόμαστε δηλαδή, οι άνθρωποι εκεί πέρα έχουνε φάει να γυρνάνε γύρω-

γύρω τη γειτονιά να βρούνε μια λύση για 7 πάγκους. Τι να σας πω, ας κάνουμε 

άλλη μία εξέταση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο επόμενο, Δήμαρχε, το επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο είναι σε 

15 μέρες. Λοιπόν, αν μπορούμε σε 15 μέρες να έχουμε μία τελευταία πρόταση 

για να μην επανέλθει το θέμα.  

 Ο κ. Μπουζάκης.  

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Νομίζω ότι είναι καλύτερη πρόταση του κ. Κοροβέση, να πάμε 

για 4 μήνες, ας κάνουν υπομονή 4 μήνες. Δεσμευόμαστε σαν Δημοτικό 

Συμβούλιο σε 4 μήνες να το ξαναδούμε. Ετσι και θέλω να πω κάτι έτσι, για να, 

δηλαδή αισθάνομαι πάρα πολύ άσχημα, αλλά θα το πω. Με τον κύριο... μίλησα 

προσωπικά και μου είπε μόνος του συμφωνώ και θα πείσω και τους άλλους. Τι 

να πω δηλαδή; 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Κύριε Κατρανά, εντάξει, εν πάση περιπτώσει. Νομίζω να πάει για 

4 μήνες, να μείνει 4 μήνες, έτσι, δεσμευόμαστε στους κατοίκους, δεν χάθηκε ο 
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κόσμος. Οι δρόμοι είναι Επτανήσου με Ομήρου, ναι είναι στην αρχή της... Αν 

έχουμε κάποιο πρόβλημα πρακτικά και μπορούμε να το λύσουμε με τους 

ανθρώπους των λαϊκών, να πάει λίγο πιο κάτω, να το δούμε και αυτό, δεν έχω 

αντίρρηση εγώ ούτε έχω τίποτα μαζί τους. Να το δούμε και αυτό, να το δούμε 

αν μπορούμε να πάμε λίγο παρακάτω, να το δούμε. Δηλαδή τώρα να διώξουμε 

την όχληση από εμάς να την πάμε στον γείτονα; Για όνομα της Παναγίας. 

Εχουμε τόσα προβλήματα να αντιμετωπίσουμε, μ'αυτό το πνεύμα, θα 

τ'αντιμετωπίσουμε με αυτό το πνεύμα;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θέλετε να το δούμε αύριο και σε συμφωνία αν βρούμε μια λύση 

οι επικεφαλής των παρατάξεων, να καθαρογράψουμε την απόφαση, αλλά 

πήραμε την απόφαση σήμερα, να μην περιμένουμε; Αλλά αυτό προϋποθέτει ότι 

θα κάνουμε μια συνεννόηση και θα βρούμε μια καλύτερη λύση να τη 

συμφωνήσουμε όλοι μαζί, να μην περιμένουμε άλλη σε ένα μήνα. Αλλά θέλει 

λίγο καλή διάθεση απ'όλους αυτό.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, λοιπόν, παρακαλώ πολύ, παρακαλώ πολύ σταματήστε 

τώρα. Η τελική πρόταση είναι - σταματήστε τώρα, δεν μπορούμε να 

συνεννοηθούμε τελικά; - η πρόταση λοιπόν η τελευταία είναι να δείτε αύριο αν 

μπορεί μέσα στο δρόμο αυτό, μέσα στην Αθανασίου Διάκου να μετακινηθεί έτσι 

που να διευκολύνει, έτσι και να μην εμποδίζει αυτές τις πολυκατοικίες. Και να 

ξεκινήσει, να κάνουμε πειραματικά αυτό το πρώτο τετράμηνο να δούμε πώς θα 

πάμε. Λοιπόν, να μετακινηθεί πάνω, κάτω, να βρείτε μια λύση εκεί μέσα στην 

Αθανασίου Διάκου. Θα το δείτε αύριο. 

ΜΠΟΥΖΑΚΗΣ: Εγώ δεσμεύομαι να το ξαναδούμε με τα μέλη του Τοπικού 

Συμβουλίου, διαπαραταξιακά να το δούμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα το δείτε αύριο, θα το δείτε αύριο.  
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(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζουμε λοιπόν να, μ'αυτή την πρόταση την τελευταία που 

ανέπτυξε, μ'αυτή την πρόταση που ανέπτυξα την τελευταία.  

 Και πάμε στην άλλη λαϊκή αγορά. Υπάρχει κανένας από την άλλη λαϊκή 

αγορά που θέλει να παρέμβει; Ο πρόεδρος, πού είναι ο πρόεδρος; Πρόεδρε, έλα, 

τελειώσαμε, τελειώσαμε. Παρακαλώ πολύ, παρακαλώ πολύ να κάνετε ησυχία, 

έχουμε και άλλα θέματα, δεν είναι το θέμα της λαϊκής μόνο.  

 Πρόεδρε, ορίστε. Για την άλλη λαϊκή πάμε τώρα, για την Πόντου. Ο κ. 

πρόεδρος εδώ έχει το λόγο.  

.......: Κύριε Πρόεδρε του Δημοτικού Συμβουλίου, κύριε Δήμαρχε, κύριοι 

Δημοτικοί Σύμβουλοι. Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την τιμή που μου 

κάνατε να έρθουμε να σας πούμε τις απόψεις μας. Με μεγάλη μου λύπη, γιατί 

έχω μάθει να λέω τις αλήθειες και μόνο τις αλήθειες, αυτό είναι ξεκάθαρο κύριοι 

ότι αυτό γίνεται πάντα, όποιος έχει μπροστά τη λαϊκή, δεν την θέλει, τη θέλει σε 

κάποιο άλλο δρόμο. Αυτό είναι ένα ζήτημα 80 ετών που νομίζω το έχουμε 

βιώσει. Και οι περιπτώσεις ότι λαϊκατζήδες, είναι πολύ κακό, διότι εμείς 

προσωπικά βοηθάμε, κάνουμε κοινωνικό έργο, ο κ. Πασβαντίδης το γνωρίζει 

πάρα πολύ καλά. Κάθε Τετάρτη έχει  ξεκινήσει ένας αγώνας και ειδικά... τη 

λαϊκή αγορά Αθηνών με το Χαμόγελο του Παιδιού, που έρχεται με τ'αμάξι τους 

και προσφέρουμε κάθε Τετάρτη ενάμισι τόνο εμπορεύματα. Οχι μόνο εκεί, 

ακόμη και στη... ακόμη και στη Χαλυβουργία τώρα πήγαμε εμπορεύματα και 

λάδια και φρούτα και ακόμη σε πάρα πολλούς Δήμους όσοι μας το ζητάνε, έχει 

ξεκινήσει μία τέτοια κατάσταση που νομίζω τη βιώνουμε όλοι. Αρα νομίζω η 

κουβέντα αυτή δεν μας αρμόζει. Νομίζω ότι προσφέρουμε κάποιο έργο.          

 Οσο για τις αποφάσεις αυτές που πήρατε, εμείς δεν θα πούμε ότι είμαστε 

αντίθετοι, νομίζω ότι έχετε χρέος να μας βοηθήσετε, τι εννοώ με αυτό. 

Πράγματι πήγαμε στην Πόντου, νομίζω η Πόντου όχι ότι δεν ήτανε καλός 
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δρόμος, ήτανε πολύ καλός δρόμος, όμως από 150 πωλητές είχε καταντήσει να 

πηγαίνουνε 50, 60, διότι δεν δουλεύανε. Εμείς όμως δεν θέλουμε τη Δημοτική 

Αρχή την οποία τη συγκεκριμένη έχουμε συνεργαστεί αλλά και με τους 

υπόλοιπους εδώ που ήταν αντιπολίτευση και που ήταν Δήμαρχοι, δεν θέλουμε 

με καμία περίπτωση να τους φέρουμε σε μία δύσκολη κατάσταση.  Δεχθήκαμε 

για να μην υπάρχει και εσείς να έχετε κάποιο πρόβλημα όπως αυτό εδώ, αν είναι 

δυνατόν με 7 άτομα, μην τρελαθούμε αυτό δεν το 'χω ξαναδεί ποτέ, το είδα 

μόνο σήμερα, μόνο σήμερα, για 7 άτομα,  -λαϊκή 7 άτομα;- εμείς προτείνουμε 

τεσσερισήμισι και τεσσερισήμισι μήνες και τρεις μήνες, τον Ιούνιο, τον Ιούλιο 

και τον Αύγουστο να πηγαίνουμε στην Πόντου για να μην υπάρχει πρόβλημα, η 

Δημοτική Αρχή να έχει κάποιο πρόβλημα εδώ, ο Δήμος σας και το δεχτήκαμε να 

πηγαίνουμε τεσσερισήμισι, τεσσερισήμισι και τρεις. Δεν νομίζω να 

επιβαρύνονται οι δύο δρόμοι για 2 βδομάδες μόνο. Μπορεί να είναι 

τεσσερισήμισι, τεσσερισήμισι και τρεις, στην ουσία επιβαρύνονται οι δύο δρόμοι 

μόνο για 2 Πέμπτες, δύο Πέμπτες στον ένα δρόμο και δύο Πέμπτες στον άλλο 

δρόμο. Εμείς αυτό έχουμε προτείνει τεσσερισήμισι, τεσσερισήμισι και τρεις. Σας 

ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Αδαμίδου έχει το λόγο.  

ΑΔΑΜΙΔΟΥ: Η προσπάθεια αναζήτησης τρίτου δρόμου και στο Ελληνικό ήτανε 

μία πολύ δύσκολη προσπάθεια, μας έχει ταλανίσει εδώ και χρόνια. Επειδή 

πιστεύουμε στη διαβούλευση με αρχή αυτή και με αρχή την έρευνα και 

διαβούλευση με κατοίκους αλλά και σε συνεργασία με τους εκπροσώπους των 

σωματείων των λαϊκών, προσπαθούσαμε, προσπαθούμε να βρούμε μία λύση. 

Πράγματι, ο πρόεδρος της λαϊκής αγοράς ο κ. Δημητρίου και ο κ. Ράπτης 

συμφώνησαν μαζί μας στην ανάγκη να λειτουργήσει η Πόντου σαν τον τρίτο 

δρόμο για το Ελληνικό. Και έδωσε αυτά τα περιθώρια για την Πόντου, τρεις 

μήνες δηλαδή και τεσσεράμισι... Αυτό όμως, επειδή πιστεύουμε στη 
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διαβούλευση με τους κατοίκους και όποια απόφαση δεν μπορούμε να την 

παίρνουμε από μόνοι μας αλλά θα πρέπει να τη μοιραζόμαστε και με τους 

κατοίκους, έτσι και κάναμε. Καλέσαμε δηλαδή κατοίκους των περιοχών που 

γίνονται οι λαϊκές, καλέσαμε και τους εκπροσώπους της λαϊκής για να 

συζητήσουμε μαζί πώς προτείνουνε το 3 μήνες στην Πόντου, τι δυσκολίες 

υπάρχουνε και ποια είναι τα προβλήματα. Πραγματικά μεταφέραμε την άποψη 

αυτή των λαϊκών, των εκπροσώπων των λαϊκών αγορών, όμως δυστυχώς σε 

εκείνη τη συνάντηση ο κ. Δημητρίου και ο κ. Ράπτης όχι μόνο δεν ήρθανε αλλά 

ούτε καν πήρανε τηλέφωνο για να πούνε ότι υπάρχει ένα πρόβλημα, δεν 

μπορούμε ή οτιδήποτε. Αυτό μας έφερε σε πάρα πολύ δύσκολη θέση στη 

διαβούλευσή μας με τους κατοίκους, έτσι ήμασταν αναγκασμένοι να 

αποφασίσουμε στην πλειοψηφία των κατοίκων, οι οποίοι απαίτησαν ισονομία, 

δηλαδή λειτουργία των λαϊκών 4 μήνες, ανά 4 μήνες και στους 3 δρόμους.  

 Η πρόταση δηλαδή και σήμερα καλέσαμε πάλι τους κατοίκους για να 

έρθουν να παρευρεθούν  στη διαδικασία της απόφασης από μεριάς του Δήμου. 

Δυστυχώς σήμερα οι κάτοικοι δεν εκπροσωπούνται, ναι και με πήραν όμως 

τηλέφωνο, ομολογώ ότι με πήρανε τηλέφωνο και είπανε ότι υπάρχουν 

δυσκολίες και λόγω καιρού και λόγω απόστασης, όμως η άποψή τους είναι αυτή 

και επιμένουν σε αυτή την άποψη, δηλαδή στους 4 μήνες. Τα προβλήματα είναι 

πολλά, οι δυσκολίες πολύ περισσότερες, όμως θα πρέπει να σεβαστείς και τον 

κανόνα της διαβούλευσης και νομίζω όλοι μπορούμε να κάνουμε ένα βήμα για 

να λύσουμε τα προβλήματα αυτά που δεν είναι πάρα πολύ σημαντικά. 

Σημαντικό είναι να ανέβει το επίπεδο της λειτουργίας των λαϊκών αγορών, να 

μπορούν οι κάτοικοι να έχουν μεγαλύτερη ανοχή, να μπορούμε να 

λειτουργήσουμε όλοι μαζί. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Πασβαντίδης.  
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ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Κύριε πρόεδρε, συνήθως αυτά τα πράγματα τελειώνουνε ή με 

αδιέξοδα ή με συγκρούσεις. Το γεγονός ότι ο κ. Δημητρίου κάνει μια πρόταση 

συμβιβασμού πρέπει να τη λάβουμε πολύ σοβαρά υπόψη μας και μάλιστα τολμώ 

να το πω και από ένα πρόεδρο και από μια λαϊκή που έχουν πρωταγωνιστήσει 

εδώ και καιρό σε κοινωφελές έργο. Εγώ πιστεύω ότι πρέπει να ψηφίσουμε αυτή 

την πρόταση, η οποία ανακουφίζει και τους κατοίκους των προηγούμενων 

Δήμων, δίνει όμως, των προηγούμενων δρόμων, δίνει όμως και μία διέξοδο 

στους ανθρώπους να δουλεύουν και να βγάζουν το μεροκάματό τους, αυτό 

νομίζω ότι πρέπει να γίνει και αυτό ψηφίζουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, άλλος συνάδελφος. Δεν υπάρχει αντίρρηση σε τίποτα; 

Ναι, ναι. 

  Ο κ. Μπούκας έχει το λόγο.  

ΜΠΟΥΚΑΣ: Ναι, θέλω να κάνω μία έτσι τοποθέτηση, ότι το ισότιμο εδώ δεν 

έχει κάποια βάση, διότι απ'τη μια μεριά είναι οι κάτοικοι οι οποίοι θέλουν να 

κινούνται κάπως ελεύθερα και απ'την άλλη είναι οι επαγγελματίες οι οποίοι 

βγάζουν το ψωμί τους. Και πραγματικά και εγώ έτσι θέλω να εισηγηθώ και να 

βοηθήσω την επαγγελματική περισσότερο τάξη, η οποία παρ'όλο που είχε 

δοκιμάσει αυτό το δρόμο, είχε ταλαιπωρήσει, είχε ταλαιπωρηθεί μάλλον η 

επαγγελματική αυτή τάξη, έβλεπε ότι δεν έχει μεροκάματο, ... κάνει μια 

υποχώρηση. Πρέπει να το δούμε λίγο και με μια ευαισθησία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Αντιπρόεδρος έχει το λόγο.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, είναι γεγονός ότι αυτή η κατηγορία των 

παραγωγών είτε των εμπόρων των λαϊκών αγορών, είναι οι πιο βασανιστικοί 

εργαζόμενοι της κοινωνίας μας, βασανιστική η ζωή τους, βασανίζονται ακόμα 

δηλαδή καθημερινώς. Και εμάς βασανίζουν, αλλά και αυτοί για φανταστείτε 

κύριε συνάδελφε, ξεκινούν από το Αίγιο, από το Αργος, από τη Θήβα, από τη 

Λαμία, από τη Χαλκίδα και έρχονται στις λαϊκές αγορές για να πάρουμε εμείς 
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φτηνότερο λάχανο ή ένα μαρούλι και πολλές φορές... Οχι ποτέ, εγώ παράγω, 

είμαι παραγωγός ο ίδιος. Θα συμφωνήσω λοιπόν, όχι μαρούλια και λάχανα 

Ελλάδος, εγώ λοιπόν επειδή γνωρίζω πολύ καλά τη ζωή αυτή της κατηγορίας 

των ανθρώπων που έρχονται στη λαϊκή καθημερινώς 1.000 αλλά οι 999 

γυρίζουν πίσω γιατί απ'το ξενύχτι γυρίζουν πίσω ταλαιπωρημένοι, κουρασμένοι, 

τροχαία δυστυχήματα, ο καιρός και διάφορα άλλα, θα συμφωνήσω με την 

πρόταση του προέδρου και πραγματικά πρέπει να το δει και η πρόεδρος μας της 

Δημοτικής Κοινότητας η κα Αδαμίδου να συμφωνήσει και να πείσει αυτούς τους 

κατοίκους, γιατί και εγώ βασανίζομαι από τις λαϊκές αγορές και απ'τις δύο, 

πράγματι είναι κουραστικό, κλείνω την επιχείρησή μου κάθε Πέμπτη, δεν έχω 

δρόμο πλέον στην Εθνάρχου Μακαρίου είναι νεκρός γιατί είναι κάθοδος και 

ξεκινάει από την Αμαζόνων μία και η άλλη είναι από κάτω στην Τραπεζούντος, 

αλλά τι να κάνουμε όμως, όπως είπε και ο κύριος ο Γιώργος ο φίλος μου ο 

Ιωαννίδης, ότι πρέπει να δεχτούμε και εμείς, να μην είμαστε αρνητικοί προς τη 

ζωή και την ευημερία των κατοίκων και τη φτηνότερη αγορά των συμπολιτών 

μας. Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Δημητρίου. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Κοροβέσης; Οχι. 

 Ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και εγώ λέω ας το κάνουμε 3 μήνες, ας μην μας παρεξηγήσει το 

Τοπικό Συμβούλιο, γιατί αφού κάνουν ένα βήμα πίσω και οι εκπρόσωποι των 

λαϊκών αγορών, να κάνουμε και οι κάτοικοι και να βρούμε μια μέση λύση, να 

μην έχουμε την κόντρα για ένα μήνα που μοιράζεται από μισό στους δύο 

δρόμους, ας είναι τεσσεράμισι μήνες και τεσσεράμισι στους άλλους δύο δρόμους 

και τρεις στην Πόντου. Ας το προχωρήσουμε και μακάρι να πάει καλά και το 

ξαναβλέπουμε αργότερα, άμα πάει καλά, θα θέλουνε και οι εκπρόσωποι της 

λαϊκής να το ξαναδούμε. Ας το πάμε πιο... 

.......: Για να μην έχετε πρόβλημα... 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περιμένετε να τελειώσει ο Δήμαρχος. Α, τελείωσε, εντάξει.  

.......: Εάν οι μήνες αυτοί που κάτσουμε μία με δύο φορές, αυτό, είμαι ειλικρινής 

απέναντί σας, να διευκολύνουνε ακόμη και τους δημότες, εάν θα δούμε ότι 

αυτοί οι μήνες για ένα μήνα το δούμε ότι πάμε καλά, σας διαβεβαιώ εγώ ο ίδιος 

θα ζητήσω να κάνετε τον άλλο μήνα κ. Κοροβέση, αυτό σας το λέω ξεκάθαρα. 

Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ψηφίζεται η πρόταση; Το 11ο θέμα λοιπόν με αυτές... 

Γεωργία, έχεις να παρέμβεις, να κάνεις καμιά παρέμβαση;  

 Η κα Αδαμίδου έχει το λόγο. 

ΑΔΑΜΙΔΟΥ: Απλά ήθελα να πω ότι δεν είναι προσωπικό, η υπόθεση δεν είναι 

προσωπική μεταξύ του κ. Δημητρίου και της Δημοτικής Κοινότητας, πιστεύουμε 

στη συνεργασία, πιστεύουμε στη στήριξη του θεσμού. Αλλά από εκεί και έπειτα 

δεν μπορείς να μην έχεις σαν αρχή σου τη διαβούλευση και με τους κατοίκους 

και με τους ανθρώπους των λαϊκών. Οι κάτοικοι επιμένουνε, τώρα δεν ξέρω 

πραγματικά ίσως και οι ίδιοι οι έμποροι της λαϊκής, εάν πραγματικά ανεβάσουν 

το επίπεδο της λειτουργίας και η όχληση των κατοίκων είναι πιο λιγότερη, τότε 

ίσως να ανεχτούν και καλύτερα τα πράγματα, δεν ξέρω, νομίζω ότι είναι μία 

υπόθεση που πρέπει όλοι μα όλοι να προσπαθήσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ψηφίζεται ομόφωνα το 11ο θέμα, με αυτές τις 

παρατηρήσεις που έχουμε κάνει, δηλαδή με τη μία στην Κολοκοτρώνη τη λαϊκή 

όπως είχαμε πει, θα ερευνηθεί αύριο να μετακινηθεί αν είναι δυνατόν λίγο και με 

την πρόταση την τελευταία που έκανε ο κ. πρόεδρος της λαϊκής και ο κ. 

Δήμαρχος.  

 Λοιπόν, επειδή υπάρχει ένα πολύ σοβαρό θέμα που έχει σχέση με το 

αεροδρόμιο και το νέο νομοσχέδιο που μπαίνει στη Βουλή, νομίζω και πριν 

διαλυθούμε δηλαδή και φύγουν οι μισοί, να συζητήσουμε λιγάκι το θέμα αυτό 
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και να εκδώσουμε το ψήφισμα, να συμφωνήσουμε ή όχι στο ψήφισμα και μετά 

να περάσουμε στα θέματα της ημερησίας διάταξης, αν συμφωνούνε και οι άλλοι 

επικεφαλής των παρατάξεων και οι άλλοι Σύμβουλοι, ναι, ναι, και οι άλλοι 

Σύμβουλοι αν συμφωνούν, να προτάξουμε αυτό το θέμα και μετά μπαίνουμε 

στα θέματα τα υπόλοιπα της ημερησίας διάταξης. Ναι, σ'αυτό, στην πρόταση 

που έκανα.  

.......: Επειδή εμείς ως παράταξη έχουμε συνεδρίαση την Τρίτη για το 

αεροδρόμιο και την άλλη Πέμπτη καλούμε και τους φορείς σε ανοιχτή συζήτηση 

για να καταθέσουμε την πρόταση που θα εισηγηθώ και εν πάση περιπτώσει 

θέλω να περάσει απ'την παράταξή μας, εμείς δεν είμαστε σε θέση αυτή τη 

στιγμή να συζητήσουμε ούτε να πάρουμε θέση ακόμα ούτε και  ψήφισμα 

φυσικά να εγκρίνουμε ή να μην εγκρίνουμε, γιατί δεν έχω ακόμα την 

επικυρωμένη απόφαση με βάση το σχέδιο που έβγαλε το Υπουργείο. Αρα αν 

θέλετε να το αναβάλετε για το επόμενο συμβούλιο, αν μας παίρνει χρονικά, που 

νομίζω μας παίρνει, ειδάλλως εμείς δεν μπορούμε να συμμετέχουμε στη 

συζήτηση, γιατί έχω άποψη, θέλω όμως την επικύρωση της παράταξής μου, 

γιατί έχουν αλλάξει τα δεδομένα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο κ. Πασβαντίδης.  

ΠΑΣΒΑΝΤΙΔΗΣ: Κύριε πρόεδρε, υπό το φως των νέων δεδομένων, χθες 

συνεδρίασε η πολιτική γραμματεία της παράταξής μου και θα συνεδριάσει την 

επόμενη βδομάδα το κεντρικό μας συμβούλιο και γι'αυτό και εγώ δεν μπορώ να 

κάνω μία τοποθέτηση του ζητήματος αυτού μέχρι την επόμενη εβδομάδα. Δεν 

λέω να το αναβάλετε αν πιστεύετε ότι πρέπει να συνεχιστεί, αλλά λέω τη θέση 

τη δική μας ως παράταξης ότι έχουμε ορισμένους προβληματισμούς τους 

οποίους θέλουμε να το συζητήσουμε σε επίπεδο κεντρικού συμβουλίου της 

παράταξης για να ληφθεί απόφαση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Τσαρπαλής.  
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ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Το ίδιο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το ίδιο. Λοιπόν, άλλος συνάδελφος από την πλειοψηφία;  Η κα 

Γεωργακάκη. 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Εγώ θα έλεγα το εξής, εντάξει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάποιος έχει ανοιχτό το μικρόφωνο, κλείστε τα. 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Λέω το εξής αγαπητοί συνάδελφοι, ζούμε σε μία συγκυρία 

άκρως απαράδεκτη, άκρως επικίνδυνη απ'αυτή την κυβέρνηση και τα πηγαίνει 

όλα και με το κατεπείγον. Νομίζω ότι εμείς δεν μπορούμε να πηγαίνουμε μ'αυτά 

επίσης που γνωρίζαμε σαν Δημοτικό Συμβούλιο, δηλαδή θα πάμε με τον κλασικό 

τρόπο, θα περιμένουμε όταν θα το 'χει ψηφίσει, δηλαδή δίνουν θέμα 

δωδεκάμιση η ώρα το βράδυ να πάει στην Επιτροπή να συζητηθεί, μία μέρα 

συζήτηση στη Βουλή και ψήψιση, έτσι μπαίνουν τα θέματα. Και νομίζω ότι δεν 

έχουμε αυτή την πολυτέλεια κατά τη γνώμη τη δική μου. Θέλετε να 

τοποθετηθείτε και μετά; Εχω την εντύπωση ότι έχουμε την υποχρέωση το 

Δημοτικό Συμβούλιο να τοποθετηθεί, γι'αυτό και σας έστειλα και ολόκληρο το 

κείμενο μέσω του Δημοτικού Συμβουλίου την ίδια μέρα που βγήκε στη 

δημοσιότητα. Αλλωστε λίγο-πολύ γνωρίζετε και όλοι το γνωρίζουμε, η 

πρόσκληση ενδιαφέροντος δεν απέχει περισσότερο απ'αυτό.  

 Και αυτό που μας συμβαίνει σήμερα είναι δεν υπάρχει ούτε Σύνταγμα 

ούτε νόμοι ούτε πολεοδομικοί κανονισμοί για το συγκεκριμένο, τίποτα, απλώς 

νομοθετούμε κάθε φορά και κάνουμε νόμο αυτό που ψηφίζουμε σήμερα και 

Σύνταγμα, αυτό συμβαίνει. Νομίζω ότι δεν έχουμε το περιθώριο να πάμε για 10 

μέρες μετά, αυτή είναι η δική μου γνώμη, δεν ξέρω τι γνώμη έχει ο Δήμαρχος 

σήμερα έτσι εδώ που προκύπτει. Και νομίζω ότι μπορούσαμε να έχουμε 

τοποθετηθεί και να τοποθετηθούμε και σήμερα. Σας λέω ότι άλλωστε είχαμε 

φέρει για συζήτηση και δεν απέχει καθόλου, ίσα-ίσα νομιμοποιούν μ' αυτό το 

νόμο και ίσως και σε χειρότερη έκδοση την πρόσκληση ενδιαφέροντος που 
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κάνανε 8 του Δεκέμβρη, που επίσης σας έστειλα τα κείμενα και τότε πάλι είχατε 

πει, ε, να δούμε τι θα πούνε και οι άλλοι Δήμαρχοι και μετά να συζητήσουμε 

κλπ, κλπ. Ασε που δημόσια τοποθετείστε ήδη δηλαδή για το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο. 

 Παρακαλώ, στο θέμα, συζητάμε για το ψήφισμα, συζητάμε για το 

ψήφισμα, για το ψήφισμα, παρακαλώ, συζητάμε για το ψήφισμα. 

 Ο κύριος... ναι. 

.......: Κυρία Γεωργακάκη, ακούστε να δείτε, εμείς έχουμε παρατάξεις που 

πρέπει να συγκεντρωθούν γιατί τα δεδομένα έχουν αλλάξει και δεν είναι 

απαραίτητο ότι έχετε δίκιο σ'αυτό που λέτε, επειδή το φέρατε εσείς κατεπείγον 

έτσι είναι, γιατί εσείς πήρατε αποφάσεις, ανακοινώσατε αυτό που θέλετε να 

κάνετε με τον Ελαιώνα, ανακοινώσατε το πλάνο εν πάση περιπτώσει και είχατε 

φέρει και σχετική απόφαση εδώ για πανό, δεντρύλλια και τα λοιπά, ήδη δηλαδή 

σαν παράταξη, σαν Διοίκηση έχετε δρομολογήσει αυτό που θέλετε να κάνετε. 

Μπορεί να έχετε δίκιο, μπορεί να έχετε και άδικο, σε κάθε περίπτωση δεν μας 

καλέσατε τους επικεφαλής σε μια συνάντηση ένα απόγευμα στο γραφείο σας να 

μας πείτε, ρε παιδιά έχουμε αυτό, έχει προκύψει αυτό, σκεφτόμαστε να κάνουμε 

αυτό, πώς το βλέπετε από κοινού να δράσουμε; Αποφασίσατε και ανακοινώσατε 

αυτή τη δράση, ε, δεν πάει να πει ότι και εμείς συμφωνούμε απαραίτητα επειδή 

το είπατε τώρα. Αλλά πέρα απ'τη δράση σαν δράση, που κανείς δεν λέει όχι σε 

μια δενδροφύτευση, γιατί να πει όχι, υπάρχει μια πολιτική από πίσω, ε, δεν 

πρέπει να συζητήσουμε και εμείς με τις παρατάξεις; Μόνος μου εγώ αυτή τη 

στιγμή να βγω να σας πω έχω αυτή την άποψη; Εχω άποψη... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, έγινε γνωστό, εντάξει, έγινε γνωστό ότι δεν το 'χετε 

συζητήσει στις παρατάξεις σας, δεν το 'χετε συζητήσει. Προχωράμε παρακάτω. 
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 Δήμαρχε, το λόγο, Δήμαρχε το λόγο, γιατί δεν μπορεί να περιμένουμε επί 

ώρες ολόκληρες να συζητάμε ένα ψήφισμα.   

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάντως να ξέρετε ότι ό,τι κάνουμε είναι μέσα στα πλαίσια 

αποφάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου, γιατί όπως είπε και η Ροδή στις 2 του 

Δεκέμβρη είχε δημοσιευτεί, 8, η πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος που τα 

ίδια περίπου λέει το νομοσχέδιο, ίσως και λίγο χειρότερα και είχαμε τοποθετηθεί 

πάνω σ'αυτό το θέμα, όχι μόνο ο Δήμος μας αλλά μαζί και με τους άλλους τρεις 

Δημάρχους. Στην ίδια γραμμή κινούμαστε, δεν έχουμε κάνει κάτι αυθαίρετα. 

Τώρα τι να σας πω, αν θέλετε να το σκεφτείτε περισσότερο, εντάξει, σεβαστό 

είναι και αυτό, αλλά ας προχωρήσουμε σήμερα, ας έχουμε μια απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου και αν θέλετε, αν διαφωνείτε σ'αυτή, επανερχόμαστε, 

κάνουμε και μια δεύτερη συζήτηση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ο κ. Εφραιμίδης. 

ΕΦΡΑΙΜΙΔΗΣ: (εκτός μικροφώνου)...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα το εξηγήσουμε, θα το εξηγήσουμε.  

 Λοιπόν, άλλος συνάδελφος;  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερώτηση είναι αυτή. Αλλος συνάδελφος, ερώτηση, άλλος 

συνάδελφος. 

 Κύριε Κωνσταντάτο, σταματήστε τώρα, κάνουμε συμβούλιο τώρα.  Κύριε 

Ιωαννίδη, σας παρακαλώ πολύ, ρωτάω υπάρχει άλλος συνάδελφος και συζητάτε 

μεταξύ σας; 

 Κύριε Βλάχο, κ. Βλάχο, μπορείτε να ζητήσετε το λόγο και να μιλήσετε και 

εσείς; Ναι.   
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 Λοιπόν, υπάρχει άλλος συνάδελφος; Δεν υπάρχει κανένας άλλος 

συνάδελφος. Στις ερωτήσεις, στις ερωτήσεις να απαντήσουμε για να κλείσει το 

θέμα, για να μπούμε στη συζήτηση, στις ερωτήσεις αυτές... πρώτα να 

απαντήσουμε.  

 Λοιπόν, παρακαλώ πολύ.  

 Η κα Ροϊδή να κάνει την εισήγηση στο θέμα. Ορίστε, θα απαντήσει, θα 

απαντήσει η κα Ροϊδή, θα απαντήσει και στις ερωτήσεις και την εισήγηση.   

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Αγαπητοί συνάδελφοι, εγώ όταν είπα και πριν, αλλά δεν ξέρω, 

ο κ. Κωνσταντάτος βιάζεται παρεξηγεί διάφορα πράγματα απ'αυτά που λέγονται 

σήμερα. Δεν το έφερα εγώ με την έννοια του κατεπείγοντος, επαναλαμβάνω ότι 

αυτή η κυβέρνηση -κυβέρνηση σε εισαγωγικά, γιατί δεν έχει καμία 

νομιμοποίηση να κάνει όλα αυτά που κάνει, αυτή φέρνει με τον τρόπο του 

κατεπείγοντος όλα τα θέματα, τα συζητάει μία ώρα και ζητάει από τους 

βουλευτές πριν καλά-καλά διαβάσουνε τις εισηγήσεις ούτε αυτοί που είναι στην 

επιτροπή δεν έχουν πάρει χαμπάρι, τα ψηφίζει και στη Βουλή και πάμε για το 

σφαγείο για όλα τα θέματα, αυτό είπα. Εμείς λέω και εμείς εν πάση περιπτώσει 

σαν Δημοτικό Συμβούλιο που είμαστε ένα όργανο νομιμοποιημένο σ'αυτό τον 

τόπο, στο Δήμο της Αργυρούπολης και του Ελληνικού, δυστυχώς είμαστε 

υποχρεωμένοι να μην πάμε με την πεπατημένη, αυτό είπα, ότι είναι ένα πάρα 

πολύ σοβαρό θέμα. Δεν έχουμε το χρονικό το περιθώριο, όχι ότι αύριο το πρωί 

θα προλάβουν να κάνουν τα... αλλά δεν μπορούμε εμείς σ'αυτή την πρόκληση 

που υπάρχει να πηγαίνουμε με το χαλαρό τρόπο που πηγαίναμε πιο πριν, το 

περιθώριο που είχαμε, μ'αυτή την έννοια το είπα. Και λέω ότι είχανε και το 

περιθώριο ας πούμε και οι δημοτικές παρατάξεις νομίζω να το συζητήσουνε και 

αναλυτικά να το δούνε. Και αν θεωρούν ότι είναι ένα πάρα πολύ σοβαρό θέμα 

και γι'αυτό το φέρνουμε κιόλα έτσι, νομίζω ότι είχαν το περιθώριο και... οι 

δημοτικές τους παρατάξεις όπως και εμείς το συζητήσαμε ας πούμε στη 
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δημοτική παράταξη, σε ευρεία όργανα της παράταξης, θα μπορούσατε και εσείς 

να το κάνετε. Και νομίζω ότι το Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει να βγει με μία 

απόφαση πάρα πολύ γρήγορα, γιατί και σ'αυτό ακόμα νομίζω ότι κρινόμαστε.  

 Για τα υπόλοιπα, για να απαντήσω σε αυτό το ερώτημα ας πούμε που 

είπε και ο κ. Εφραιμίδης αλλά ότι κάνουμε το σχεδιασμό, αν θα θυμόσαστε 

καλά, συζητώντας και νομίζω ότι πολύ καλά κάναμε και δεν να μας μεμφθεί 

κανένας γιατί φέρνω πολύ έγκαιρα, πολύ γρήγορα τέτοια μείζονος θέματα του 

Δήμου στα Δημοτικά Συμβούλια. Αυτό κάναμε και με την προκήρυξη 

ενδιαφέροντος από την Ελληνικό Α.Ε. Τότε τι είχαμε πει στο τέλος, ναι, ότι όλοι 

συμφωνάμε εν πάση περιπτώσει να υπερασπιστούμε αυτό το χώρο και επίσης 

είχαμε πει ότι εμείς θα αναλάβουμε όποιες δράσεις στον αντίποδα αυτής της 

πολιτικής, που αφορά δραστηριότητες που πρέπει να μπει μέσα ο κόσμος  που 

να αξιοποιήσει αυτούς τους χώρους, αφορά τη φύτευση για να προσιδιάζει 

σ'αυτή τη μελέτη ας πούμε του Πολυτεχνείου για πράσινο, αφορά την, ακόμα 

και την κατάληψη των αθλητικών χώρων για να αξιοποιούνται σαν τέτοιοι που 

τους έχει πληρώσει ο ελληνικός λαός και σ'αυτά είχαμε συμφωνήσει.  

 Τώρα, για την δενδροφύτευση στις 4. Η σκέψη για τη δενδροφύτευση 

δεν έχει άμεση σχέση με το νομοσχέδιο που κατεβάζει η κυβέρνηση. 

Παράλληλες δραστηριότητες για το χώρο του αεροδρομίου υπάρχουν όλα αυτά 

τα χρόνια, μέσα σ'αυτά υπάρχουν διάφορες... που κάνουν διάφορες προτάσεις. 

Ο Αγρός λοιπόν Ελληνικού, που δραστηριοποιείται, είναι μία συλλογικότητα που 

δραστηριοποιείται στα ζητήματα των σπόρων, των, υπάρχουν περίπου 2 

στρέμματα εκεί που τα φυτεύει και πραγματικά συσπειρώνει ένα αριθμό 

κόσμου, είναι και αυτός μια συλλογικότητα, ήρθε και έκανε αυτή την πρόταση, 

την έστειλε και στους άλλους Δήμους την πρόταση αν ξέρω. Εμείς είπαμε ότι 

αυτό είναι μέσα στα πλαίσια που βεβαίως να την υποστηρίξουμε, γιατί να μην 

την υποστηρίξουμε; Είναι μέσα στα πλαίσια της δενδροφύτευσης, γιατί όχι; 
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Είπαν αυτοί μια σκέψη, συνεννοηθήκανε κιόλας και με γεωπόνους και με 

γεωτεχνικούς και στα πλαίσια της μελέτης του Πολυτεχνείου, ότι θα μπορούσε 

να ξεκινήσει να δημιουργηθεί ένας ελαιώνας. Εμείς είπαμε, βεβαίως σαν Δήμος 

καμία αντίρρηση δεν έχουμε, απευθυνθείτε και στους άλλους δύο Δήμους πολύ 

ευχαρίστως, να μην κάνουμε εμείς την πρόταση εφόσον εσείς μας τη φέρνετε 

εδώ, εμείς απ'την πλευρά του Δήμου πολύ ευχαρίστως. Για το ζήτημα των 

δένδρων υπήρχε ένα θέμα ας πούμε, ότι εμείς να βοηθήσουμε τα τεχνικά 

συνεργεία, αλλά δεν θα μπορούσαμε να αγοράσουμε δένδρα. Θέλετε να κάνετε 

μία διερεύνηση ας πούμε και στην επαρχία σε ό,τι αφορά τα δένδρα και τις 

ελιές; Γιατί εδώ που είχαμε, εγώ τουλάχιστον που 'χα κάνει συζήτηση και στο 

Γεωπονικό Πανεπιστήμιο ή από πού θα μπορούσαν να μας δώσουν δωρεάν, δεν 

υπήρχε η δυνατότητα να μας δώσουν πολλά δένδρα και κάντε λέω και εσείς μία 

διερεύνηση στην αγορά, έτσι προέκυψε το ζήτημα ότι μπορούν. Και κάποιοι 

άλλοι και ο Φυσιολατρικός Σύλλογος είχε πει ότι θα ρωτήσει αν μπορούσαν να 

φέρουνε και η κάθε συλλογικότητα ή ο κάθε άνθρωπος στη συμβολή του που 

λέει ο λόγος. Υπάρχουν συλλογικότητες που λέει ότι εγώ θα φυτέψω 20 δένδρα 

και μπορώ να βάλω, δεν είναι ότι ο Δήμος τα αγοράζει τα δένδρα, θα 

συνεννοηθούμε με φυτωριούχους, που λέει ότι εγώ μπορώ, αλλά για να 

ξέρουμε τι θα παραγγείλουμε, δεν μπορεί να έρθει και ένας φυτωριούχος και να 

φέρει 500 δένδρα και να αγοράσουνε 50, περίπου να δούμε τι είναι... Ο,τι 

συνεννοηθούν απ'τον Αγρό, δεν μας απασχολεί εμάς αυτό, αν έρθει και άλλος ή 

αν κάποιος δεν μπορεί να τα φέρει, θα φυτέψουν αυτά που θα υπάρχει η 

δυνατότητα.  

 Και μπαίνουν βεβαίως και τεχνικά ζητήματα αν θα μπορέσουμε 

ενδεχομένως να φυτέψουμε όσα θα αγοράσει, θα μπορεί να τα κάνουμε σε 

δεύτερο χρόνο. Είπανε λοιπόν ότι μπορέσανε και βρήκανε με καλά φυτώρια ας 

πούμε περίπου ενάμισι μέτρο ελαιόδενδρα με 5,00 ευρώ, νομίζω ότι είναι κάτι. 

Και δεν είναι κακό πράγμα ένας που θα 'ρθει εκεί πέρα τη φυσική του παρουσία 
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να πει ότι εγώ βάζω 5,00 ευρώ, αγοράζω ένα δένδρο εκεί που θα πάω να πιω 

ένα καφέ, γιατί θεωρώ ότι και με αυτό συμβάλλω στο να γίνει πράσινο το 

αεροδρόμιο και για λόγους ας πούμε και συμβολισμού να κάνουμε τον ελαιώνα. 

Αυτό είναι όσον αφορά αυτό το θέμα και μ'αυτή την έννοια ενημερώνουμε όσοι 

θέλουν να συμβάλουν. Και μάλιστα υπήρξε και μία συνάντηση και με άλλους 

φορείς, όπως και για όλες τις εκδηλώσεις είχαμε κάνει και του καλοκαιριού αλλά 

και πάντα και το γνωρίζουμε πολύ καλά αυτό. Στα μεγάλα ζητήματα δεν μπορεί 

κανένας να πάει, έτσι κι αλλιώς δεν αφορά εμάς, δεν αφορά την Αργυρούπολη, 

τη Γλυφάδα ή τον Αλιμο το αεροδρόμιο, ούτε καν αφορά τους πιο κοντινούς 

δρόμους, αφορά την Αττική για πολλούς λόγους και για το ίδιο το πάρκο αλλά 

και γιατί το ίδιο το πρόβλημα αυτό που έχει να κάνει με το ξεπούλημα της 

δημόσιας γης. Γιατί θα έλεγε κανένας ότι αυτό είναι που κατά κύριο λόγο 

προκύπτει σήμερα, δεν συζητάμε επίσης και για το αεροδρόμιο έτσι όπως τα 

συζητούσαμε όταν είχε κάνει την πρότασή του ο Σουφλιάς ή ο Σημίτης ή... 

έχουμε περάσει εντελώς σε διαφορετική φάση, δεν κάνουνε καν για συζήτηση, 

δεν κατεβάζουν κανένα σχέδιο.  

 Σήμερα τι διατυπώνεται σ'αυτό το νομοσχέδιο που θα το κατεβάσουν και 

αυτό και θα το ψηφίσουνε άρον-άρον, όχι μόνο του, μαζί με άλλα δύο... επίσης 

πάρα πολύ σοβαρά που αφορούν την ενέργεια μαζί θα είναι πακέτο τρία θέματα. 

Και επίσης το αεροδρόμιο και το ξεπούλημά του έχει προταχθεί μπροστά σ'αυτό 

που έχουν να αποδείξουνε προς την τρόικα ότι εδώ παίρνουνε πολύ ριζικά 

μέτρα. Και εγώ θα σας πω μερικά είναι 16 σελίδες όσα προτείνουν για το 

αεροδρόμιο, άμα είχατε λίγη, λίγο ενδιαφέρον θα μπορούσατε να τα είχατε 

διαβάσει, να τα ξαναδιαβάσετε και να δείτε το έκτρωμα που προτείνουνε να 

συμβεί.  

 Ενα θέμα σε σχέση με τις χρήσεις γης, γιατί είχα αναφέρει ότι με νόμο θα 

'ρθουν να το περάσουνε, δεν είναι ότι σήμερα παίρνουν τα 6.200, ούτε σ'αυτό 
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αρκούνται, το ότι βάζουνε συντελεστές δόμησης από 0,20 σε όλο το 

αεροδρόμιο ακόμα και στην πιο πράσινη περιοχή σε εισαγωγικά έχουνε δόμηση 

0,20, πάνε στο 2,2, όταν ο μεγαλύτερος συντελεστής δόμησης γύρω απ'το 

αεροδρόμιο είναι 1 σε αδόμητη περιοχή επαναλαμβάνω, όχι πολεοδομημένη, 

σημαίνει και σ'αυτό ακόμα τον συντελεστή δίνουν τη δυνατότητα αν χρειαστεί 

σε όποιον επενδυτή να το αυξήσει 20% αν δεν του φτάνει. Δίνει τη δυνατότητα 

να κάνουν προσχώσεις στη θάλασσα και απάνω στις προσχώσεις να χτίσουν. 

Δεν φτάνει η καταστροφή που είχε κάνει η δεκαετία του '60 και η χούντα, η 

χούντα ειδικά εδώ στη δική μας την παραλία, φτιάχνοντας ακόμα και τσιμέντα 

για να κάνει δεν ξέρω 'γώ τι σκεφτότανε ότι θα έκανε μέσα στη θάλασσα και θα 

έπρεπε να 'χει και τις τσιμεντένιες εξέδρες στον αιγιαλό για να παρακολουθεί τα 

μεγάλα αθλήματα, τα οποία τα έσπασε ο καιρός και ό,τι μπόρεσε η θάλασσα τα 

επανέφερε. Να μπαζώσουμε λοιπόν και πάνω σ'αυτά τα μπαζώματα να υπάρχει 

συντελεστής. Να δώσουμε, όχι να ξεπεράσουμε μ'αυτό το νόμο το Σύνταγμα 

που λέει ελεύθερες ακτές, αιγιαλός, θάλασσα να κολυμπάμε, αλλά θα 'χουνε το 

δικαίωμα να δώσουνε σε αντίτιμο όχι μόνο την παραλία, όχι μόνο την ακτή και 

το βυθό της θάλασσας. Και μπορούμε να μείνουμε και να τα παρακολουθούμε 

αυτά;   

 Επιτρέπεται κάθε είδους χρήση και προπαντός μπορεί να μετράνε για 

ζώνες αλλά το πώς θα πολεοδομηθεί αυτό θα το εξετάσει ο επενδυτής, ο όποιος 

επενδυτής. Δεν έρχεται και λέει ότι εδώ μπορεί να  γίνει πάρκο ή εκεί μπορεί να 

γίνει μία χρήση, ό,τι προτείνει ο επενδυτής. Και μάλιστα σε 6 μήνες, που εδώ 

στην Ελλάδα δεν έχουμε κάνει σχέδια επέκτασης πόλεων χρόνων, σε 6 μήνες θα 

'ρχεται να καταθέτει ο επιχειρηματίας, θα 'χει κάνει, θα 'χει πολεοδομήσει την 

πόλη και ο Υπουργός θα υπογράφει. Δεν έφτανε το fast track που κάνανε πέρσι 

για τη γρήγορη εξυπηρέτηση των επενδυτών, ούτε και αυτό τους φτάνει και 

από 20 μέρες που 'χανε ψηφίσει πέρσι έξω από τις πολεοδομικές διατάξεις, με 

αυτό το νόμο το πάνε σε 10 και μάλιστα χθες προφορικά ανακοινώσανε ότι για 
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τις άδειες κατεδάφισης απ'την αίτηση σε 5 μέρες θα υπογράφει το ίδιο το 

Υπουργείο. Πού τα ξαναείδαμε αυτά τα πράγματα;  

 Για να πούνε επίσης ότι και για να καταφέρουν μέσα σ'αυτά τα πλαίσια, 

που κάποιοι είχαμε ανησυχήσει και πάρα πολύ σωστά ανησυχήσαμε, 

ανακοινώσανε πριν ένα μήνα και έχουν μοιράσει εξώσεις σε όλους τους 

δημόσιους φορείς και στα Κοινωφελή Πρόσωπα είτε πολιτιστικά είτε Νομικά 

Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου που είναι τα ΑΜΕΑ και ένα σωρό άλλοι φορείς που 

έτσι κι αλλιώς θα μπορούσανε, λειτουργούνε μέσα σ'αυτό το χώρο αλλά θα 

μπορούσαν να ενταχθούν και μέσα στο πάρκο και στο πρόγραμμα του 

Πολυτεχνείου, όχι να φύγουν και αυτοί. Και ενώ μας είχαν πει μέχρι τον Ιούνιο, 

στον ίδιο το νόμο λέει, απ'τη στιγμή που θα στείλουν σε όλους αυτούς την 

έξωση ότι κύριοι πρέπει να φύγετε, σε ένα μήνα πρέπει να έχουν εγκαταλείψει. 

Για να πάνε ακόμα παραπέρα αγαπητοί συνάδελφοι, για να μπορέσουν πάρα 

πολύ πρακτικά να το λύσουν αυτό το πρόβλημα, ξέρετε τι νόμους 

χρησιμοποιούν  για τις εξώσεις και μάλιστα γι'αυτούς που μπορεί λέει να είναι 

και λίγο δύστροποι; 38 του Μεταξά και 68 της χούντας, αυτούς τους νόμους θα 

χρησιμοποιήσουνε και μάλιστα χειρότερο απ'αυτός που είναι του Μεταξά που 

αναφέρεται μέσα στον ίδιο τον νόμο. Γιατί στον Μεταξά θα μπορούσε ένα 

Νομικό Πρόσωπο ή ένας άνθρωπος, ένα φυσικό πρόσωπο να πάει και να πει, 

κύριοι, να διαμαρτυρηθώ και δεν είναι εκτελεστή η απόφαση, εδώ μπορεί η 

απόφαση να είναι αρνητική, αλλά λέει δεν μπορεί να εκτελεστεί, πρώτα θα τον 

βγάλω έξω και μετά εκ των υστέρων μπορεί να το εξετάσω, η απόφαση του 

δικαστηρίου δεν είναι εκτελεστή. Αντιλαμβάνεστε πού πάμε; Και μπορούμε να 

το ανεχθούμε αυτό;  

 Τώρα βέβαια νομίζω ότι δεν ξέρω αν με ακούνε και οι αγαπητοί 

συνάδελφοι και ίσως να το κλείνω το θέμα, ναι, δεν ξέρω. Μ'αυτή την έννοια 

νομίζω ότι είναι όχι μόνο καταδικαστέα και η διαδικασία αλλά και η ουσία του 
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θέματος, αυτό που -και κλείνω μ'αυτό- πρέπει να γνωρίζουν οι αγαπητοί 

συνάδελφοι, απ'τη στιγμή που όλος αυτός ο χώρος πέρασε στο ταμείο 

αξιοποίησης, μπορεί και χωρίς καμία επένδυση, με αυτό που ψηφίζουνε νομίζω 

αύριο και έχουν κατεβάσει χωρίς καμία επένδυση, επειδή ακριβώς ενδεχομένως 

κάποια στιγμή δεν θα μπορούν να δώσουν τις δόσεις για τα δάνεια, να μπορεί 

αυτό να μεταφραστεί σε, βάζοντας ενέχυρο τη δημόσια περιουσία και να την 

πάρουν γιατί δεν μπορέσαμε να πληρώσουμε κάποιους τόκους. Πότε ξανάγινε 

αυτό; Και πόλεμο να χάναμε δεν θα μας παίρνανε τη γη με αυτό τον τρόπο. Και 

λέμε εμείς ας πούμε να το συζητήσουμε τι; Και κλείνω το θέμα, γιατί επίσης έχει 

σημασία, κατεβάσανε σήμερα στη Βουλή ταυτοχρόνως με δεύτερο νομοσχέδιο 

του κατεπείγοντος, όπου τα Σώματα Ασφαλείας, οι αστυνομικοί, η 

Πυροσβεστική, όλα, βγαίνουν από τη νομοθεσία που λέει μπορεί να σε δείρουν 

αν στην ώρα εκτέλεσης του καθήκοντος δεν μπορεί να πάνε Αυτόφωρο για 

τίποτα, δηλαδή μπέστε, ρημάξτε τον κόσμο, κάντε ό,τι καταλαβαίνετε, εσείς 

μ'αυτό το νόμο πλέον δεν σας αφορά, δεν μπορεί κανένας να σας καταγγείλει 

για τίποτα. Είναι μέσα σ'αυτά τα πλαίσια... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είναι στο θέμα του αεροδρομίου αυτό.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Πώς, πώς; Το ανακοινώσανε χθες ρε, τι να κάνουμε δηλαδή, το 

λένε κάθε μέρα. Σας λέω ότι είναι σημαντικό, αλλά λέω ότι συν και αυτό, είναι 

στα κατεπείγοντα, το διάβασα σήμερα το μεσημέρι που το δώσανε στη 

δημοσιότητα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, έκλεισε το θέμα κα Γεωργακάκη.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Τελειώνω με αυτό. Συνεπώς, εμείς αυτό που πρέπει να κάνουμε 

είναι ό,τι περνάει από το χέρι μας να γυρίσουμε ανάποδα αυτή την πόλη και όχι 

μόνο για το αεροδρόμιο να μην ξεπουληθεί, το 'χουμε χρέος στη γενιά, το 

'χουμε χρέος στην Ελλάδα, όση αξιοπρέπεια μας έχει μείνει να κάνουμε ό,τι 

μπορούμε από το χέρι μας. Και στις 4 του μήνα επίσης να κάνουμε ό,τι 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
 

96 

μπορούμε, όποιος και να παίρνει πρωτοβουλία, όποια πρωτοβουλία μπορεί να 

παίζει σ'αυτά τα πλαίσια, νομίζω ότι πρέπει να την ενισχύουμε απ'όποιον και να 

είναι αυτή, αυτή είναι η σκέψη μου. Και να μπορέσουμε να ανατρέψουμε αυτή 

την πολιτική, διαφορετικά δεν βλέπω να γλιτώνουμε δηλαδή και να μην γλιτώνει 

και τίποτα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Και ο κ. Δήμαρχος το λόγο. Οχι, δεν, αν υπάρχουν άλλοι. 

Οι συνάδελφοι απέχουν απ'τη... Απέχεις, αλλά θα μιλήσεις; Ναι, να μιλήσεις σου 

επιτρέπουμε, αλλά επειδή δεν ήσουνα ενημερωμένος και εσύ όπως η 

αντιπολίτευση, γι'αυτό. Απ'αυτά που άκουσες να απαντήσεις. Ας πει. Δεν 

υπακούει στη γραμμή τελικά αντιπρόεδρε, όχι τον αφήνουμε. Ελα, αστείο 

κάναμε τώρα, έχει δικαίωμα να μιλήσει ο άνθρωπος, αστεία είπαμε τώρα. 

Εντάξει, ναι, ωραία. Ελα αντιπρόεδρε, αντιπρόεδρε, συνέχισε, να 'σαι σύντομος 

όμως.  

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, εδώ χάνουμε τα σπίτια μας, χάνουμε τα 

πάντα, τώρα θα αξιοποιήσουμε το αεροδρόμιο και θα το χάσουμε; Συγγνώμη, 

μην ειρωνεύεσαι κ. Βάσσιε, κάνε 10 τσιγάρα, κακό του εαυτού σου κάνεις. Αλλά 

κύριοι συνάδελφοι, για φανταστείτε, σήμερα, χθες στο Επιτάλιο του νομού 

Ηλείας οι μπουλντόζες κατεδάφιζαν σπιτάκια, στο νομό Ηλείας, αν το είδατε το 

πρωί  στις τηλεοράσεις κατεδάφιζαν τι σπίτια, ξέρετε; Σε παραπόταμους λέει, 

μακριά από το ποτάμι, γκρέμισαν συγγενικού μου προσώπου 270 μέτρα, 270 

μέτρα σε παραπόταμο, όχι στη θάλασσα, να 'μαστε σοβαροί. Και λέτε αυτή την 

κυβέρνηση χούντα; Ολοι συμμετείχαν.  

 Αλλά θα πω και κάτι άλλο κύριοι συνάδελφοι. Κάποιος πολιτικός αρχηγός 

για εκείνο το ρημάδι το γήπεδο του Παναθηναϊκού στον Ελαιώνα έμεινε έτσι, 

μια περιοχή εγκαταλείφθηκε. Εάν περνάτε από εκεί, γιατί εγώ επισκέπτομαι 

πρακτορεία γιατί είμαι εργαζόμενος ακόμα και πηγαίνω στα πρακτορεία 

εμπορεύματα για όλη την Ελλάδα, βλέπω εκεί ένα κατεστραμμένο γειτονικό 
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κράτος για μένα είναι αυτός ο Ελαιώνας, έπρεπε να έχει αξιοποιηθεί. Και ένας 

ηγέτης μιας πολιτικής ιδέας αντέδρασε για το γήπεδο του Παναθηναϊκού. Εγώ 

είχα πει τότε να 'ρθει και στο Ελληνικό το γήπεδο του Παναθηναϊκου, δεν με 

απασχολεί. Θέλω να πω ότι είναι μία αξιοποίηση, ακόμα και το γήπεδο του 

Παναθηναϊκού στον Ελαιώνα θα 'χε αξιοποιηθεί όλη η περιοχή. Λέει θα έκλειναν 

οι επιχειρήσεις. Και όταν έγινε το Πράκτικερ στο Ελληνικό δεν έκλεισαν 

επιχειρήσεις, μικρομάγαζα; Εκλεισαν. Δυστυχώς το μεγάλο εμπόριο και ο 

μεγάλος καρχαρίας τρώει το μικρό ψαράκι, έτσι είναι. Αλλά δεν μπορώ να 

συμφωνήσω με την παραμονή ενός χώρου του Ελληνικού έτσι όπως έχει απ'το 

19... το 2000 τόσο, το '97 πότε έφυγε το αεροδρόμιο. Δηλαδή συμφωνείτε να 

μείνει έτσι; Να το πρασινίσουμε και να βάλουμε ελαιώνα, έχουμε ελιές στην 

Ελλάδα ολόκληρη και το λάδι έχει ένα ευρώ το κιλό και μιλάμε τώρα για 

παραγωγή αγροτική ή να παράγουμε πορτοκάλια; Θέλετε να αξιοποιηθεί;   

 Το 1994... κατέβαινα για Δήμαρχος, είχα προγράμματα πολύ σωστά. 

Υπήρχε νοσοκομείο μέσα και καταστράφηκε μέσα σε τρεις μέρες, νοσοκομείο 

ανοιχτής καρδιάς υπήρχε, υπήρχε μέσα στο αεροδρόμιο, γνωρίζει ο κ. 

Εφραιμίδης και ο κ. Δήμαρχος το γνώριζε αυτό και το καταστρέψανε, τα 

μολύβια τα έβγαλαν νύχτα με μπουλντόζες, νύχτα. Τι θέλετε δηλαδή, να 

παραμείνει έτσι αυτή η περιουσία του ελληνικού κράτους αναξιοποίητη; Να μην 

έχουμε και εμείς 10 εκατομμύρια το μήνα ή το χρόνο όφελος, όπως είχαμε με 

το Μπουργκάς-Αλεξανδρούπολη και καταργήθηκε; Πού πάμε, τι θέλετε να 

κάνουμε δηλαδή στην πατρίδα μας; Συγγνώμη δηλαδή, δεν θέλετε να 

αξιοποιήσουμε τίποτα; Οχι να πουληθεί, να αξιοποιηθεί στηρίζω και ψηφίζω, όχι 

όμως να παραμείνει έτσι ή να το συντηρήσει ο  Δήμος μας με τι κεφάλαια και με 

τι λεφτά; Εδώ δεν έχει ψωμί να φάει ο ελληνικός λαός, μπορούμε να 

αξιοποιήσουμε και να διατηρήσουμε ένα πάρκο όπως πρέπει; Με τι έσοδα, αυτό 

είναι το παράπονό μου, αυτό λέω εγώ χρόνια ολόκληρα, με τι έσοδα; Δεν 

έχουμε έσοδα κύριοι συνάδελφοι. Να μην σας κουράσω άλλο, είμαι αρνητικός 
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περί της πρότασής σας και δεν θα στηρίξω καμία τέτοια πρόταση. Ευχαριστώ 

πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αλλος συνάδελφος; Ο κ. Λιάππης. 

ΛΙΑΠΠΗΣ: Τώρα τις θέσεις σας... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να το σημειώσουμε, αποχωρεί ο κ. Κωνσταντάτος. Ναι, παρόντες, 

θα το λάβω υπόψη μου στην ψηφοφορία. Αποχωρεί ο κ. Κωνσταντάτος. 

 Προχωρούμε, ο κ. Λιάππης έχει το λόγο. 

ΛΙΑΠΠΗΣ: Νομίζω τις θέσεις μας τις έχουμε κάνει γνωστές για το ζήτημα αυτό 

και βεβαίως και εμείς συμμετέχουμε με αγώνες και καλούμε το λαό να 

υπερασπίσει τη λαϊκή περιουσία. Ομως διαφωνούμε με πλευρές του ψηφίσματος 

και γι'αυτό δεν μπορούμε να το στηρίξουμε, διότι δεν αναδεικνύεται ο 

πραγματικός ένοχος υπεύθυνος για τον οποίο γίνονται όλα αυτά. Η διέξοδος από 

την κρίση για τα μονοπώλια, για μεγαλοεπιχειρηματικούς ομίλους που θα 

επενδύσουν, διέξοδο από την κρίση αποτελεί και αυτό, το ξεπούλημα δηλαδή 

της λαϊκής περιουσίας. Είναι ζωτικής σημασίας, είναι στη φύση του συστήματος 

στο πώς θα βγει από την κρίση, δεν μπορούν να κάνουν διαφορετικά. Εάν 

θέλουν να επανεκκινήσει η οικονομία, η κερδοφορία των μεγαλοεπιχειρηματικών 

ομίλων που δραστηριοποιούνται στη χώρα μας, πρέπει να γίνει αυτό.  

 Και εδώ είναι βασικό ότι δεν αναδεικνύεται ότι η χώρα μας υλοποιεί την 

πολιτική της Ευρωπαϊκής Ενωσης στο συγκεκριμένο ζήτημα της γης και πώς 

αξιοποιείται, είναι νόμος για το σύστημα αυτό το καπιταλιστικό για την ένωσή 

του την Ευρωπαϊκή Ενωση και τα μονοπώλια το ξεπούλημα, δεν αφορά μια 

κυβέρνηση ή με μια αλλαγή κυβέρνησης. Δημιουργήθηκε αυταπάτη ότι μπορεί 

με μία αλλαγή κυβέρνησης μένοντας η χώρα στην Ευρωπαϊκή Ενωση και 

υλοποιώντας την πολιτική της, να έχει μητροπολιτικό πάρκο υπέρ του λαού. Και 

την έρευνα του Πολυτεχνείου που μπορεί να έχει θετικά σημεία, εμείς έχουμε 
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κάνει ενστάσεις και έχουμε επιφυλάξεις, μπορεί να την αξιοποιήσει οποιοδήποτε 

αστικό κράτος. Μπορεί να 'χεις και μητροπολιτικό πάρκο όμως που να μην είναι 

υπέρ του λαού αν δεν έχει αυτές τις προϋποθέσεις, δωρεάν και τα λοιπά που 

λέμε. Επομένως δεν αναδεικνύεται ο πραγματικός υπεύθυνος που είναι η 

Ευρωπαϊκή Ενωση και η πολιτική που υλοποιούνε το πολιτικό της προσωπικό και 

οι κυβερνήσεις. Και γι'αυτό διαφωνούμε, είναι πολιτικό το ζήτημα, βεβαίως με 

διαπιστώσεις που αναφέρθηκαν και εδώ από την εισήγηση που είναι σωστές. Και 

εμείς το επόμενο διάστημα βεβαίως θα συμμετέχουμε και σαν κόμμα γι'αυτό το 

ζήτημα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Αλλος συνάδελφος; Δεν υπάρχει.  

 Να πληροφορήσω μόνο ότι οι τρεις Δήμαρχοι Ελληνικού, Αργυρούπολης, 

Γλυφάδας και Αλίμου συναντήθηκαν χθες και έχουν εκδώσει ψήφισμα σχετικό 

με το νομοσχέδιο αυτό που ετοιμάζεται να μπει στη Βουλή.  

 Και επειδή δεν υπάρχει νομίζω κανένας άλλος, το ψήφισμα ψηφίζεται 

κατά πλειοψηφία, απέχουν απ'την ψηφοφορία η αντιπολίτευση.  

 Και ο κ. Εφραιμίδης ψηφίζει. Ναι, βεβαίως, βεβαίως κ. Εφραιμίδη, ναι. 

ΕΦΡΑΙΜΙΔΗΣ: Δεν συμφωνώ ότι, είναι πολύ λίγες οι χρήσεις, δηλαδή χρήσεις 

αναψυχής θα μπορούσαν να μπούνε, σε ένα τέτοιο χώρο περιγράφονται 

υπαίθρια αναψυχή μόνο στο χώρο του Αγίου Κοσμά. Ενας τέτοιος χώρος που 

είναι γύρω στα 5.000 στρέμματα νομίζω χρήσεις αναψυχής θα πρέπει να 

υπάρχουν μέσα, δεν αναφέρονται.  

 Και ένα δεύτερο που είναι ίσως και πιο σημαντικό, εκεί που λέει ότι 

θεωρείται το 50% πράσινο τουλάχιστον, είναι αποπροσανατολιστικό, νομίζω δεν 

θα 'πρεπε να υπάρχει αυτό, διότι απ'τη στιγμή που υπάρχει, αν σου πει κάποιος 

ότι εμείς το εξασφαλίζουμε αυτό, συμφωνείς, τι θα 'λεγες; Λέει ότι το 50% 

τουλάχιστον θα είναι πράσινο... 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο ψήφισμα το λες, στο ψήφισμα, ναι. 

ΕΦΡΑΙΜΙΔΗΣ: ... και θεωρείται αυτό αποπροσανατολιστικό. Εάν δηλαδή 

κάποιος στο εγγυηθεί, θα πεις ότι εντάξει εμείς πάμε έτσι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, να ζητάτε το λόγο κυρία.  

 Κυρία Γεωργακάκη.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: ... τι έχεις μπροστά σου;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το ψήφισμα.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Γιατί υπάρχει και ένα θέμα για το Ρυθμιστικό, μήπως διαβάζεις 

το κείμενο του Ρυθμιστικού που είναι σαν θέμα κύριο μετά; Είναι του 

Ρυθμιστικού που διαβάζεις αυτό, όπου βέβαια ο νόμος κρίνει ότι δεν χρειάζεται 

να υπάρχει και κανένα Ρυθμιστικό, είναι χειρότερο και απ'το Ρυθμιστικό, 

κατάλαβες; Είναι για το Ρυθμιστικό αυτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, περιλαμβάνεται μέσα, είναι μέσα. 

 Ωραία, μ'αυτές τις δύο παρατηρήσεις ψηφίζεται λοιπόν το ψήφισμα κατά 

πλειοψηφία. Η αντιπολίτευση δεν μετέχει.  

Ο κ. Εφραμίδης ψηφίζει 

ο κ. Αντιπρόεδρος είπε όχι  

και ο κ. Λιάππης δεν ψηφίζει το ψήφισμα.  

 Συμφωνούμε;  

 Πάμε στα επόμενα, στα θέματα της ημερησίας διάταξης.  

 Λοιπόν, 1ο θέμα.  

 Να πω τα τρία πρώτα θέματα τα οποία δεν είναι έκτακτα. Τα τρία πρώτα 

θέματα λοιπόν έχουν ένα κοινό γνώρισμα και μπορεί να τα ψηφίσουμε όλα μαζί, 

ένα-ένα βέβαια θα τα βάλω σε ψηφοφορία.  
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 ΘΕΜΑ 1ο 

 

Εγκριση ή μη του προϋπολογισμού της ΚΕΔΕΑ έτους 2012. 

 

 ΘΕΜΑ 2ο 

 

Εγκριση ή μη Εσωτερικού Κανονισμού Υπηρεσιών (ΕΚΥ) Κ.Ε.Δ.Ε.Α. 

 

 ΘΕΜΑ 3ο 

 

Εγκριση ή μη περί αποζημιώσεων οργάνων Διοίκησης ΚΕΔΕΑ. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, σ'αυτά τα τρία θέματα είναι εντελώς τυπικά με ποια 

έννοια. Κύριε... με παρακολουθείτε λιγάκι; Εχει σημασία, κ. Πασβαντίδη, ωραία. 

Είναι τυπικά εντελώς είπα γιατί η Δημοτική Επιχείρηση βαίνει προς κλείσιμο, 

επειδή όμως δεν μπορεί να λειτουργήσει χωρίς να έχει κανονισμό, χωρίς να έχει 

προϋπολογισμό και χωρίς να έχει λήψη απόφασης για τις αποζημιώσεις οργάνων 

Διοίκησης, γι'αυτό το λόγο λέω ότι είναι τυπικά τα θέματα και τα περνάμε στο 

Δημοτικό Συμβούλιο για να μπορεί να λειτουργήσει η Επιχείρηση.  

 Λέω λοιπόν και το εξής, ότι στο 3ο θέμα που λέει, λήψη απόφασης και 

έγκριση ή μη αποζημιώσεων, δεν σημαίνει ότι θα πάρει κανένας αποζημίωση, 

απλώς είναι υποχρεωτικό να ληφθεί τέτοια απόφαση ότι αυτές είναι οι 

αποζημιώσεις που πρέπει να παίρνουνε ο πρόεδρος και ο αντιπρόεδρος, αλλά 

δεν θα πάρει κανένας αποζημίωση, εντάξει; Ωραία. Ναι, βεβαίως, βεβαίως. 
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 Ο κ. Βλάχος. 

ΒΛΑΧΟΣ: Ειδικά για το 3ο θέμα επειδή έχει παρθεί και ομόφωνη απόφαση της 

μη αποζημίωσης καμιανού μέλους ούτε του προέδρου ούτε αντιπροέδρου ούτε 

των μελών της ΚΕΔΕΑ, θα παρακαλούσα τον κ. Τσαρπαλή επειδή βιάζεται να 

ανεβάσει κάποια πράγματα επάνω, να τα διευκρινίσει αυτά σας παρακαλώ πολύ, 

γιατί έγραψε κάποια θεματάκια που εν πάση περιπτώσει ενώ είχαμε πάρει 

ομόφωνη απόφαση και αυτή φέραμε και στο Δημοτικό Συμβούλιο ότι δεν 

δεχόμαστε να πάρουμε καμία πληρωμή σαν Δ.Σ. της ΚΕΔΕΑ. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο κ. Τσαρπαλής. 

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Καταρχήν, για τα δύο πρώτα κ. πρόεδρε και για το 1ο και το 2ο 

δεν το ψηφίζω, γιατί είχαμε κάνει τοποθέτηση από την αρχή ότι πρέπει να την 

είχατε διαλύσει την ΚΕΔΕΑ και να 'χατε κρατήσει δύο Νομικά Πρόσωπα. Ούτως 

ή άλλως κανένα έργο δεν κάνει αυτή τη στιγμή και δεν ξέρω και κάποια 

αρμοδιότητα. Για το... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είχατε συμφωνήσει να τη διαλύσουμε, δεν είχατε συμφωνήσει; 

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Εγώ από την αρχή είχα ξεκινήσει και είχα κάνει μια τοποθέτηση, 

τώρα τη διατηρήσατε, γιατί τη διατηρήσατε, με ποιο αντικείμενο, τι θα κάνετε 

τώρα, δεν μπορώ να ούτε προϋπολογισμό να ψηφίσω ούτε έγκριση κανονισμού.  

 Πάμε για το δεύτερο τώρα. Πάρθηκε μία απόφαση λέει να μην πληρωθεί 

ο πρόεδρος, ο αντιπρόεδρος και τα μέλη. Εσείς έχετε κάνει στη Δημοτική 

Επιχείρηση, πληρώθηκε ποτέ πρόεδρος..., Σαραφίδης, Τσαρπαλής; Μόνο την 

τελευταία περίοδο νομίζω πήρε ο κ. Αναγνώστου γιατί και ο... δεν πληρώθηκε. 

Ακούστε, ακούστε, ακούστε με. Η Δημοτική Επιχείρηση έχει λειτουργήσει 20 

χρόνια και εγώ λοιπόν λέω το εξής κ. πρόεδρε. Πάρθηκε μία απόφαση, πώς 

έπρεπε να 'τανε η εισήγηση σήμερα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι πώς πρέπει να 'τανε η εισήγηση; 
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ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Πώς θα έπρεπε να ήταν η εισήγηση, έγκριση ή μη αποζημιώσεων 

ή σύμφωνα με την εισήγηση δεν πρέπει να αποζημιωθούνε, σήμερα παίρνουμε 

απόφαση ότι δεν αποζημιώνονται; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η απόφαση, δεν με παρακολουθήσατε.  

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Εγώ το παρακολούθησα και το διάβασα πολύ καλά. Οταν έρχεται 

μία πρόταση στο Δημοτικό Συμβούλιο κ. πρόεδρε και λέει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι υποχρέωση από την επίτροπο, πρέπει να πάρεις απόφαση 

πόσες είναι οι αποζημιώσεις. Η απόφαση όμως της Διοίκησης της Δημοτικής 

Επιχείρησης, γιατί αυτή είναι υπεύθυνη, αυτή λέει λοιπόν, δεν θα παίρνει 

κανένας αποζημιώσεις, απλό πράγμα.  

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Εγώ λοιπόν λέω το εξής, μέσα στην εισήγηση αυτή που φέρατε 

σήμερα, έπρεπε να λέει, σύμφωνα με την απόφαση της ΚΕΔΕΑ δεν θα πάρει 

κανένας απόφαση, απλά πράγματα λέμε... από εκεί και πέρα ο καθένας... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λέμε εδώ και τελείωσε το θέμα, συμβούλιο είμαστε, συμβούλιο 

είμαστε, αποφασίζουμε.  

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Λοιπόν και αφού πάρθηκε αυτή η απόφαση, καλώς πάρθηκε, εξ 

άλλου δεν έχει και κανένα αντικείμενο, πώς θα πληρωθεί ο πρόεδρος αφού δεν 

έχει κανένας δεν κάνει και τίποτα. Τώρα προσέχτε με...  

.......: Ενα λεπτό κ. Δήμαρχε, συγγνώμη, ένα λεπτάκι. Επειδή πάντα ο κ. 

Τσαρπαλής...  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ενα λεπτό, ένα λεπτό, σταματήστε όλοι. Τελειώσατε κύριε; 

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Κύριε πρόεδρε, συγγνώμη, μιλήσανε προηγουμένως η κα Ροδή 

και λοιπά, για χούντες και τα λοιπά. Εγώ μιλάω αυτή τη στιγμή και με γράφουνε 

κανονικά, με διακόπτουνε. Σας παρακαλώ πολύ, σας παρακαλώ πολύ που έχετε 
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μάθει από δημοκρατία, εσείς έχετε χούντα, αφήστε εδώ πέρα. Σας παρακαλώ 

πολύ, κ. πρόεδρε, αποφασίστε ή θα μου δώσετε το λόγο... Μα δεν μπορεί η κα 

Ροδή να είναι εδώ πέρα δικτάτορας, τελείωσε αυτή η υπόθεση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα να σταματήσουν όλοι για να... Συνεχίστε. 

ΤΣΑΡΠΑΛΗΣ: Ενα καλό Σαμαρείτη, τρεις φορές αναθεώρηση μας φέρνει, η πιο 

ανίκανη Αντιδήμαρχος που έχει περάσει ποτέ, ε, χέσε μας να πούμε. Εκανε μια 

ολόκληρη διάλεξη για το αεροδρόμιο, τη διέκοψα; Μισή ώρα μίλαγα. Πήρα το 

λόγο να κάνω μία τοποθέτηση... δεν κάθομαι στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 Κύριε πρόεδρε, συγγνώμη, εγώ λοιπόν έχω κ. Δήμαρχε να κάνω μια απλή 

πρόταση. Οταν βγήκα έδωσα, δημοσίευσα τα περιουσιακά μου στοιχεία, εσύ 

γιατί δεν τα δημοσιεύεις; Ασε μας τώρα να πούμε... δημοσίευσέ τα.  

 Και δεύτερον, πού πήρατε, ποιος πήρε απόφαση να σταματήσει... Είστε 

δημοκράτες, συγχαρητήρια, συγχαρητήρια για τη δημοκρατία σας.  

.......: Κύριε πρόεδρε, μπορώ να 'χω το λόγο και ας φύγει ο κ. Τσαρπαλής. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα σας δώσω το λόγο, θα σας δώσω το λόγο, να ηρεμήσουμε 

λιγάκι, θα σας δώσω το λόγο. Μην ανεβάζετε τους τόνους.  

.......: Οχι, αλλά μας είπε, χέσε με τώρα, καταλάβατε, γι'αυτό σας λέω, δεν το 

επαναλαμβάνω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Βλάχος έχει το λόγο. 

ΒΛΑΧΟΣ: Επειδή κ. πρόεδρε, λοιπόν, εντάξει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ποια περιουσιακά στοιχεία; Αμα δεν έχει τι να δημοσιεύσει; Αφού 

δεν έχει. Καλά, τα 'χει στείλει στην Ελβετία ρε παιδί μου.  

 Ο κ. Βλάχος έχει το λόγο, ο κ. Βλάχος.  

 Αποχώρησε ο κ. Τσαρπαλής. 
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ΒΛΑΧΟΣ: Να πάει στο καλό. Επειδή είπε και κάτι, έπρεπε να το ανακαλέσει 

βέβαια, "χέστηκα" και κάτι τέτοια λέει, αλλά δεν πειράζει, έτσι έχει συνηθίσει να 

φωνάζει και νομίζοντας ότι φωνάζει κάτι λέει.   

 Θέλω για τους εργαζόμενους της Επιχείρησης, επειδή είπε δεν κάνουν 

τίποτα, τουλάχιστον αν μη τι άλλο εδώ θέλω αυτούς τους εργαζόμενους να τους 

υποστηρίξω. Κάνουν αυτό το έργο που μπορούν να κάνουν και αυτά που 

κάνανε όταν ήτανε και ο κ. Τσαρπαλής και ακόμα περισσότερα. Εκτός απ'το 

ευρυζωνικό το οποίο το 'χουμε σχεδόν φτιάξει έτσι όπως το 'χανε παρατήσει, θα 

προσπαθήσουμε να το αναβαθμίσουμε και αυτό, έστω και αν... στο Δήμο, αυτή 

τη στιγμή είναι 85 παιδιά κωφά στο σχολείο και 75 που κάνουν νοηματική, συν 

ότι τόσα χρόνια αυτό που είχανε στην Αργυρουπόλεως που ποτέ δεν 

μπορούσανε να φτιάξουν ή να μαζέψουν τα νοίκια, προσπαθούμε και εκεί να 

κάνουμε μια δουλειά, συν ότι από τους 4 εργαζόμενους, 4 εργαζόμενοι κάνουνε 

δουλειές και του Νομικού Προσώπου του ΟΝΑΔΕΑ και του Δήμου. Θα ήθελα 

λοιπόν τουλάχιστον για τους εργαζόμενους αυτό που είπε που δεν κάνουνε 

τίποτα, να μην το ξαναπεί κανείς άλλος σας παρακαλώ πάρα πολύ, για τους 

εργαζόμενους και μόνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, να το βάλω το θέμα σε ψηφοφορία. Δεν ρώτησα, ο κ. 

Λιάππης δεν πήρε θέση για να ξέρω τι θα ψηφίσει. Ναι και ο κ. Ιωαννίδης θα 

ρωτήσει, ναι.  

 Ο κ. Ιωαννίδης.  

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Θέλω να ρωτήσω, τι σημαίνει βαίνει προς κλείσιμο, τι σημαίνει 

βαίνει; Υπάρχει και συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να πω. Υπάρχει ένα πρόβλημα για το κλείσιμο της Επιχείρησης 

αυτής, που είναι τα κωφά. Με τα κωφά έχει υπογραφεί λοιπόν μια σύμβαση η 

οποία την έχει υπογράψει ο Δήμος, την έχει υπογράψει ο ΟΑΕΔ, την έχει 

υπογράψει το Υπουργείο Υγείας και η Περιφέρεια. Εάν συμφωνήσουν αυτοί που 
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περιμένουμε απάντηση, ένας απάντησε απ'τους φορείς αυτούς ότι μπορούν να 

υπογράψουν την καινούργια σύμβαση και με το Δήμο χωρίς να υπάρχει, να 

μεσολαβεί η Δημοτική Επιχείρηση, τότε θα προχωρήσουμε στο κλείσιμο. Αυτό, 

εκεί βρισκόμαστε, περιμένουμε να απαντήσουν και φαίνεται ότι δεν θα, εγώ 

πιστεύω ότι δεν θα 'χουν κανένα πρόβλημα, γιατί το ίδιο πράγμα είναι είτε ο 

Δήμος ή η Δημοτική Επιχείρηση υλοποιούν το πρόγραμμα, είναι το ίδιο. 

Επομένως είμαστε σε αναμονή. Ούτως ή άλλως όμως η πρόθεση της Δημοτικής 

Αρχής είναι να κλείσει η Επιχείρηση.  

 Λοιπόν, ο κ. Λιάππης. 

ΛΙΑΠΠΗΣ: Τυπικά εμείς έτσι κι αλλιώς έχουμε θέση γι'αυτές τις Επιχειρήσεις, 

έτσι, και δεν εγκρίνουμε. Τώρα και τα τρία θέματα τώρα είναι τυπικά, αλλά 

έχουμε λέω θέση γι'αυτές τις Κοινωφελείς Επιχειρήσεις να ενταχθούν στο Δήμο 

και τα λοιπά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Βλάχος.  

ΒΛΑΧΟΣ: Να πούμε και κάτι άλλο που πρέπει να καταγραφεί κ. πρόεδρε.  

 Υπάρχουν και εργαζόμενοι εκεί, έτσι, αυτή στιγμή, είναι 13 εργαζόμενοι, 

ναι, 13 διοικητικοί εργαζόμενοι, είναι και πολιτικός μηχανικός και δικηγόρος και 

το 'να, τ'άλλο. Αυτοί οι εργαζόμενοι αν κλείσει, έτσι όπως υπάρχει αυτή τη 

στιγμή ο νόμος, είναι να μεταφερθούν στο Δήμο. Αν αύριο κύριοι και σας το 

θέτω αυτό το θέμα, πει ότι αν κλείσει η Επιχείρηση αυτοί οι εργαζόμενοι 

απολύονται, θα το συζητήσουμε τότε, έτσι; Αυτό είναι έτσι για να μπει σαν 

προβληματισμός. Ευχαριστώ πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται λοιπόν κατά πλειοψηφία.  

 Ναι, η κα Ράικου.  

ΡΑΙΚΟΥ: Θέλω να πω, σχετικά έτσι όπως εκφράστηκε ο κ. Τσαρπαλής, επειδή 

είχαμε την προηγούμενη, το είχαμε θέμα τέλος πάντων το βάλανε, θίχτηκαν 
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από την αντιπολίτευση και εντάξει, εμείς πήραμε θέση όλοι, αλλά τώρα δεν 

έδειξε να θίχτηκε κανείς όμως απ'την... έκφραση του κ. Τσαρπαλή. Απλά επειδή 

το συζητήσαμε την ίδια μέρα τώρα... Ε, ναι, εμένα με πείραξε, δεν θίχτηκε 

κανείς και δεν είπε κανείς τίποτα...  Ε, βέβαια, βάλαμε στον τοίχο τον Τρίκα 

τώρα και εδώ πέρα εντάξει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προσήλθε... Οχι, δεν χρειάζεται, εντάξει. Προσήλθε -παρακαλώ 

πολύ, ο κάθε ένας ό,τι λέει τον χαρακτηρίζει, δεν χρειάζεται, κα Ράικου σε 

παρακαλώ τώρα, σε παρακαλώ, σας παρακαλώ τώρα.  

.......: Προσήλθε ο κ. Σούγελας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, το 1ο θέμα ψηφίζεται κατά πλειοψηφία το 1ο θέμα, 

μειοψηφούντος του κ. Λιάππη.  

 Συμφωνούμε κύριε Πασβαντίδη; Το 1ο θέμα που αφορά... Συμφωνούμε.  

 Ψηφίζεται το 2ο θέμα, μειοψηφούντος του κ. Λιάππη.  

 Ψηφίζεται το 3ο θέμα, μειοψηφούντος του κ. Λιάππη.  

 Προχωρούμε στο επόμενο θέμα τώρα.  

 

 

 ΘΕΜΑ 4ο 

 

Λήψη απόφασης και ψήφιση πίστωσης για εκδήλωση Καθαρής 

Δευτέρας. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ψηφίζεται ομόφωνα.  

 Ναι, ρωτήστε, το μικρόφωνο.  
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ΦΟΥΣΚΙΔΟΥ: Ναι, ευχαριστώ. Ηθελα να μας ενημερώσετε γιατί κόπηκαν τα 

Κούλουμα από τον πρώην Δήμο Αργυρούπολης, εν πάση περιπτώσει... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ κύριοι να κάνετε ησυχία. Κάνει μια ερώτηση η 

συνάδελφος και μιλάτε όλοι. Παρακαλώ κ. Πασβαντίδη, μπορούμε να 

συνεχίσουμε;  

 Κυρία Βασιλεία, κα Φουσκίδου, συνεχίστε.  

 Οχι, όχι, εγώ δεν σας αποβάλλω πάντως.   

ΦΟΥΣΚΙΔΟΥ: Ηθελα να ρωτήσω γιατί φέτος καταργούνται τα Κούλουμα του 

πρώην Δήμου Αργυρούπολης που έκανε ο κ. Γουρδουράκος... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Πασβαντίδη, ένα λεπτό, περιμένετε ένα λεπτό, ένα λεπτό.  

ΦΟΥΣΚΙΔΟΥ: Γιατί δεν γίνονται στην Αργυρούπολη αυτό που γινότανε τόσα 

χρόνια και τα έκανε ο Γουρδουράκος, με τη βοήθεια πάντα της Δημοτικής Αρχής 

οικονομικά. Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νομίζω κ. Μπούκα, νομίζω για οικονομικούς λόγους.  

ΜΠΟΥΚΑΣ: Κοιτάξτε, αυτό είναι ένα πρόβλημα του Πολιτιστικού Συλλόγου 

βέβαια. Ζήτησε να αναλάβουμε εμείς τα έξοδα σε προφορικό επίπεδο δηλαδή, 

να αναλάβουμε τα έξοδα να το διοργανώσει. Αυτή τη δυνατότητα την 

οικονομική δεν την έχουμε. Δηλαδή τα Κούλουμα στην Αργυρούπολη τα έκανε 

ο σύλλογος, ακριβώς, με χορηγούς. Δεν είχε αυτή τη, δεν είχε τη δυνατότητα 

την οικονομική για να το κάνει. Και εμείς σαν Δήμος έχουμε τη φιλοσοφία αυτή, 

ότι οι εκδηλώσεις να μοιράζονται ανάμεσα στις Κοινότητες. Είπαμε το καρναβάλι 

φέτος, η παρέλαση του καρναβαλιού να γίνει στην Αργυρούπολη και τα 

Κούλουμα να γίνουν στο Ελληνικό και για ένα άλλο λόγο, γιατί ο χώρος εκεί 

είναι διεκδικήσιμος, θέλουνε να μας τον πάρουν και για συμβολικό λόγο 

αποφασίσαμε να γίνει σε χώρο του πρώην αεροδρομίου. Το μπέιζ μπολ ανήκει 

σ'αυτή την περιοχή που θέλει να πάρει. Αυτός είναι  ο λόγος.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ψηφίζεται λοιπόν ομόφωνα το 4ο θέμα.  

 Και πάμε στο 5ο. Ναι, τον κ. Πασβαντίδη τον θέλω ένα λεπτό, ναι.  

 Ναι, η κα Καραλή έχει το λόγο. 

ΚΑΡΑΛΗ: Να διευκρινιστεί μόνο ότι έχουνε γίνει συζητήσεις με τον κ. 

Γουρδουράκο για συνδιοργάνωση, απλά υπήρχαν κάποια τεχνικά ζητήματα. 

Συζητήθηκε ένας μεγαλύτερος χώρος όπως είναι μέσα στο Ελληνικό, δεν 

γινότανε στην Αργυρούπολη να έχουμε κάποιο τέτοιο χώρο έτσι ώστε να είναι 

και για τις δύο Κοινότητες και ο κ. Γουρδουράκος δεν δέχτηκε το να έρθει στο 

Ελληνικό. Δηλαδή έγινε ολόκληρη συζήτηση για το πώς μπορούμε να το 

κάνουμε μαζί, δεν είναι απλά είπαμε θα γίνει. Αυτό μόνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, η κα Ράικου. Μάλιστα, ωραία, δεν έγινε επίσημο αίτημα.  

 Λοιπόν, ψηφίζεται ομόφωνα το 4ο θέμα.  

 

 

 ΘΕΜΑ 5ο 

 

Ψήφιση πίστωσης για την διοργάνωση κύκλου διαλέξεων για την 

ελληνική κοινωνία. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και κράτησα τον κ. Πασβαντίδη, γιατί είναι ένα πολύ σοβαρό θέμα 

που θα το εισηγηθεί ο κ. Μωυσίδης, επειδή θέλουμε τη βοήθεια σ'αυτές τις 

διαλέξεις που θα γίνουν, θέλουμε και τη βοήθεια και της παράταξης του κ. 

Πασβαντίδη, αλλά και της παράταξης του κ. Κωνσταντάτου, δηλαδή με κάποιο... 

να παρακολουθήσουν, να πετύχουν αυτές οι διαλέξεις στο χώρο της 
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Αργυρούπολης, να γίνει ένας θεσμός. Κύριε Βλάχο, δεν μπορούμε, άμα βλέπω 

και λέμε κάποια πράγματα και... Παρακαλώ. 

 Ο κ. Μωυσίδης έχει το λόγο.          

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Κύριε πρόεδρε, είναι μια σκέψη και μια πρωτοβουλία να φέρουμε 

το Πανεπιστήμιο κοντά στην κοινωνία και ακόμα ειδικότερα στο χώρο του 

Δήμου μας. Ο στόχος ο οραματικός είναι να καταφέρουμε να οργανώσουμε και 

να διαμορφώσουμε ένα θεσμό στον οποίο καθηγητές και ειδικοί επιστήμονες θα 

έρχονται για ένα μικρό αριθμό διαλέξεων κάθε φορά πάνω σε κάθε επιστημονική 

πειθαρχία που υπάρχει να μεταφέρουνε τις γνώσεις τους σε ένα επίπεδο, ας μου 

επιτρέψετε τον όρο, εκλαϊκευμένο, για να έρθει ο κόσμος, οι συμπολίτες μας σε 

μια ή να αποκτήσει μια γνώση στοιχειώδη έστω, εισαγωγική έστω για μια σειρά 

θεμάτων που δεν έχει τη δυνατότητα ή δεν είχε τη δυνατότητα στη διάρκεια 

της ζωής του να ασχοληθεί, να αποκτήσει και λοιπά.  

 Καταρχάς, το ονομάσαμε ως κύκλο διαλέξεων και σαν πρώτο, σαν πρώτη 

έτσι προσπάθεια αποφασίσαμε να οργανώσουμε ένα κύκλο διαλέξεων για την 

ελληνική κοινωνία θεωρώντας ότι ένας πολίτης γνώστης του τρόπου με τον 

οποίο οργανώθηκε η κοινωνία του, είναι ένας πολίτης κριτικός, ένας πολίτης ο 

οποίος μπορεί να κρίνει και να τοποθετείται και για τα σημερινά αλλά και σε ό,τι 

αφορά τα μελλοντικά. Θεωρήσαμε λοιπόν ότι δύο κύκλοι διαλέξεων, ένας μικρός 

αριθμός διαλέξεων που θα αναφέρεται στη διαμόρφωση, τη συγκρότηση της 

ελληνικής κοινωνίας από την Επανάσταση και μέχρι σήμερα, θα ήτανε χρήσιμος 

για τους συμπολίτες μας.  

 Ο πρώτος κύκλος αφορά τον 19ο αιώνα. Σε συνεργασία με τον φίλο 

συμπολίτη μας ιστορικό τον Στάθη τον Κουτρουβίδη, επιλέξαμε μια σειρά από 

θέματα που θεωρούμε σαν καίρια για την πληροφόρηση, για τη γνώση των 

συμπολιτών μας, τα βλέπετε καταγραμμένα. Ηρθαμε σε επαφή με συναδέλφους 

καθηγητές Πανεπιστημίων από διάφορα Πανεπιστήμια που θεωρούνται ειδικοί 



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η 22 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2012  
 

  111 

στην κάθε ενότητα που αναφέρεται στο πρόγραμμα και μ'αυτό το κριτήριο της 

επιλογής τους καλέσαμε να κάνουν, να συμμετέχουνε σ'αυτή την, σ'αυτό το 

πρόγραμμα των διαλέξεων.  

 Θα γίνεται κάθε Δευτέρα, αν θέλετε είναι μια δοκιμαστική και για εμάς 

περίοδος, όχι μόνο από την πλευρά, απ'την οπτική του αν θα το αγκαλιάσει ο 

κόσμος, αλλά και κάποιων τεχνικών ζητημάτων. Το βάλαμε κάθε Δευτέρα, κάθε 

βδομάδα δηλαδή μία διάλεξη για να υπάρχει μία συνοχή στη γνώση που δίδεται 

και όπως θα δείτε και από τα θέματα αλλά και από τους συναδέλφους γυναίκες 

και άνδρες που συμμετέχουν, είναι από διάφορα Πανεπιστήμια, κάποιους 

απ'αυτούς τους γνωρίζω εγώ προσωπικά, κάποιους άλλους τους γνωρίζει ο φίλος 

ο Στάθης ο Κουτρουβής. Και νομίζω ότι δίνεται η δυνατότητα ή αν θέλετε έτσι 

όπως το προβλέπουμε, το όλο πρόγραμμα θα είναι περίπου δύο ώρες, μιάμιση 

με δύο ώρες, όπου μετά από μια εισαγωγική διάλεξη πάνω στο θέμα του 

συναδέλφου ή των συναδέλφων, θα ακολουθεί μία συζήτηση από τους 

συμπολίτες που θα συμμετέχουν εκεί, ρωτώντας και διευκρινίζοντας ή 

μαθαίνοντας κάποια πράγματα περισσότερα απ'αυτά που η διάλεξη θα έχει.  

 Ευελπιστώ ότι θα το αγκαλιάσει η κοινωνία του Δήμου μας, ότι θα 

υπάρχουν αν θέλετε περίεργοι ή ανήσυχοι οι οποίοι θα θέλουνε να ακούσουνε. 

Αυτή τη στιγμή οι διαλέξεις αφορούν την συγκρότηση της ελληνικής κοινωνίας 

και όλα όσα πέρασε για να φτάσουμε στο σήμερα. Και ευελπιστώ ότι σαν μια 

μορφή θεσμού θα καταφέρουμε στα επόμενα χρόνια να κάνουμε κύκλους 

διαλέξεων και πάνω σε θέματα διαφορετικά, όπως είναι η φιλοσοφία, όπως είναι 

η ψυχολογία, όπως είναι η ανθρωπολογία, η οικονομία, τα εργασιακά κλπ, κλπ. 

Αυτό το εξάμηνο, αυτή η προσπάθεια θα είναι αν θέλετε λυδία λίθος. Εάν δεν 

αγκαλιάσουν οι συμπολίτες μας αυτή την προσπάθεια, φαντάζομαι ότι 

καταλαβαίνουμε όλοι μας ότι μάλλον θα χάσουμε παρά ότι επρόκειτο για ένα 

ζήτημα που δεν χαίρει της εκτίμησης που θα έπρεπε να έχει. Θεωρώ ότι λείπουν 
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από τους πολίτες, λείπουν από τους Δήμους πρωτοβουλίες οι οποίες, αλλά και 

από τα Πανεπιστήμια πρωτοβουλίες οι οποίες φέρνουνε τη γνώση και τους 

πολίτες πιο κοντά. Αυτά κ. πρόεδρε, δεν έχω τίποτα άλλο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα.  

 Ο κ. Ιωαννίδης έχει το λόγο. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Ναι, δύο ερωτήσεις να κάνω, δύο ερωτήσεις να κάνω. Μετά τον 

κύκλο διαλέξεων, θα πάρουμε μεταπτυχιακό στην κοινωνιολογία; Θα παρέχεται 

πτυχίο;  

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Υπήρξε πράγματι μία σκέψη κ. Ιωαννίδη, αν θα δίναμε, αν θα 

έπρεπε να δίνουμε ένα πιστοποιητικό... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μια βεβαίωση, βεβαίωση παρακολούθησης. 

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: ... αλλά ξέρω ότι το βάλατε με χιούμορ, αλλά το σκεφτήκαμε 

πράγματι. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Η ερώτηση η πραγματική είναι, η ερώτηση η πραγματική, οι 

συμμετέχοντες υπάρχει με κάποιο τρόπο να πληρώνονται ή είναι μια προσφορά; 

Εννοώ ότι οι συμμετέχοντες καθηγητές υπάρχει...  

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Οχι, όχι, όχι. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Δεν πληρώνονται από κάποιο φορέα, από κάτι.  

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Οχι, όχι, δραχμή. Δεν θα επιβαρυνθεί ο Δήμος ευρώ. Κανείς και 

από πουθενά. Οι συνάδελφοι προσφέρονται και μάλιστα κάποιοι συγκινηθήκανε 

και απ'την πρωτοβουλία που πήραμε στο Δήμο μας και προσφέρονται εντελώς 

δωρεάν. Δεν είναι πάντα εύκολο πρέπει να πω να βρίσκει κανείς τους 

ανθρώπους και τους χρόνους, τα κενά που έχουνε στα προγράμματά τους για 

να συμμετέχουν, έτσι, γι'αυτό ήδη έχω ένα, δυο προβλήματα με ένα, δυο 

ονόματα τα οποία ξαφνικά έχουν ταξίδια στο εξωτερικό και λοιπά. Αλλά εν πάση 
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περιπτώσει, με τον Στάθη τον Κουτρουβίδη καταφέραμε να φτάσουμε σ'αυτό 

το σημείο, κάνουμε μία αρχή και ελπίζω να στηριχτεί αυτή η αρχή για να γίνει 

μακροπρόθεσμα, μεσοπρόθεσμα θεσμός στο Δήμο μας μία διαρκής, ένας 

διαρκής διάλογος γνώσης και πολιτών, ειδικών και πολιτών. Δεν αφορά ειδικούς, 

σε ό,τι αφορά τους ακροατές αφορά όλους, δεν καλούμε ειδικούς, καλούμε και 

τον πιο απλό να ακούσει και να ακούμε παράδειγμα τι ήτανε ο Τρικούπης και το 

'δυστυχώς επτωχεύσαμε' ένα θέμα, τι ήταν η ομογένεια και πώς λειτούργησε, τι 

ήτανε η μεγάλη ιδέα και πού μας οδήγησε. Αυτά κ. πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, μία ερώτηση, ο κ. αντιπρόεδρος μία ερώτηση. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε καθηγητά, θα θέλαμε αυτές τις διαλέξεις να γίνονται, 

θα είναι γραπτός και ο λόγος να τον πάρουμε; Γιατί θα ακούσουμε, αλλά εμείς 

θα θέλουμε να το πάρουμε και στο σπίτι μας. 

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Εχουμε κατά νου κ. αντιπρόεδρε, έχουμε κατά νου και ελπίζω ότι 

θα το καταφέρουμε να έχουμε και μία έκθεση 10, 15 βασικών συγγραμάτων 

που θα περιλαμβάνουν σε πιο λεπτομερές επίπεδο τα θέματα αυτά, όπου ο κάθε 

ακροατής θα μπορεί να βλέπει τον εκδοτικό οίκο, τον τίτλο και λοιπά και να τον 

παραγγέλνει για να τον πάρει. Γραπτό λόγο να σας πω ειλικρινά δεν ζήτησα να 

είναι γραπτός, γραπτό το κείμενο, αυτό να το ελέγξω εάν μπορούν οι 

συνάδελφοι και ποιοι μπορούν να φέρουνε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ενα γραπτό και να το αναπαράγουμε εδώ. 

 Λοιπόν, άλλος συνάδελφος. Ο κ. Λιάππης. Ο κ. Μιμηγιάννης κάποια 

ερώτηση.  

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Ο κ. Μιμηγιάννης με ρώτησε αν η αίθουσα είναι επαρκής. Εάν  

καταφέρουμε να γεμίσουμε αυτή την αίθουσα των 120 περίπου, εγώ θα είμαι 

ευτυχής και μακάρι να έχουμε πολλούς και να φύγουμε από εκεί να πάμε σε 

μεγαλύτερο χώρο.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Ο κ. Λιάππης. 

ΛΙΑΠΠΗΣ: Η θεματολογία αφορά τη σύσταση του ελληνικού κράτους απ'την 

επανάσταση του 1821 στιγμές, περιόδους. Στα Πανεπιστήμια διεξάγεται 

ιδεολογική και πολιτική διαπάλη γι'αυτά τα ζητήματα. Αφορά την εξέλιξη της 

ελληνικής κοινωνίας και για εμάς αφορά και την εξέλιξη της ταξικής πάλης στην 

Ελλάδα, τη σύγκρουση δηλαδή του αστικού κράτους, της αστικής τάξης με την 

αντίπαλη τάξη. Εδώ υπάρχουν υπερασπιστές της αστικής ιδεολογίας, που είναι η 

κυρίαρχη ιδεολογία σήμερα γι'αυτά τα ζητήματα και εκφράζεται αυτή η διαπάλη 

έντονα στα Πανεπιστήμια από αυτούς τους επιστήμονες που υπερασπίζονται την 

τάξη τους και την ιδεολογία της τάξης τους και εμείς κάνουμε σύγκρουση 

αντιπαράθεσης σαν κόμμα μέσα στα Πανεπιστήμια. Αυτοί οι καθηγητές εδώ που 

θα έρθουν τι θα εκφράζουν, ποια άποψη; Γιατί εδώ μιλάμε για την επιστημονική 

αλήθεια, διασφαλίζεται; Εχουμε τις εισηγήσεις, μπορούμε να κρίνουμε; Εμείς 

έχουμε επιφυλάξεις και γι'αυτό δεν μπορούμε να το ψηφίσουμε. Δηλαδή θα 

καλούμε το λαό τώρα της περιοχής, τους εργαζόμενους να πάνε να ακούνε 

κάποιον που μπορεί να υπερασπίζεται την αστική ιδεολογία που είναι ενάντια 

στα συμφέροντά τους και στις τάξεις του.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα γίνει διάλογος όμως είπε ο κύριος... θα γίνεται διάλογος είπε, 

θα γίνεται συζήτηση, θα γίνεται συζήτηση είπε ο κύριος.  

 Ωραία, ο κ. Μωυσίδης έχει το λόγο. 

ΜΩΥΣΙΔΗΣ: Δεν μπορώ να πω τίποτα πάνω σ'αυτό, ο κάθε ένας έχει την δική 

του θεωρητική προσέγγιση σε όλα τα ζητήματα της κοινωνίας, της ιστορίας, της 

οικονομίας κλπ, κλπ. Εγώ δεν πρόκειται να κάνω τον, να αστυνομεύσω τις ιδέες 

κάποιων ανθρώπων. Θεωρώ ότι ένας ιστορικός και ένας επιστήμονας όταν 

εκθέτει τις απόψεις του για οποιοδήποτε ζήτημα το κάνει κατά τον αντικειμενικό 

κατά την άποψή του τρόπο. Από εκεί και πέρα το να συμφωνώ ή να διαφωνώ 

μαζί του είναι δικό μου πρόβλημα, αλλά και να έχω τη δυνατότητα με 
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ερωτήσεις, διευκρινίσεις, παρεμβάσεις κα λοιπά να ανοίξω τον διάλογο και τη 

συζήτηση, είναι δικαίωμα των συμμετεχόντων σ'αυτού του είδους τις  

συζητήσεις. Αλίμονο εάν αναλάβω εγώ και δεν πρόκειται να το κάνω, να κρίνω 

την άποψη του καθενός πριν τον καλέσω. Εγώ τους κάλεσα αυτούς που εγώ 

γνωρίζω και ο κ. Κουτρουβίδης αυτούς που γνωρίζει με το κριτήριο του ειδικού 

επί της θεματικής ενότητας που εγώ πράγματι με τον Στάθη τον Κουτρουβίδη 

διαμορφώσαμε. Είπαμε ποια θεωρούμε ως βασικά θέματα μέσα σε 100 χρόνια, 

που θα ήτανε καλό να πληροφορηθεί ο κόσμος λίγο παραπέρα, αυτά κάναμε και 

μετά κάτσαμε και αναζητήσαμε ποιοι είναι αυτοί οι συνάδελφοι που είναι ειδικοί 

πάνω στα θέματα αυτά.  

 Δεν πρόκειται να αστυνομεύσω και δεν πρόκειται προφανώς μου είναι 

πολύ πιο εύκολο να καλέσω ένα φίλο μου γνωστό μου απ'το Πανεπιστήμιό μου 

από του να καλέσω κάποιον από τη Θεσσαλονίκη που έχει την Χ ενδεχομένως 

άποψη ή είναι και καλύτερος επιστήμονας πιθανότατα. Δηλαδή οι ενέργειες που 

κάνουμε έχουν ως γνώμονα να γίνεται το καλύτερο δυνατό προφανώς και με τις 

λιγότερες δαπάνες, δεν μπορώ να καλέσω κάποιον απ'αλλού. 

Από εκεί και πέρα είναι ανοιχτές οι συζητήσεις το είπα. Ζητήσαμε από τους  

συναδέλφους να κάνουν 30λεπτες, 40λεπτες εισηγήσεις και μετά να ακολουθεί 

συζήτηση, ερωτήσεις και οποιασδήποτε μορφής άλλης παρέμβαση και να 'ρθείτε 

εκεί να εκθέσετε την αντιλαϊκότητα του συγκεκριμένου εισηγητή, τι να σας πω 

πω εγώ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, νομίζω ότι το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

 Ψηφίζεται κατά πλειοψηφία, μειοψηφούντος... Το λευκό σημαίνει δεν 

ψηφίζετε. Εντάξει, λευκό.  

 Ψηφίζεται λοιπόν κατά πλειοψηφία με λευκό του κ. Λιάππη.  

 Στο επόμενο θέμα, το επόμενο θέμα λοιπόν είναι το 6, ναι. 
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 ΘΕΜΑ 6ο 

 

Πρόταση πολιτιστικής επιτροπής σχετικά με την παρουσίαση βιβλίων. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει καμιά παρέμβαση εδώ, παρουσίαση βιβλίων;  

 Ναι η κα Βασιλεία η Φουσκίδου. 

ΦΟΥΣΚΙΔΟΥ: Ευχαριστώ. Οι συγγραφείς θα είναι της Αργυρούπολης, του 

Ελληνικού και της Αργυρούπολης ή γενικώς καλούνται; 

.......: Οχι.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Ράικου είναι. 

ΦΟΥΣΚΙΔΟΥ: Και η θεματολογία θα αποφασίζεται από τον Πολιτιστικό; 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα κρίνει η πολιτιστική επιτροπή εν πάση, θα το κρίνει η 

πολιτιστική επιτροπή. Να μην πληρώνουμε, αυτή είναι η ουσία, ναι. Να κρίνει η 

πολιτιστική επιτροπή.  

 Ναι, ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δημιουργήθηκε ένα θέμα και γύρω απ'αυτό νομίζω χωρίς λόγο. 

Νομίζω αν συμφωνεί και η Ζώη και οι υπόλοιποι συνάδελφοι εκεί της 

πολιτιστικής επιτροπής, ότι η δική μας η πολιτική πρέπει να είναι να 

διευκολύνουμε την παρουσίαση του βιβλίου, δηλαδή να παραχωρούμε τους 

χώρους του Δήμου δωρεάν για να γίνονται παρουσιάσεις βιβλίων και μακάρι να 

υπάρχουν ας πούμε άνθρωποι που να ενδιαφέρονται να παρουσιάσουνε βιβλία. 

Να μην είμαστε σ'αυτό αρνητικοί να κρίνουμε είναι σπουδαίος ο συγγραφέας ή 

λιγότερο σπουδαίος, όχι, να δίνουμε τους χώρους του Δήμου. Είναι και άλλοι 

χώροι του Δήμου που μπορούμε να συζητούμε με αυτούς που θα ενδιαφέρονται 
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και το Μίκης Θεοδωράκης, μπορεί να 'ναι το Ωδείο η αίθουσα που χωράει 120 

άτομα, μπορεί να 'ναι η Βιβλιοθήκη, μπορεί να 'ναι το Πολιτιστικό του 

Ελληνικού, μπορεί να 'ναι το θεατράκι. Εμείς ας έχουμε μια ευελιξία και να μην 

όλα στο και να τα γράφουμε δηλαδή. Η λογική μας να είναι να δίνουμε τους 

χώρους του Δήμου δωρεάν σε ανθρώπους που θέλουν να παρουσιάσουν βιβλία  

και από εκεί και πέρα η πολιτιστική επιτροπή μπορεί να βρει τον, να μιλήσει με 

τον άνθρωπο, να συζητήσει πού μπορεί να πάει και τα λοιπά και μέσα εκεί ας 

είναι και το Μίκης Θεοδωράκης που να δίνουμε, αυτό.    

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Ράικου, να ζητάτε το λόγο παρακαλώ.  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Να σημειώσω ότι μετά το 5ο θέμα που ήταν ψήφιση 

πίστωσης για τη διοργάνωση των διαλέξεων, αποχώρησε ο κ. Πασβαντίδης ο 

οποίος ψήφισε το 5ο θέμα. 

 Στο 6ο θέμα λοιπόν που είμαστε τώρα, ψηφίζεται ομόφωνα. Ναι, 

ψηφίζεται λοιπόν κατά πλειοψηφία, με λευκό την κα Καραλή, η οποία δεν 

δικαιολόγησε την ψήφο της.  

ΚΑΡΑΛΗ: Εχει γίνει στην πολιτιστική επιτροπή, το γράφει και στην εισήγηση, η 

διαφωνία τέλος πάντων, η διαφορετικότητα είναι ότι, η ένσταση είναι ότι μέσα 

αναφέρεται ότι κρίνει η πολιτιστική επιτροπή και είπα από την αρχή ότι δεν θα 

ήθελα να μπούμε σε μια τέτοια διαδικασία. Εγώ δεν θεωρώ τον εαυτό μου 

επαρκή, ναι, ικανό να κρίνει έργα άλλων ανθρώπων ή και πού να πάνε. Θα μου 

ήτανε προτιμότερο να πούμε ότι είναι ελεύθεροι οι χώροι και ανάλογα με το τι 

ζήτηση έχει ο καθένας να δούμε τον αντίστοιχο χώρο, αλλά να μην μπούμε στη 

διαδικασία... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα απ'τη συζήτηση αυτό βγήκε ρε συ, δεν είπαμε τέτοιο πράγμα.  

ΚΑΡΑΛΗ: Μέσα γράφουμε... 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ενα λεπτό κα Καραλή, δεν ξέρω, τώρα από τη συζήτηση βγήκε το 

εξής, ότι ο καθένας συγγραφέας που θα έρθει, αν έχει τη δυνατότητα να γεμίσει 

το, πώς το λένε, το Μίκης Θεοδωράκης, εντάξει, αν όμως, με 5 άτομα θα πάει 

στο Μίκης Θεοδωράκης; Θα του δώσουμε τη Βιβλιοθήκη, θα του δώσουμε το 

Ωδείο, θα του δώσουμε το άλλο θέατρο, αυτό βγήκε εδώ στη συζήτηση.  

ΚΑΡΑΛΗ: Μιλάμε μέσα, αν προσέξετε το πώς γράφετε, ότι και κρίνει η 

επιτροπή πού τέλος πάντων, πού θα δώσει, αν θα δώσει στο Μίκης Θεοδωράκης 

και τα λοιπά. Η δικιά μου πρόταση ήτανε αν μπούμε στη διαδικασία να δοθεί το 

Μίκης Θεοδωράκης και είναι τόσο μεγάλη ανάγκη σε βιβλία να δοθεί το Μίκης 

Θεοδωράκης, να δοθεί σε όλους, δηλαδή να μην πει η, γιατί από πριν ο κάθε 

καλλιτέχνης θα σου πει ότι εγώ το γεμίζω το Μίκης Θεοδωράκης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλά, καλά. Εν πάση περιπτώσει, τώρα να μην συνεχίσουμε.  

 Λοιπόν, ο κ. Ιωαννίδης. 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Εγώ δεν ήξερα ότι ο συγκεκριμένος ο οποίος το ζήτησε καταρχήν 

είναι συγγραφέας, δηλαδή αύριο μπορεί να είμαι και εγώ συγγραφέας, έτσι; 

Ποιητής, μάλιστα, εγώ δεν το 'ξερα. Ο καθένας δηλαδή βάζει και τα όριά του.  

.......: ... είναι και ΑΜΕΑ και πολύ αξιόλογος... 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Μη μου το λέτε τώρα αυτό είναι ΑΜΕΑ, εντάξει, αφού είναι 

ΑΜΕΑ να του δώσουμε το Δημαρχείο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, μπορεί να μη γίνεται διάλογος έτσι; Μπορεί να μη 

γίνεται διάλογος;  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Εντάξει, εγώ δεν το γνώριζα και είπα εγώ ότι ο καθένας, 

ανοίγουμε, θέλω να πω ότι ανοίγουμε ένα θέμα, ανοίγουμε μία πόρτα και εγώ 

πιστεύω ότι θα μπορούσαμε να εκμεταλλευτούμε ένα μικρότερο χώρο, γι'αυτό 

το λέω, δεν το λέω για κάτι άλλο, γιατί ο καθένας θα 'ρχεται αύριο, δεν υπάρχει 
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περίπτωση να ζητήσει κανείς και να δεχτεί το Ωδείο, θα λέει ο άλλος, έδωσες 

στον άλλο το Μίκης Θεοδωράκης, θέλω και εγώ το Μίκης Θεοδωράκης. Μ'αυτό 

το σκεπτικό το λέω, όχι με κανένα άλλο. Θα δυσκολευτούμε... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, θα το κρίνει η πολιτιστική επιτροπή. Ναι, ας δώσουμε το 

Μίκης Θεοδωράκης, άμα έχει 10 ανθρώπους μέσα δεν θα το ξαναζητήσει. Πάμε, 

ωραία. 

 Ψηφίζεται κατά πλειοψηφία, με λευκό την κα Καραλή, το 6ο θέμα.   

 Στο 7ο. 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μαζί τους συζητάμε, δεν συζητάμε.. 

 

 

 ΘΕΜΑ 7ο 

 

Αντικατάσταση μέλους της διαχειριστικής επιτροπής του Κέντρου 

Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης Αργυρούπολης. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μετά από την παραίτηση, ζήτησε ο κ. Ιωαννίδης να παραιτηθεί 

από τις επιτροπές στις οποίες ήτανε, γίνεται αντικατάσταση λοιπόν στο Κέντρο 

Περιβαλλοντικής  Εκπαίδευσης και η πρόταση είναι ο πρόεδρος, εγώ δηλαδή που 

έχω μια έτσι επαφή πολύ παλιά εκεί με το Κέντρο Περιβαλλοντικής 

Εκπαίδευσης, προτείνομαι εγώ δηλαδή, αυτοπροτείνομαι μάλλον, έτσι, για την 

επιτροπή. 

 Ψηφίζεται ομόφωνα.  
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.......: Μία διευκρίνιση κ. πρόεδρε. Εγώ ζήτησα να φύγω απ'την Επιτροπή 

Ποιότητας Ζωής γιατί το άρθρο 66 του Καλλικράτη δεν το επιτρέπει και είπα ότι 

θα 'χουνε πρόβλημα η νομιμότητα των αποφάσεων, αυτό ήταν το βασικό στο 

οποίο επιμένω.  

.......: Θέλετε να παραμείνετε; 

.......: Οχι, είπα ότι, η άποψή μου ήτανε και την είπα και την προηγούμενη φορά 

δεν είναι καινούργιο, ότι εγώ είμαι στη διάθεση, μπορώ να φύγω, δεν έχω θέμα, 

αλλά λέω ότι με την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής δεν προχωρήσατε, αυτό είναι το 

βασικό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής μας είπε, κοιτάξαμε δηλαδή τον 

Καλλικράτη και ο γραμματέας εδώ ο οποίος έχει μια εμπειρία μας είπε ότι δεν 

χρειάζεται αντικατάσταση, απλώς επειδή υπάρχει μέλος που σε αντικαθιστούσε, 

δηλαδή ο αναπληρωτής, δεν χρειάζεται να γίνει αντικατάσταση, δηλαδή να 

πάρουμε απόφαση άλλη. Υπάρχει κάποιος που σε αντικαθιστά... ο αναπληρωτής, 

οι αναπληρωτές γι'αυτό είναι, γι'αυτό δεν χρειάστηκε να πάρουμε απόφαση. Οχι 

και γι'αυτό και γι'αυτό. Ναι, σου επιτρέπω. 

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν λέει να αντικατασταθεί, λέει ότι παύει να υπάρχει στην 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. Ναι, έπαψε να υπάρχει, πώς λειτουργεί η Ποιότητα 

Ζωής, με τον αναπληρωτή λειτουργεί.  

 Ναι, ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στην προηγούμενη συνεδρίαση που δεν είχε έρθει ο Γιώργος διότι 

παραιτήθηκε, ήρθε η Τότα που ήταν αναπληρωματική, η Τότα η 

Κωνσταντινίδου. Και ρωτήσαμε τον Παναγιώτη τον Ρουμελιώτη, χρειάζεται να 

κάνουμε νέα εκλογή ή καλύπτει τη θέση του παραιτηθέντος Γιώργου Ιωαννίδη η 

Τότα η Κωνσταντινίδου; Και μας είπε ότι καλύπτεται έτσι. Τώρα, αν το 
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ξαναδούμε, αν θεωρείτε ότι μπορεί να έχει γίνει λάθος, να ξαναρωτήσουμε και 

τον νομικό σύμβουλο ίσως και αν χρειαστεί... προς το παρόν μέχρι να, αν 

χρειαστεί να αντικαταστήσουμε με καινούργια εκλογή παρευρίσκεται στις 

συνεδριάσεις η Τότα η Κωνσταντινίδου. Θα ρωτήσουμε τον νομικό σύμβουλο, 

αν μας πει ότι πράγματι πρέπει να κάνουμε καινούργια εκλογή του 9ου ας πούμε 

μέλους τακτικού της Ποιότητας Ζωής, θα το κάνουμε σε επόμενη συνεδρίαση. 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει, εντάξει, αυτό είπαμε, ναι. Λοιπόν, στο 8ο. 

 Ψηφίζεται λοιπόν το 7ο θέμα.  

 

 

 ΘΕΜΑ 8ο 

 

Αντικατάσταση μέλους από την επιτροπή παραλαβής έργων. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και εκεί ήταν ο κ. Ιωαννίδης. Δεν ξέρω αν, δεν νομίζω ότι, αν 

ήθελε να μείνει, δεν νομίζω ότι... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι, δεν θα το συζητήσουμε σήμερα γιατί... 

 Ο Ντάλλας γίνεται, ναι, και ο Κοντογιώργος ο Ανδρέας αναπληρωτής.  

 Ψηφίζεται ομόφωνα. 
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ΘΕΜΑ 9ο 

 

Αποδοχή και κατανομή ποσού 5.184,00 ευρώ στους σχολ. 

τροχονόμους από τους Κ.Α.Π. για την υλοποίηση του Προγ/τος στον 

εθελοντή Σχολ. Τροχονόμο για την περίοδο Σεπτεμβρίου έως και 

Δεκεμβρίου 2011 και κατανομή στη Σχολ. Επιτροπή Πρωτ/θμιας 

Εκπαίδευσης Δήμου Ελλ. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται ομόφωνα.  

 

 

 ΘΕΜΑ 10ο 

 

Ορισμός ενός Δημοτικού Συμβούλου και ενός αναπληρωματικού για 

την συγκρότηση επιτροπής επίλυσης φορολογικών διαφορών έτους 

2012. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προτείνεται, ποιος ήτανε πέρσι; Νομίζω ότι ήταν ο κ. Σούγελας 

και ποιος άλλος ήτανε; Και η Αλεξάνδρα, η Αλεξάνδρα Πολυχρονίδη.  

 Ψηφίζεται ομόφωνα το 10ο θέμα. 
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ΘΕΜΑ 11ο 

 

Λήψη τελικής απόφασης για την μεταφορά των λαϊκών αγορών. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το πήραμε, πήραμε απόφαση μ'αυτές τις επιφυλάξεις που είπαμε.  

 

 

 ΘΕΜΑ 12ο 

 

Εγκριση 2ου Α.Π.Ε. (τακτοποιητικού) του έργου "Ανάπλαση 

πεζοδρομίων σε οδούς Δήμου Ελληνικού 'ΘΗΣΕΑΣ'". 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται ομόφωνα.  

 

 

 ΘΕΜΑ 13ο 

 

Ειδικό σχολείο εκπαίδευσης και θεραπευτικής αγωγής ΑμεΑ Ο Καλός 

Σαμαρείτης. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παράταση χρονοδιαγράμματος έργου και παράταση 

προγραμματικής σύμβασης, με τον ΟΣΚ.  

 Ψηφίζεται ομόφωνα. 
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 ΘΕΜΑ 14ο 

 

1) Εγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής 

2) Εγκριση 3ου και τελικού τακτοποιητικού πίνακα του έργου "Γενική 

επισκευή και συντήρηση σχολικών και δημοτικών κτιρίων 2005". 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται ομόφωνα. 

 

 

 ΘΕΜΑ 15ο 

 

Μεταβολές σχολικών μονάδων Α/Βάθμιας και Β/Βάθμιας Εκπαίδευσης 

σχολ. έτους 2012-2013. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μεταβολές σχολικών μονάδων, το συζητήσαμε. 

 

  

 ΘΕΜΑ 16ο 

 

Γνωμοδότηση για το νέο Ρυθμιστικό Σχέδιο Αθήνας. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχουν εδώ παρεμβάσεις; Ορίστε, υπάρχει κάποια παρέμβαση;  

 Ψηφίζεται ομόφωνα. 
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 17ο. 

 Ναι, την πρόταση αυτή που έχουμε κάνει εδώ, γνωμοδότηση είναι, λέμε 

και εμείς αυτά που διαβάσατε.  

 Ναι, η κα Ροϊδή έχει το λόγο, η κα Αντιδήμαρχος.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Η αλήθεια είναι ότι δεν είμαστε υποχρεωμένοι να έχουμε 

γνώμη, αλλά εμείς πάντα επειδή θεωρούμε πάρα πολύ σοβαρά θέματα τα 

ζητήματα του Ρυθμιστικού, των νόμων που αφορούν το βουνό, τους 

ελεύθερους χώρους και λοιπά, θεωρούμε υποχρέωση του Δημοτικού 

Συμβουλίου να κάνει μία τοποθέτηση. Σαν Διοίκηση έτσι κι αλλιώς είχαμε πει τη 

γνώμη μας. Η αλήθεια είναι, δεν ξέρω και πρακτικά δεν νομίζω να έχει και καμία 

αξία, πρακτικά έχει να διαβάζουμε και να μπορούμε να κρίνουμε και στην 

καθημερινότητα τι κάνουμε. Και το λέω, δεν έχει καμία αξία, γιατί επί της ουσίας 

απ'ότι φαίνεται η κυβέρνηση αποφάσισε ότι δεν χρειάζεται να 'χουμε ούτε 

Ρυθμιστικά ούτε Συντάγματα ούτε τίποτα. Για το κάθε τι θα ψηφίζει χωριστά 

ένα νόμο και θα κάνει ό,τι θέλει, αυτή είναι η πραγματικότητα. Παρ'όλα αυτά 

νομίζω ότι εμείς μπορούμε να κάνουμε μία κρίση και να τη στείλουμε. Δεν ξέρω 

καν αν στο τέλος-τέλος θα το φέρουν και στη Βουλή για το Ρυθμιστικό. Αλλά 

νομίζω ότι το Δημοτικό Συμβούλιο είναι στα θετικά του να έχει μία άποψη και να 

την εκφράσει, έχοντας αυτές τις αμφισβητήσεις ότι επί της ουσίας δεν λύνουνε 

κάποια θέματα, ενώ θα 'πρεπε για πάρα πολλά ζητήματα που αφορούν την 

Αθήνα και μάλιστα σε περίοδο κρίσης να τοποθετηθεί για διάφορα θέματα. Το 

Ρυθμιστικό προσπαθει και αυτό έτσι όπως το κατεβάσανε να εξυπηρετήσει ας 

πούμε αυτή την κυβερνητική πολιτική, για μερικά θέματα και για την τιμή των 

όπλων δεν τα λένε έτσι ακριβώς, τα λένε περιγραφικά, αυτή είναι η κατάσταση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται ομόφωνα στο 16ο. 
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 ΘΕΜΑ 17ο 

 

Εγκριση δαπάνης και ανάληψη υποχρέωσης για προμήθεια 

ενημερωτικού εντύπου. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα -ο κ. Μαραγκός δεν ξέρω αν θέλει να κάνει παρέμβαση- θα 

λειτουργήσει επί 4 μήνες κ. Μαραγκέ;  

 Ναι, ο κ. Μαραγκός.  

ΜΑΡΑΓΚΟΣ: Είναι μια κινητή μονάδα σε συνεργασία με το Ελληνικό Ιδρυμα 

Ογκολογίας, έχει εγκατασταθεί στο Δήμο μας η κινητή του μονάδα η οποία θα 

κάνει δωρεάν τεστ Παπανικολάου και μαστογραφία. Το πρόγραμμα αυτό είναι 

μέχρις ότου υπάρχει ζήτηση, έτσι, δηλαδή όσο υπάρχουνε γυναίκες που θέλουν 

να κάνουν αυτή την εξέταση, θα παραμένει η κινητή μονάδα στο Δήμο μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Η κα Γεωργακάκη. 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Ναι, μ'αυτή την ευκαιρία βέβαια όσοι Δημοτικοί Σύμβουλοι 

είμαστε εδώ, είναι πολύ σημαντικό που υπάρχει αυτό το πρόγραμμα και σας λέω 

κιόλας και από πείρα εν πάση περιπτώσει, το team που είναι, είναι εξαιρετικό, 

έχει και μεγάλη εμπειρία και θα έλεγε κανένας πραγματικά πρέπει να το 

συζητήσουμε πάρα πολύ. Και όσες γυναίκες περισσότερες μπορούν να 

εξυπηρετηθούν και σ'αυτή την περίοδο της κρίσης ένας λόγος παραπάνω να 

μπορούν να κάνουν τη μαστογραφία τους. Εντάξει, το τεστ Παπανικολάου το 

κάνουν όλα τα νοσοκομεία δωρεάν, είναι τα, επίσης το κάνουμε εδώ στο Δήμο 

τα ΠΙΚΠΑ και λοιπά, αλλά η μαστογραφία δεν είναι εύκολο πάντα να την κάνεις 

και είναι πάρα πολύ σημαντικό και λέω ότι είναι εξαιρετικοί οι γιατροί οι 

ογκολόγοι που συμμετέχουνε και είναι εξειδικευμένοι. Μ'αυτή την έννοια σε 
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όσες περισσότερες γυναίκες το πούμε, είναι πάρα πολύ σημαντικό που το 

'χουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ψηφίζεται ομόφωνα το 17ο θέμα. 

 

 

 ΘΕΜΑ 18ο 

 

Τροποποίηση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2012 (για 

πρόσληψη προσωπικού). 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για πρόσληψη εποχικού προσωπικού. Είχαμε πάρει μια απόφαση 

στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο για την πρόσληψη εποχικού 

προσωπικού. Επειδή τα ποσά δεν επαρκούσαν για όλο αυτό το προσωπικό που 

λέγαμε, γίνεται μία τροποποίηση στον προϋπολογισμό για να επαρκέσουν για 

30, για 30 περίπου άτομα εποχικό προσωπικό, γιατί λήγουν οι συμβάσεις τώρα 

51 ατόμων, όχι, παραπάνω, 51 ατόμων, λήγουν οι συμβάσεις στο τέλος 

Φεβρουαρίου σε 51 άτομα εποχικό προσωπικό και θα αντικατασταθούν με άλλη 

προκήρυξη από άτομα περίπου 35, λιγότερα απ'όσα ήταν δηλαδή. Ναι, θα τους 

κρατήσουμε μέχρι να φύγουνε. 

 Ο κ. Δήμαρχος έχει το λόγο. 

 Μέχρι να φύγουνε, δηλαδή μέχρι να 'ρθουνε οι άλλοι, αυτό, μέχρι να 

φύγουν αυτό σημαίνει. Ναι, θα το εξηγήσει ο Δήμαρχος.  ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η 

τροποποίηση που κάνουμε τώρα είναι γιατί στην απόφαση που πήραμε στο 

προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο για να ζητήσουμε αν θυμάμαι καλά 68 

εποχιακούς, πρέπει να συνοδεύεται από μία βεβαίωση της Οικονομικής 
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Υπηρεσίας ότι υπάρχουνε γραμμένα χρήματα στον προϋπολογισμό. Στον 

προϋπολογισμό δεν ήτανε γραμμένα αυτά και έτσι χρειάζεται να κάνουμε αυτή 

την τροποποίηση. Και πρέπει να σας πω ότι απ'την τροποποίηση που κάναμε, 

επειδή υπήρχανε κάποιοι περιορισμοί γιατί αυτό αφορά ανταποδοτική υπηρεσία, 

που τα ανταποδοτικά τα ψηφίζουμε χωριστά πριν τον προϋπολογισμό, είναι 

δηλαδή λίγο πιο δύσκολη υπόθεση, εκείνο που έκανε η Οικονομική Υπηρεσία και 

μπορεί να δώσει βεβαίωση είναι για 35 άτομα και όχι για 68 που είχαμε πάρει 

απόφαση σαν Δημοτικό Συμβούλιο. Αυτή τη βεβαίωση μπορεί να δώσει η 

Οικονομική Υπηρεσία με βάση αυτά που είναι στον προϋπολογισμό και έτσι 

όπως τα τροποποιούμε τώρα, δεν μπορέσαμε να βρούμε μια καλύτερη άκρη. 

 Τώρα, όσον αφορά αν θα κρατήσουμε αυτούς που έχουμε τώρα, τους 

κρατάμε, είπαμε, ανακοινώσαμε και στους εργαζόμενους ότι τουλάχιστον ένα 

διάστημα περίπου 2 μηνών θα τους κρατήσουμε οπωσδήποτε, με την έννοια ότι 

χρειάζεται να πάρουμε μια έγκριση για την απόφαση που πήραμε για το 

εποχιακό προσωπικό, να κάνεις προκήρυξη και όλα αυτά τα πράγματα. Ομως 

είπαμε ότι μπορεί να το εκτιμήσουμε ανάλογα και με την πορεία των 

οικονομικών μας και να τους κρατήσουμε και περισσότερο. Αλλά τουλάχιστον 

θα τους κρατήσουμε για 2 μήνες, γιατί και στην περίπτωση που θα θέλουμε να 

πάρουμε άλλο προσωπικό, νωρίτερα από 2 μήνες δεν μπορούμε να το πάρουμε. 

Συνεπώς τους κρατάμε τώρα για το επόμενο δίμηνο και πάλι θα δούμε αν θα 

μπορέσουμε να τους κρατήσουμε περισσότερο ή όχι και να κάνουμε μια 

καινούργια προκήρυξη, αυτό είναι ανοιχτό να το αποφασίσουμε το επόμενο 

διάστημα. Γιατί αν τους απολύαμε τώρα χωρίς να έχουμε πάρει άλλο εποχιακό 

προσωπικό, θα είχαμε σοβαρό πρόβλημα στην καθαριότητα. Συνεπώς, τους 

κρατούμε για το επόμενο δίμηνο και θα αποφασίσουμε το επόμενο διάστημα αν 

θα τους κρατήσουμε και περισσότερο ή θα τους σταματήσουμε για να κάνουμε 

μια νέα προκήρυξη.  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η 22 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2012  
 

  129 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρεμβάσεις.  

 Ψηφίζεται ομόφωνα; 

 Ψηφίζεται ομόφωνα. 

 Πάμε στα έκτακτα θέματα. Λοιπόν, τα έκτακτα είναι κυρίως τροποποίηση 

του προϋπολογισμού. 

 

 ΕΗΔ 1ο  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχουμε μία τροποποίηση του προϋπολογισμού για να αυξήσουμε 

ένα καινούργιο κωδικό για έκτακτη εισφορά εισοδήματος 8.000 και απόδοση 

αυτής της εισφοράς. Το 1ο έκτακτο θέμα. 

 

 ΕΗΔ 2ο 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εχουμε ένα 2ο έκτακτο θέμα, πάλι τροποποίηση του 

προϋπολογισμού για κάποιο λογαριασμό ο οποίος ήρθε και αφορά το φυσικό 

αέριο, διότι η εγκύκλιος που έχει έρθει για την... του προϋπολογισμού έλεγε ότι 

εάν δεν έχετε πληρώσει τον προηγούμενο χρόνο τίποτα, δεν μπορεί να βάλετε 

ποσό στον επόμενο. Ετσι λοιπόν τώρα στον προηγούμενο δεν είχαμε πληρώσει 

κάποια ποσά καθόλου, δεν είχαν κινηθεί δηλαδή οι κωδικοί, πολλούς απ'αυτούς 

δεν τους βάλαμε στο επόμενο, αλλά ήρθαν τώρα τιμολόγια και πρέπει να 

κάνουμε τροποποίηση του προϋπολογισμού.  

 Μέσα σ'αυτή την τροποποίηση λοιπόν υπάρχει και μία παράκληση 
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σημερινή του από την Καθαριότητα ή απ'το Πράσινο, δεν ξέρω από πού είναι, 

για να ενισχύσουμε κάποιο κωδικό, γιατί χρειάζεται μία πίστωση για είδη 

ατομικής παροχής προστασίας του προσωπικού. Και πέρσι αυτός δεν είχε κινηθεί 

καθόλου και ήτανε μηδενική δηλαδή η χρήση του, άρα λοιπόν είχαμε βάλει 

μηδέν στον επόμενο προϋπολογισμό, άρα παίρνουμε τώρα από ανακατασκευή 

υδροφόρας ένα ποσό και το μεταφέρουμε εκεί. 

 

 ΕΗΔ 3ο 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και το επόμενο θέμα, έγκριση δαπάνης και ανάληψη υποχρέωσης 

για δαπάνης εκδήλωσης και δενδροφύτευσης. Αυτό το είδατε. Η συνολική 

δαπάνη τροποποιείται λίγο και προστίθενται 500 αφίσες που δεν ήταν στην 

εισήγηση που είχατε πάρει εσείς, προστίθενται ακόμα και 500 αφίσες που 

κάνουν 345 ευρώ, συμπεριλαμβανομένου και του ΦΠΑ. 

 

 ΕΗΔ 4ο 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και το τελευταίο έκτακτο θέμα, τα λέω όλα μαζί τώρα για να μην 

σας κουράζουμε, το τελευταίο θέμα λοιπόν είναι πληρωμή παραβόλων. Είναι 

παράβολα τα οποία πρέπει να πληρώσουμε για ρύθμιση αυθαιρέτων. Δύο 

αυθαίρετα νομίζω, στο ένα είναι το Carrefour που γίνεται αλλαγή χρήσης με 

βάση τώρα το νόμο περί αυθαιρέτων και το άλλο είναι το ισόγειο κτίριο και... 

καταστημάτων που είναι στην οδό Τριπόλεως απέναντι από το γήπεδο, τα οποία 

ήταν αυτά όλα αυθαίρετα. Αυτά για να τα νομιμοποιήσουμε λοιπόν, πρέπει να 

καταθέσουμε κάποια ποσά στην τράπεζα. Τα είδατε, τα λέω ξανά εδώ πέρα, 

είναι ένα 8.000, έτσι, και 6 και 2, 8. Αυτά είναι τα έκτακτα θέμα.  



ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗ 4η 22 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2012  
 

  131 

 Λοιπόν, το 1ο έκτακτο θέμα που είπαμε τροποποίηση προϋπολογισμού, 

ψηφίζεται ομόφωνα. 

 2ο θέμα, τροποποίηση προϋπολογισμού, έκτακτο, ψηφίζεται ομόφωνα, 

μαζί με την προσθήκη αυτή που είπα. 

 Το έκτακτο θέμα το 3ο, έγκριση δαπάνης για εκδήλωση 

δενδροφύτευσης, δεν ψηφίζεται, ψηφίζεται κατά πλειοψηφία, μειοψηφούντος 

του κ. Λιάππη και του κ. Ιωαννίδη.  

.......: Να τεκμηριώσω, ότι αυτή σαν εκδήλωση η οποία οι πολίτες, εμείς είμαστε 

σε ένα Δήμο στον οποίο δεν έχουμε κάνει δενδροφύτευση 4 χρόνια, δεν 

βρέθηκαν λεφτά για να δενδροφυτεύσουμε τον Υμηττό, δεν βρέθηκαν λεφτά 

για να κάνουμε καμία δενδροφύτευση όλο αυτό τον καιρό και τώρα πάμε να 

κάνουμε μια δενδροφύτευση με ένα σύλλογο ο οποίος είναι κερδοσκοπικός... 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Οχι κερδοσκοπικός.  

.......: Διάβασα το καταστατικό ότι θα διανέμονται κέρδη. Ο Βλαστός δεν είναι; 

Ωραία, εγώ πάντως δεν μπορώ να συμφωνήσω...  

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

.......: Πολύ καλά θα κάνουμε να καλέσουμε τον κόσμο, αλλά εγώ δεν θα το 

ψηφίσω γιατί δεν συμφωνώ σε μία εκδήλωση ο οποία με αντίτιμο θα φυτεύεται 

ένα δέντρο. Να τα δώσει ο Δήμος, να βρούμε χρήματα να τα δώσει ο Δήμος. 

Είναι υποχρέωσή μας να το κάνουμε. Γιατί δεν το κάναμε την άλλη φορά που 

δενδροφυτεύσαμε πάλι στο αεροδρόμιο; Να βρούμε λεφτά. Δεν το ψηφίζω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζεται κατά πλειοψηφία λοιπόν το έκτακτο θέμα το 3ο, 

μειοψηφούντος του κ. Λιάππη και του κ. Ιωαννίδη και του κ. Ζωγόπουλου.  

 Και το έκτακτο θέμα το 4ο, το 4ο έκτακτο θέμα ψηφίζεται ομόφωνα για 

την καταβολή της δαπάνης.  
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.......: Οχι και σ'αυτό κ. πρόεδρε. Τι σημαίνει αλλαγή χρήσης για το  Carrefour;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Γεωργακάκη, μπορείτε να το εξηγήσετε; 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Λοιπόν, γενικά με, για το συγκεκριμένο ή γενικά με το νόμο τι 

θα πάμε να κάνουμε; 

.......: Οχι, το συγκεκριμένο, ζητούσε αλλαγή χρήσης ο κ. Τσαρπαλής για να 

απαλλαγεί από τις νομικές ευθύνες που είχε ως Διοίκηση, ως Δήμαρχος και 

σήμερα εμείς κάνουμε αλλαγή χρήσης, δεν συμφωνώ αυτό είπα. 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Σύμφωνοι, εμείς θα κάνουμε την αλλαγή χρήσης για ό,τι 

επιτρέπεται σ'αυτό το οικοδομικό τετράγωνο, γιατί αν αύριο φύγει το Carrefour, 

να ξέρουμε να μπορούμε να πάμε είτε διοικητικές υπηρεσίες είτε να το 

νοικιάσουμε για εκθεσιακό είτε για οτιδήποτε. Το Προεδρικό Διάταγμα που έχει 

και έχει αυτές τις χρήσεις, θα φέρουμε και την τροποποίηση έτσι κι αλλιώς στο 

Δημοτικό Συμβούλιο, ό,τι χρήσεις επιτρέπονται από το Προεδρικό Διάταγμα να 

μπορούν να είναι, αυτό θα κάνουμε. Και αυτό που κάνουμε τώρα είναι 

πραγματικά για να μπορούμε, πέρα από το τι έκαναν οι προηγούμενες 

Διοικήσεις, για να μπορούμε να εξασφαλίσουμε και αυτά που εισπράττουμε 

σήμερα και πιθανά με άλλη χρήση αύριο. Να μην είμαστε στον αέρα, αυτό 

θέλουμε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: (εκτός μικροφώνου) Ο,τι αλλαγή κάνουμε θα έρθει στο Δημοτικό 

Συμβούλιο... Αυτό είναι να έχουμε ένα κωδικό για να μπορούμε να 

πληρώσουμε...  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Λέω, αυτό που, μ'αυτό νομιμοποιούμε τη χρήση, βεβαίως τη 

χρήση αυτή, ναι, τι λέμε, νομιμοποιούμε τη χρήση αυτή. Εντάξει. Για ποιο λόγο; 

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν θα έρθει στο Δημοτικό Συμβούλιο τι αλλαγή χρήσης θα 

κάνουμε; 
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ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Υπάρχουν δύο πράγματα, ναι, ναι, υπάρχουν δύο πράγματα. Θα 

φέρουμε τροποποίηση Ρυμοτομικού, αυτό είναι ένα δεύτερο πράγμα, μπορούμε 

όμως να κάνουμε και την νομιμοποίηση της σημερινής χρήσης, για να μην 

είμαστε στον αέρα γι'αυτό πληρώνουμε αυτό. Και με την τροποποίηση έτσι κι 

αλλιώς και να έκανες την τροποποίηση αυτόματα το κτίριο δεν αλλάζει χρήση, 

κάνουμε την τροποποίηση γιατί εκεί είχε δεσμευτεί αυτό το οικοδομικό 

τετράγωνο πριν γίνει το Προεδρικό Διάταγμα που αφορούσε τις χρήσεις γης, 

γιατί το '89 δεν υπάρχαν χρήσεις γης, ήτανε και έπρεπε να πεις ότι αυτό το 

οικοδομικό τετράγωνο ή αυτό το οικόπεδο το χαρακτηρίζω για παιδικό σταθμό, 

το χαρακτηρίζω για σχολείο, αυτό το 'χανε χαρακτηρίσει ως δημοτική αγορά. Το 

Προεδρικό Διάταγμα χρήσεων γης που έγινε αργότερα και για το Ελληνικό και 

για την Αργυρούπολη σε κάποιες, τα Γενικά Πολεοδομικά Διατάγματα, σ'αυτό το 

χώρο και στα τρία οικοδομικά αυτά τετράγωνα επιτρέπονται οι χρήσεις γης 

κέντρο γειτονιάς. Μέσα σ'αυτές τις χρήσεις γης επιτρέπεται και αυτό που είναι 

σήμερα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μπορείς να μας πεις λοιπόν τι χρήσεις επιτρέπονται τώρα μ'αυτό 

που πάμε να κάνουμε, να ξέρουμε; 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Μ'αυτό που πάμε να κάνουμε είναι νομιμοποιούμε αυτή τη 

χρήση που έχει σήμερα, τη χρήση σούπερ μάρκετ.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και τι άλλο, μόνο γι'αυτή τη χρήση...; 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Οχι, με το Προεδρικό, όχι, αυτό νομιμοποιείται σήμερα. Οταν 

θα κάνουμε την αλλαγή, τις τροποποιήσεις, μπορείς να το κάνεις ό,τι θέλεις.  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Ποιο να μπει;  

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 



 ΠΡΑΚΤIΚΑ ΣΥΝΕΔΡIΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΕΛΛΗΝΙΚΟΥ - ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗΣ 
 

134 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Εγώ το έφερα αυτό για τον εξής. Το είδαμε αλλά δεν μας ήρθε 

εγγράφως και λέω να το έχουμε εξασφαλισμένο κάπως και θα το 

χρησιμοποιήσουμε, αν έχει δοθεί παράταση βεβαίως θα έχουμε όλο το 

περιθώριο όχι μόνο γι'αυτό, εντάξει, όχι μόνο γι'αυτό. Οχι, επειδή δεν το έχω δει 

εγγράφως δεν θα συμφωνούσα μ'αυτό. Λέω το εξής, δεν θα το 

χρησιμοποιήσουμε αν έχει δοθεί παράταση και μετά θα έρθουμε να φέρουμε για 

συζήτηση όλα τα αυθαίρετα που υπάρχουν και στους δύο Δήμους, γιατί είναι 

πάρα πολλά τα αυθαίρετα και να δούμε ποια απ'αυτά κρίνουμε ότι... 

.......: (εκτός μικροφώνου)... 

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Σε όλα, όταν πάμε να νομιμοποιήσουμε, νομιμοποιούμε τη 

χρήση που πρέπει να έχει, δεν υπάρχει άλλος τρόπος. Για παράδειγμα και εκεί 

που πάμε στην Τριπόλεως πρέπει να ονοματίσουμε τι είναι αυτό και το 

ονοματίζουμε και λέμε ότι θα 'ναι αποθήκες, πώς το λένε, καταστήματα, 

καταλάβατε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να το φέρουμε, όχι δεν μπορεί να αποσυρθεί το θέμα. Δεν πάμε 

από το παράθυρο... πρόστιμα ο Δήμος.  

ΓΕΩΡΓΑΚΑΚΗ: Ενα λεπτό, λέω από τη στιγμή -άλλο είναι Γιώργο αυτό- απ'τη 

στιγμή, γιατί και εγώ το είδα αλλά πρέπει να μας έρθει και εγγράφως, αν λοιπόν 

μας έρθει και εγγράφως, βεβαίως δεν υπάρχει θέμα, θα 'ρθουμε στο επόμενο 

Δημοτικό Συμβούλιο αναλυτικά να συζητήσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ψηφίζεται το 4ο έκτακτο θέμα κατά πλειοψηφία, 

μειοψηφούντος του κ. Λιάππη και του κ. Ιωαννίδη. 

.......: Κύριε πρόεδρε, να κάνω μια δήλωση τώρα που 'φυγε... 

(συζήτηση εκτός μικροφώνου) 

.......: Κύριε πρόεδρε, να κάνω μια δήλωση τώρα που 'φυγε και ο πολύς ο 

κόσμος, που έχει να κάνει με τις αποζημιώσεις του Δημοτικού Συμβουλίου, 
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επειδή με κυνηγάνε και ο γραμματέας και από τις υπηρεσίες να παραδώσω τα 

στοιχεία μου και τα λοιπά. Θέλω να δηλώσω ότι εγώ είμαι εθελοντικά εδώ στο 

Δημοτικό Συμβούλιο και δεν επιθυμώ να λαμβάνω αντιμισθία για οποιαδήποτε 

παρουσία μου. Επειδή όμως θεωρώ ότι αυτό το κόστος πρέπει να επιμεριστεί 

στο Δήμο, αποφάσισα αυτά τα χρήματα να τα παραχωρώ στο συνδικάτο στο 

οποίο εδώ πάνω από 20 χρόνια είμαι, στο συνδικάτο οικοδόμων της Αθήνας και 

να μην τα παίρνω εγώ, να μην τα παραλαμβάνω. Θέλω να βρω τη διαδικασία 

πώς ακριβώς γίνεται. Κάνω αυτή τη δήλωση σήμερα ότι παραχωρώ αυτή την 

αντιμισθία για το έτος 2011 και '12 και όσο καιρό μείνω Δημοτικός Σύμβουλος, 

τα παραχωρώ στο συνδικάτο οικοδόμων της Αθήνας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι πολύ απλό, για να μην μπλέξουμε σε διαδικασίες, θα 

πάρεις τα χρήματα εσύ που θα σου δώσω εδώ και θα τα καταθέσεις στο 

σωματείο, άλλη λύση δεν υπάρχει. Πρέπει μετά να κάνουμε μια ολόκληρη 

διαδικασία ότι παραχωρείς, εκχωρείς με έγγραφο, έτσι, το οποίο πρέπει να είναι 

δικηγόρος και τα λοιπά, να εκχωρείς την αμοιβή σου αυτή στο... και να μας 

φέρουν αριθμό τράπεζας. Φέρε τον αριθμό της τράπεζας.  

.......: Μπορώ να βάλω τον αριθμό της τράπεζας του συνδικάτου;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως, βεβαίως, αυτό, δώσε τα στοιχεία σου, είναι πιο απλό. 

Αντί να δώσεις το λογαριασμό το δικό σου, δώσε της τράπεζας, του συνδικάτου.  

 Λύεται η συνεδρίαση. 

 

 ------------------------
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λύεται η συνεδρίαση. 

 ------------------------- 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΑΠΑΣΠΥΡΟΥ ΑΓΓΕΛΟΣ 

 

 

 Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΝΑΣΟΣ 
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